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رایزن های اقتصادی 30 سفارت 
جمهوری اسلامی ایران در اصفهان

استاندار  اصفهان: 

85 درصد از تعهدات مسکن مهر 
اصفهان انجام شده است

وزیر کشور: 

دولت در انتخابات 
طرفدار هیچ گروهی نیست

شعار محوری مراسم ارتحال 
حضرت امام)ره(،  فرهنگ 

مهدویت  است

دکتر بهمن نامورمطلق:

شخصیت های اصفهان قابلیت بالایی 
برای »اسطوره شدن« دارند

با اعتباری بالغ بر 110 میلیارد ریال؛ 

 14طرح عمرانی، فرهنگی 
و خدماتی شهرداری فولادشهر 

به بهره برداری رسید

ف��ره��ن��گ

گ�����زارش

ماهیِ بخش خصوصی را در دریای بازارهای
 خارجی رها نکنیم

 رییس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی
 استان اصفهان:

9

8

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان: رییس جمهور خطاب به استانداران و 
فرمانداران سراسر کشور:

معاون وزیر بهداشت با اشاره به اجرای 5 طرح بزرگ بیمارستانی:

اصفهان به عنوان پایتخت فرهنگ و تمدن 
جهان اسلام باید برای کشورهای دیگر 

نمونه باشد

سیستم بهداشت و  درمان کشور متحول مي شود 
معاون درمان وزارت بهداشت، درمان و آموزش 
پزشکی گفت: اجرای پنج طرح بزرگ بیمارستانی 
در دستور کار این وزارتخانه در سال جاری است. 
دکتر محمد حاجی آقاجانی در نشست معاونان 

درمان دانش��گاه های علوم پزش��کی کش��ور در 
اصفه��ان، ارتقای ICU با اضاف��ه کردن 2400 
تخت ICU، توس��عه اورژانس ها، کلینیک های 
ویژه، بلوک زایمانی و ایجاد بخش های سرطانی ...

حجت الاس��ام و المس��لمین دکتر حسن روحانی 
رییس جمهوری دیروز شنبه در همایش استانداران 
و فرمانداران سراسر کش��ور خطاب به حاضران در 
این جلس��ه تاکید کرد: وقتی روی صندلی ریاست، 
اس��تانداری، فرمان��داری و وزارت نشس��تید، باید 
حزب ، جن��اح، تمایل ش��خصی، قوم��ی و قومیتی 
را فراموش کنی��د و تنها در خدمت کش��ور و ملت 

باش��ید.  دکت��ر روحانی تصری��ح ک��رد: قدرتی که 
در اختی��ار دس��تگاه اجرایی اس��ت، امان��ت مردم 
اس��ت؛ امانتی که ملت در ی��ک انتخاب��ات رقابتی 
پرش��ور در 24 خرداد ۹2 بر دوش دول��ت یازدهم 
گذاش��تند. رییس جمهوری با اش��اره ب��ه اینکه " 
دولت ب��ه عنوان منتخ��ب مردم در ی��ک انتخابات 

رقابتی پرشور بار مسوولیت را بر دوش گرفت . . .

حجت الاسلام و المسلمین دکتر حسن روحانی، توافق 
هس��ته ای با 1+5 را پله اول برای رس��یدن به بام تعامل 
سازنده با جهان دانست و اظهارداش��ت: ما اهل فریب و 
دورویی نیس��تیم؛ اگر وعده ای در چارچ��وب مصالح و 
منافع ملی داده ایم، به آن عمل خواهیم کرد، مش��روط 
بر اینکه طرف مقابل هم به وع��ده های خود عمل کند. 

 اگر طرف مقابل به وعده هایش عم��ل کند، ایران نیز به 
وعده هایش عمل خواهد کرد. رییس جمهور با قدردانی 
از رهنمودهای رهبر معظم انقلاب اس��لامی، پشتیبانی 
م��ردم و همدلی مس��وولان، تاکید ک��رد: حفظ حقوق 
هسته ای، رفع تحریم ها و تعامل سازنده با جهان مبنای 

مذاکرات بوده و خواهد بود...
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رییس جمهور در گفت وگوی تلویزیونی با مردم :

رهنمود های رهبری،
همدلی مسوولان و حمایت مردم، 

کلید موفقیت است

بازار میوه نوروز امس��ال، حال و هوای خوشی نداشت. با 
وجود بیانات مسوولان در اواخر سال ۹۳ در رابطه با عدم 
کمبود میوه و قیمت مناسب آن برای ایام عید، با گذشت 
چند روز از سال جدید، شاهد کمبود میوه های باکیفیت 
 و گرانی این محصولات بودیم، به گونه ای که گرانی میوه
به ویژه پرتقال و نارنگی باعث نارضایتی خریداران ش��د 

و این بار نی��ز اعتماد مردم نس��بت ب��ه وعده های 
مسوولان مبني بر تنظیم بازار، جلوگیري .... 

دکتر سقائیان نژاد، شهردار اصفهان:
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همین صفحه

4

گزارش از مهمانان نوروزی در باغ پرندگان

زندگی در اصفهان لذت بخش است

باید برای جذب گردشگر 
برنامه ریزی کنیم

ویژه نامه 
سبک زندگی

از وعده های مسوولان تا عمل راهی بسیار است

آشفته بازار میوه های  نوروزی
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حسیــــن امیــــری-شهـــردار فولادشهر

32229512

گسترده ترین شبکه توزیع

ارسال رایگان

پر تیراژ ترین روزنامه استان

با یک تماس مشترک شوید

پیشنهادات و مشکلات خود را با ما در میان بگذارید
3000483088

ما از اخبار و احوال شما آگاهیم و هیچ چیز از اوضاع شما بر ما پوشیده و مخفی نمی ماند. : ما در 
رسیدگی )به شما ( و سرپرستی شما کوتاهی و اعمال نمی کنیم و یاد شما را از خاطر نمی بریم که اگر  
جز این بود ، دشواری ها و مصیبت ها بر شما فرود می آمد و دشمنان، شما را ریشه کن می نمودند.
 الاحتجاج ، طبرسی ، ج2، ص596

حضرت ولی عصر )عج(:

مهندس امینی، رییس شوراي اسلامي شهر اصفهان:

فرمانداري مصوبه افزايش ۲۰ درصدي
نرخ کرايه تاکسي را تاييد کرد  4



وزیر کشور درباره برگزاری انتخابات سال 94  
گفت: قطعا ما به عنوان دولت و برگزارکننده 
انتخابات طرفدار هیچ گروهی نیس��تیم و از 

هیچ جناحی طرفداری نخواهیم کرد. 
به گزارش اصفهان زیبا به نقل از خبرگزاری 
دانش��جویان ای��ران، عبدالرضا رحمان��ی فضلی در 
همایش سراسری فرمانداران سراسر کشور با تأکید 
بر ل��زوم تلاش برای برگ��زاری انتخاباتی س��الم در 
س��ال 94 اظهار کرد: میزان اعتماد و توجه مردم به 
دولت و حاکمیت به برگزاری سالم انتخابات وابسته 
اس��ت و اگر انتخابات از منظر مردم خدشه دار باشد 
و احساس کنند برگزاری انتخابات توسط مسوولان 
اعم از دستگاه های اجرایی، انتظامی، قضایی، امنیتی 
و تبلیغاتی دچار خدش��ه شده اس��ت توجه شان به 

حاکمیت کم خواهد ش��د. وی اظهار کرد: به دنبال 
این هستیم عدالت انتخاباتی که همان اجرای صحیح 
قانون اس��ت به طور کامل برقرار شود. به دنبال این 
هستیم که مردم با امنیت و آرامش پای صندوق های 
رأی برون��د و در این میان هر ک��س صلاحیت های 
لازم را دارا ب��ود و خ��ود را در مع��رض م��ردم قرار 
 داد و م��ردم ب��ه آن رأی دادن��د از نظر م��ا نماینده 

خواهد بود. 
وی با اش��اره به نزدیکی انتخابات مجلس ش��ورای 
اس��لامی و خب��رگان رهب��ری گف��ت: ای��ن روزها 
بهانه جویی ها زیاد می شود و برخی در صدد استفاده 
از توان دولت و دستگاه ها در جهت استفاده از منافع 
خود برمی آیند تا ازاین طریق خود را در معرض دید 
مردم قرار دهند. باید تمام تلاش خود را بکار گیریم 

که از ظرفیت دولت در جهت انتخابات، فرد یا گروهی 
اس��تفاده نکنند. وزیر کش��ور خطاب به فرمانداران 
سراسر کش��ور گفت: باید مرتباً این مسائل را رصد 
کنیم و جمع بندی ها را به وزارت کشور ارجاع دهیم. 
بی تردید هر گونه تخلف توسط دستگاه های اجرایی 

باید رصد شود و قانون به طور کامل اجرا شود. 
وزیر کش��ور تأکید ک��رد: از زم��ان ش��روع قانونی 
تجمع ه��ای  برگ��زاری  نتخاب��ات،  ا تبلیغ��ات 
قانونی هی��چ منعی ن��دارد اما هر گون��ه اقدامی که 
موج��ب ایج��اد التهابات سیاس��ی ش��ود وجاهت 
 قانون��ی ن��دارد و باید با چنی��ن اقدامات��ی برخورد 

قاطع شود.
وی ادامه داد: گردهمایی ه��ا و تجمع هایی که مورد 
وفاق رهبری، دولت و ملت اس��ت لزوم��ی ندارد به 

کف خیابان کش��یده ش��ود. موضوعی مانند مساله 
هس��ته ای که جنبه ملی دارد کس��ی نمی تواند به 

عن��وان موافق ی��ا مخال��ف در کف 
جامع��ه تجم��ع ی��ا گردهمای��ی در 
خصوصش برگ��زار کند.هی��چ گونه 
مجوزی ب��رای مس��ائلی ک��ه مورد 
 وفاق عینی قرار گرفته اس��ت صادر

 نخواهیم کرد. 
وی در بخش دیگری از صحبت های 
خ��ود ب��ه مس��اله سوءاس��تفاده از 
ظرفیت ه��ای قومیتی اش��اره کرد و 
گفت: اس��تفاده از ظرفیت قومیت ها 
و اقلیت ها در جهت منافع ش��خصی 
به ویژه در انتخابات پذیرفته نیس��ت 
و تحریک قومیت ها که موجب ایجاد 
تشنج در جامعه می ش��ود بی تردید 
س��ایه آن بر وحدت و انس��جام ملی 
تأثی��ر می گذارد و با چنین مس��ائلی 

برخورد جدی خواهیم داشت
. وزیر کشور ادامه داد: سوء استفاده از ظرفیت اقوام 
خط قرمز اس��ت و با ای��ن موضوع برخ��ورد قاطعی 
خواهیم داش��ت البته خط قرمزهای وزارت کش��ور 
برای برگزاری انتخابات یک ماه پی��ش از برگزاری 
انتخابات در سال 94 به طور رس��می اعلام خواهد 

شد. 
وی با اشاره به وجود برخی مشکلات از جمله کم آبی 
و ریزگردها در استان هایی مانند اصفهان، آذربایجان، 
سیستان و بلوچستان، گفت: همه دستگاه ها تلاش 
خود را انج��ام می دهند تا این موضوع��ات را مرتفع 
کنند اما اجازه نخواهیم داد چنین مسائلی مورد سوء 
استفاده برخی افراد در انتخابات قرار گیرد و موجب 

ایجاد تنش در جامعه شود.

 باید از هر موضوعی که به صلاح منافع ملی نیس��ت 
جلوگیری شود.

 رحمانی فضلی تصری��ح کرد: برخی 
بداخلاقی ها و اتهامات ن��اروا و طرح 
موضوعات غیرواقع ک��ه آبروی افراد 
و گروه ها را م��ورد هدف قرار می دهد 
باید توس��ط وزارت کش��ور به عنوان 
دس��تگاه اجرایی و شورای نگهبان به 
عنوان دستگاه نظارتی مورد توجه قرار 
گیرد. متاسفانه استفاده از تجهیزات 
و فناوری ه��ا ک��ه باید موج��ب خیر 
شود، در برخی موارد با استفاده های 
نادرس��ت موجب ایجاد معضلاتی در 

جامعه می شود.
 به ویژه در هنگام برگزاری انتخابات 
که برخی با استفاده از این فناوری ها 
در فضای مجازی ب��ه راحتی تهمت 

می زنند و آبروی افراد را می برند.
 هر کس در این خصوص مورد ظلم قرار گیرد وزارت 
کش��ور به عنوان دس��تگاه اجرایی چنی��ن مواردی 
را پیگی��ری می کند. وزیر کش��ور با بی��ان اینکه در 
موضوع��ات مختلف با ش��ورای نگهبان ب��ه عنوان 
دس��تگاه نظارتی به توافق رس��یده ایم، گفت: حتماً 
باید قانون ملاک عمل قرار گیرد و انتخابات س��الم 

برگزار شود. 
موضوع برگزاری انتخابات س��الم قانونی و درس��ت 
مورد تاکید وزارت کشور و شورای نگهبان است. وی 
با اشاره به فرمایشات مقام معظم رهبری در خصوص 
اینکه انتخابات به عنوان حق الناس باید مورد توجه 
قرار گیرد، گفت: امیدواریم وزارت کش��ور به عنوان 
صیانت کننده اصلی در مقابل مردم و شهدا در اجرای 

انتخابات روسفید باشد.

حجت الاسلام و المسلمین دکتر حسن روحانی رییس جمهوری دیروز شنبه در 
همایش استانداران و فرمانداران سراسر کش��ور خطاب به حاضران در این جلسه 
تاکید کرد: وقتی روی صندلی ریاست، استانداری، فرمانداری و وزارت نشستید، 
باید حزب ، جناح، تمایل ش��خصی، قومی و قومیتی را فرام��وش کنید و تنها در 

خدمت کشور و ملت باشید. 
دکتر روحانی تصریح کرد: قدرتی که در اختیار دستگاه اجرایی است، امانت مردم 
است؛ امانتی که ملت در یک انتخابات رقابتی پرش��ور در ۲4 خرداد 9۲ بر دوش 

دولت یازدهم گذاشتند.
رییس جمهوری با اشاره به اینکه " دولت به عنوان منتخب مردم در یک انتخابات 

رقابتی پرشور بار مسوولیت را بر دوش گرفت"، گفت:مردم قدرت بی قید و شرط 
به مس��وولان نداده اند . به مردم وعده آرامش دادیم و هم��ه نهادها همانند دولت 
در برابر رای مردم مس��وول هس��تند و این رای مردم درانتخابات ملی، برای همه 
دس��تگاه های اجرایی اس��ت.دکتر روحانی با تاکید بر اینکه "بای��د به تمام وعده 
 هایمان که به مردم دادیم، عمل کنیم "، گفت: مس��یری که دولت انتخاب کرده،

 مسیر درستی است. 

ما دارای عصمت نیستیم، خواب هم متاس��فانه نمی بینیم و به فال و جن گیر هم 
معتقد نیستیم .

 مبنای ه��ر اقدام دول��ت ما، مش��ورت ب��ا صاحبنظران ب��وده و هس��ت.رییس 
جمهوری با اش��اره ب��ه اینکه "اگر دس��ته ای و گروه��ی بخواهند ب��ه امید مردم 
 لطمه بزنند، قابل گذش��ت نیس��ت"، اظهارداش��ت: از اس��تانداران و فرمانداران 
می خواهم مسیر ثبات اقتصادی، آرامش بازار ، تش��ویق مردم به سرمایه گذاری، 

حرکت به سمت رونق اقتصادی را به عنوان اس��اس حرکت خود قرار دهند.دکتر 
روحانی در بخش دیگری از س��خنان خود تصریح کرد: این رای مردم اس��ت که 
اقتصاد و س��انتریفیوژ باید با هم بچرخد و ما بر مبنای آرای مردم ، چارچوب نظام 
 و خطوط قرمز که تیم هس��ته ای ما به خوبی از آنها آگاه اس��ت ، این خواس��ته را 

محقق می کنیم.
رییس جمهوری تصریح کرد: مساله هسته ای مس��اله این جناح و آن جناح، این 

حزب و آن حزب و این قوه و آن قوه نیست. 
مساله هسته ای یک مساله ملی است و بار آن بر دوش نظام است و این نظام است 

که برای رسیدن به هدف نهایی، قدم به قدم گام بر می دارد.

محکومیتاقدامتروریستها
درشهردمامعربستان

س��خنگوی وزارت امور خارجه حمله تروریستی به نمازگزاران 
مسجدی در شهر دمام عربستان را محکوم کرد. 

مرضیه افخ��م با اش��اره به جنای��ت تروریس��ت ها در دوهفته 
متوالی در جمع نمازگزاران جمعه منطقه ش��رقیه؛ بکارگیری 
همه تدابیر و امکانات جهت پیش��گیری از این گونه حوادث و 
مقابله جدی با کس��انی که امنیت و ثبات منطقه را نشانه رفته 
 و در ص��دد دامن زدن ب��ه اختلافات مذهبی هس��تند را مورد 

تاکید قرار داد. 

ادامهرایزنیهایدیپلماتیکایران
وکشورهایآفریقاییدرحاشیه

اجلاسکویت
حسین امیرعبداللهیان در ادامه دیدارهای جانبی چهل و دومین 
اجلاس وزرای خارجه س��ازمان همکاری اسلامی در کویت، با 
التوهامی العبدولی مسوول امور عربی و آفریقایی وزارت خارجه 
تونس، دکتر عبدالله محمدو مدیر کابین��ه وزرات امور خارجه 
نیجر و آدوم یارگوم وزیر مشاور امور خارجه در امور جهان اسلام 

کشور کامرون جداگانه دیدار کرد.
 امیرعبداللهیان علاوه بر بررسی مسائل مربوط به روابط دوجانبه 
با این کشورها و استقبال از توسعه روابط با کشورهای آفریقایی، 
طرح چهار مرحله ای جمهوری اس��لامی ای��ران برای یمن که 
شامل آتش بس، تس��هیل کمک های انسان دوستانه، برقراری 
گفت وگوهای همه جانب��ه یمنی - یمنی و تش��کیل حکومت 

فراگیر ملی می باشد را تشریح نمود. 
مس��وول امور عربی و آفریقایی وزارت خارجه تونس نیز ضمن 
رد هرگونه راه حل نظامی برای بحرانه��ای منطقه ای، تکیه بر 
حکمت ، گفت وگو و توافق را تنها راه فائق آمدن بر این بحران ها 
برشمرد و سیاس��ت تقریب بین مذاهب که جمهوری اسلامی 
ایران در پیش گرفته را برای حل مس��ائل جهان اس��لام حائز 

اهمیت و ضروری برشمرد. 

فضایاطرافضریحامامحسین)ع(
دوبرابرمیشود

 رییس ستاد بازسازی عتبات عالیات از آغاز یکی از پیچیده  ترین
 طرح  های مهندسی جهان اس��لام با هدف توسعه فضای تردد 

زائران حرم مطهر امام حسین )ع( خبر داد. 
حسن پلارک گفت: س��اختار کنونی حرم س��ید الشهدا)ع( به  
گونه  ای است که فاصله بین س��تون   های اطراف ضریح مطهر 
با دیوارهای جانبی، تنها یک  ونیم متر اس��ت که در ایام خاص 
و در زمان حضور میلیون��ی زائران، باعث دش��واری در تردد و 
تشرف زائران به حرم می  شود. از این رو طی تفاهمی بین ستاد 
بازسازی عتبات با تولیت حرم مطهر امام حسین )ع( به منظور 
افزایش فضای زیارتی و تس��هیل در تردد زائ��ران، طرح تقلیل 

ستون  ها در دستور کار قرار گرفت. 
 وی افزود: این طرح که از نظر فنی و مهندسی جزء پیچیده  ترین

 پروژه   های بازس��ازی در عتبات مقدس��ه محس��وب می  شود 
در ۱۰ فاز و مدت زمان دو س��ال اجرا خواهد ش��د. ب��ا به ثمر 
نشس��تن این طرح افزون بر دوبرابر ش��دن گنجایش مس��یر 
 تردد زائران، زمین��ه برای اجرای طرح ترفی��ع گنبد نیز فراهم 

خواهد شد.
به گفته رییس ستاد بازسازی عتبات، استفاده از هنر معماری 
ایرانی و اسلامی از دیگر ویژگی  های اجرای این طرح است که 
پس از تکمیل، علاوه بر استحکام س��ازه و دو برابر شدن فضای 
تردد، زیبایی بصری خاصی نیز به فض��ای اطراف ضریح مطهر 

امام حسین)ع( خواهد بخشید.

اخبار کوتاه
وزیر کشور:گروه ایران

دولت در انتخابات طرفدار هیچ گروهی نیست

بایدبهتماموعدههایمانکهبهمردمدادیم،عملکنیم

ش��ماره 2381  یکش��نبه  10 خ��رداد 1394 20i s f a h a n z i b a . i r ای�����������ران

رییس جمهور خطاب به استانداران و فرمانداران سراسر کشور:

بهدنبالاین
هستیمعدالت
انتخاباتیکه
هماناجرای
صحیحقانون
استبهطور
کاملبرقرار
شود.بهدنبال
اینهستیمکه
مردمباامنیت
وآرامشپای

صندوقهایرأی
بروند

آژانس بین المللی انرژی اتم��ی اعلام کرد که ایران 
اطلاعاتی را در مورد یکی از دو موضوع باقی مانده در 
مورد فعالیت هسته ای خود به این نهاد بین المللی 

ارائه کرده است.
 به نقل از رویت��رز، آژانس بین الملل��ی انرژی اتمی 

در گزارش��دیروز خود اعلام کرد ک��ه ایران در مورد 
یک��ی از دو موضوع باقی مانده ک��ه در مورد تحقیق 
 درب��اره بمب اتم ب��وده اطلاعاتی را ب��ه آژانس ارائه 

کرده است. 
در ادامه گزارش آژانس بی��ن المللی انرژی اتمی به 

توافق ایران و آژانس برای انجام گفت وگوهای بیشتر 
در این رابطه و دیدار مجدد مقامات آژانس با مقامات 

ایرانی در این رابطه اشاره شده است. 
در بخش دیگری از این گ��زارش همچنین آمده که 
ایران سعی در کم کردن اختلافات خود با کشورهای 

۱+۵ در فاصله باقی مانده تا مهلت تعیین رشده برای 
رسیدن به توافق جامع هسته ای دارد.

بر اس��اس توافقات انجام شد قرار اس��ت هر سه ماه 
یکبار »یوکی��و آمانو« مدیر کل آژان��س بین المللی 
انرژی اتمی، گزارش��ی را در مورد برنامه هسته ای 

ایران منتشر کند.
 بخش��ی از این گزارش ه��ای که مدی��ر کل آژانس

 بین المللی انرژی اتمی منش��ر می کند،  اختصاص  
به روند اقداماتی است که ایران متعهد شده بر اساس 

توافق ژنو انجام دهد. 

آژانس اعلام کرد: 

ایراندرموردفعالیتهایادعاییباآژانسهمکاریکردهاست
ان

��ر
ه ای

رو
گ��

وزیر کشور درباره برگزاری انتخابات سال 94  
گفت: قطعا ما به عنوان دولت و برگزارکننده 
انتخابات طرفدار هیچ گروهی نیس��تیم و از 

هیچ جناحی طرفداری نخواهیم کرد. 
به گزارش اصفهان زیبا به نقل از خبرگزاری 
دانش��جویان ای��ران، عبدالرضا رحمان��ی فضلی در 
همایش سراسری فرمانداران سراسر کشور با تأکید 
بر ل��زوم تلاش برای برگ��زاری انتخاباتی س��الم در 
س��ال 94 اظهار کرد: میزان اعتماد و توجه مردم به 
دولت و حاکمیت به برگزاری سالم انتخابات وابسته 
اس��ت و اگر انتخابات از منظر مردم خدشه دار باشد 
و احساس کنند برگزاری انتخابات توسط مسوولان 
اعم از دستگاه های اجرایی، انتظامی، قضایی، امنیتی 
و تبلیغاتی دچار خدش��ه شده اس��ت توجه شان به 

حاکمیت کم خواهد ش��د. وی اظهار کرد: به دنبال 
این هستیم عدالت انتخاباتی که همان اجرای صحیح 
قانون اس��ت به طور کامل برقرار شود. به دنبال این 
هستیم که مردم با امنیت و آرامش پای صندوق های 
رأی برون��د و در این میان هر ک��س صلاحیت های 
لازم را دارا ب��ود و خ��ود را در مع��رض م��ردم قرار 
 داد و م��ردم ب��ه آن رأی دادن��د از نظر م��ا نماینده 

خواهد بود. 
وی با اش��اره به نزدیکی انتخابات مجلس ش��ورای 
اس��لامی و خب��رگان رهب��ری گف��ت: ای��ن روزها 
بهانه جویی ها زیاد می شود و برخی در صدد استفاده 
از توان دولت و دستگاه ها در جهت استفاده از منافع 
خود برمی آیند ت��ا ازاین طریق خ��ود را در معرض 
دید مردم قرار دهند. باید تمام ت��لاش خود را بکار 

گیریم ک��ه از ظرفی��ت دولت در جه��ت انتخابات، 
فرد یا گروهی اس��تفاده نکنند. وزیر کشور خطاب 
به فرمانداران سراس��ر کش��ور گفت: باید مرتبا این 
مس��ائل را رصد کنیم و جمع بندی ه��ا را به وزارت 
کشور ارجاع دهیم. بی تردید هر گونه تخلف توسط 
دستگاه های اجرایی باید رصد شود و قانون به طور 

کامل اجرا شود. 
وزیر کش��ور تأکید ک��رد: از زم��ان ش��روع قانونی 
تجمع ه��ای  برگ��زاری  نتخاب��ات،  ا تبلیغ��ات 
قانونی هی��چ منعی ن��دارد اما هر گون��ه اقدامی که 
موج��ب ایج��اد التهابات سیاس��ی ش��ود وجاهت 
 قانون��ی ن��دارد و باید با چنی��ن اقدامات��ی برخورد 

قاطع شود.
وی ادامه داد: گردهمایی ه��ا و تجمع هایی که مورد 

وفاق رهبری، دولت و ملت اس��ت لزوم��ی ندارد به 
کف خیابان کش��یده ش��ود. موضوعی مانند مسئله 

هس��ته ای که جنبه ملی دارد کسی 
نمی تواند به عن��وان موافق یا مخالف 
در کف جامعه تجمع ی��ا گردهمایی 
در خصوصش برگزار کند.هیچ گونه 
مجوزی ب��رای مس��ائلی ک��ه مورد 
 وفاق عینی قرار گرفته اس��ت صادر

 نخواهیم کرد. 
وی در بخش دیگری از صحبت های 
خ��ود ب��ه مس��ئله سوءاس��تفاده از 
ظرفیت ه��ای قومیتی اش��اره کرد و 
گفت: اس��تفاده از ظرفیت قومیت ها 
و اقلیت ها در جهت منافع ش��خصی 
به ویژه در انتخابات پذیرفته نیس��ت 
و تحریک قومیت ها که موجب ایجاد 
تشنج در جامعه می ش��ود بی تردید 
س��ایه آن بر وحدت و انس��جام ملی 

تأثیر می گ��ذارد و با چنین مس��ائلی برخورد جدی 
خواهیم داشت. وزیر کش��ور ادامه داد: سوء استفاده 
از ظرفی��ت اقوام خط قرمز اس��ت و ب��ا این موضوع 
برخورد قاطعی خواهیم داشت البته خط قرمزهای 
وزارت کشور برای برگزاری انتخابات یک ماه پیش 
از برگزاری انتخابات در سال 94 به طور رسمی اعلام 

خواهد شد. 
وی با اشاره به وجود برخی مشکلات از جمله کم آبی 
و ریزگردها در استان هایی مانند اصفهان، آذربایجان، 
سیستان و بلوچستان، گفت: همه دستگاه ها تلاش 
خود را انج��ام می دهند تا این موضوع��ات را مرتفع 
کنند اما اجازه نخواهیم داد چنین مسائلی مورد سوء 
استفاده برخی افراد در انتخابات قرار گیرد و موجب 

ایجاد تنش در جامعه شود.

 

باید از هر موضوعی که به صلاح منافع ملی نیس��ت 
جلوگیری شود.

 رحمانی فضلی تصری��ح کرد: برخی 
بداخلاقی ها و اتهامات ن��اروا و طرح 
موضوعات غیرواقع ک��ه آبروی افراد 
و گروه ها را م��ورد هدف قرار می دهد 
باید توس��ط وزارت کش��ور به عنوان 
دس��تگاه اجرایی و شورای نگهبان به 
عنوان دستگاه نظارتی مورد توجه قرار 
گیرد. متاسفانه استفاده از تجهیزات 
و فناوری ه��ا ک��ه باید موج��ب خیر 
شود، در برخی موارد با استفاده های 
نادرس��ت موجب ایجاد معضلاتی در 

جامعه می شود.
 به ویژه در هنگام برگزاری انتخابات 
که برخی با استفاده از این فناوری ها 
در فضای مجازی ب��ه راحتی تهمت 
می زنند و آبروی افراد را می برند. هر 
کس در این خصوص مورد ظلم ق��رار گیرد وزارت 
کش��ور به عنوان دس��تگاه اجرایی چنی��ن مواردی 
را پیگی��ری می کند. وزیر کش��ور با بی��ان اینکه در 
موضوع��ات مختلف با ش��ورای نگهبان ب��ه عنوان 
دس��تگاه نظارتی به توافق رس��یده ایم، گفت: حتما 
باید قانون ملاک عمل قرار گیرد و انتخابات س��الم 

برگزار شود. 
موضوع برگزاری انتخابات س��الم قانونی و درس��ت 
مورد تاکید وزارت کشور و شورای نگهبان است. وی 
با اشاره به فرمایشات مقام معظم رهبری در خصوص 
اینکه انتخابات به عنوان حق الناس باید مورد توجه 
قرار گیرد، گفت: امیدواریم وزارت کش��ور به عنوان 
صیانت کننده اصلی در مقابل مردم و شهدا در اجرای 

انتخابات روسفید باشد.

حجت الاسلام و المسلمین دکتر حس��ن روحانی رییس جمهوری روز شنبه در 
همایش استانداران و فرمانداران سراسر کش��ور خطاب به حاضران در این جلسه 
تاکید کرد: وقتی روی صندلی ریاست، استانداری، فرمانداری و وزارت نشستید، 
باید حزب ، جناح، تمایل ش��خصی، قومی و قومیتی را فرام��وش کنید و تنها در 

خدمت کشور و ملت باشید. 
دکتر روحانی تصریح کرد: قدرتی که در اختیار دستگاه اجرایی است، امانت مردم 
است؛ امانتی که ملت در یک انتخابات رقابتی پرش��ور در ۲4 خرداد 9۲ بر دوش 

دولت یازدهم گذاشتند.
رییس جمهوری با اشاره به اینکه " دولت به عنوان منتخب مردم در یک انتخابات 

رقابتی پرشور بار مسوولیت را بر دوش گرفت"، گفت:مردم قدرت بی قید و شرط 
به مس��وولان نداده اند . به مردم وعده آرامش دادیم و همه نهادها همانند دولت 
در برابر رای مردم مس��وول هس��تند و این رای مردم درانتخابات ملی، برای همه 

دستگاه های اجرایی است.
دکت��ر روحان��ی ب��ا تاکی��د ب��ر اینک��ه "باید ب��ه تم��ام وع��ده هایمان ک��ه به 
 م��ردم دادی��م، عم��ل کنی��م "، گف��ت: مس��یری ک��ه دول��ت انتخاب ک��رده،

 مسیر درستی است. 
ما دارای عصمت نیستیم، خواب هم متاس��فانه نمی بینیم و به فال و جن گیر هم 
معتقد نیستیم . مبنای هر اقدام دولت ما، مش��ورت با صاحبنظران بوده و هست.

رییس جمهوری با اشاره به اینکه "اگر دسته ای و گروهی بخواهند به امید مردم 
لطمه بزنند، قابل گذش��ت نیست"، اظهارداشت: از اس��تانداران و فرمانداران می 
خواهم مس��یر ثبات اقتصادی، آرامش بازار ، تش��ویق مردم به س��رمایه گذاری، 

حرکت به سمت رونق اقتصادی را به عنوان اس��اس حرکت خود قرار دهند.دکتر 
روحانی در بخش دیگری از س��خنان خود تصریح کرد: این رای مردم اس��ت که 
اقتصاد و سانتریفیوژ باید با هم بچرخد و ما بر مبنای آرای مردم ، چارچوب نظام و 
خطوط قرمز که تیم هسته ای ما به خوبی از آنها آگاه است ، این خواسته را محقق 

می کنیم.
رییس جمهوری تصریح کرد: مساله هسته ای مس��اله این جناح و آن جناح، این 
حزب و آن حزب و این قوه و آن قوه نیست. مساله هسته ای یک مساله ملی است 
و بار آن بر دوش نظام است و این نظام است که برای رسیدن به هدف نهایی، قدم 

به قدم گام بر می دارد.

محکومیت اقدام تروریست ها در 
شهر دمام عربستان 

س��خنگوی وزارت امور خارجه حمله تروریستی به نمازگزاران 
مسجدی در شهر دمام عربس��تان را محکوم کرد. مرضیه افخم 
با اش��اره به جنایت تروریس��ت ها در دوهفته متوالی در جمع 
نمازگ��زاران جمعه منطقه ش��رقیه؛ بکارگیری هم��ه تدابیر و 
امکانات جهت پیشگیری از این گونه حوادث و مقابله جدی با 
کسانی که امنیت و ثبات منطقه را نشانه رفته و در صدد دامن 

زدن به اختلافات مذهبی هستند را مورد تاکید قرار داد. 

ادامه رایزنی های دیپلماتیک ایران 
و کشورهای آفریقایی در حاشیه 

اجلاس کویت 
حس��ین امیرعبداللهی��ان در ادامه دیداره��ای جانبی چهل و 
دومین اجلاس وزرای خارجه س��ازمان همکاری اس��لامی در 
کویت، با التوهامی العبدولی مس��ئول امور عرب��ی و آفریقایی 
وزارت خارجه تونس، دکتر عبدالله محمدو مدیر کابینه وزرات 
امور خارجه نیجر و آدوم یارگوم وزیر مشاور امور خارجه در امور 
جهان اسلام کشور کامرون جداگانه دیدار کرد. امیرعبداللهیان 
علاوه بر بررسی مسائل مربوط به روابط دوجانبه با این کشورها 
و استقبال از توسعه روابط با کش��ورهای آفریقایی، طرح چهار 
مرحله ای جمهوری اس��لامی ایران برای یمن که شامل آتش 
بس، تسهیل کمک های انسان دوستانه، برقراری گفت وگوهای 
همه جانبه یمنی - یمنی و تش��کیل حکومت فراگیر ملی می 
باش��د را تش��ریح نمود. مس��ئول امور عربی و آفریقایی وزارت 
خارجه تون��س نیز ضم��ن رد هرگون��ه راه حل نظام��ی برای 
بحرانهای منطقه ای، تکیه بر حکمت ، گفتگ��و و توافق را تنها 
راه فائق آمدن بر این بحران ها برش��مرد و سیاست تقریب بین 
مذاهب که جمهوری اسلامی ایران در پیش گرفته را برای حل 

مسائل جهان اسلام حائز اهمیت و ضروری برشمرد. 

فضای اطراف ضریح امام حسین)ع( 
دوبرابر می شود

رئیس ستاد بازسازی عتبات عالیات از آغاز یکی از پیچیده  ترین 
طرح های مهندسی جهان اس��لام با هدف توسعه فضای تردد 
زائران حرم مطهر امام حسین )ع( خبر داد. حسن پلارک گفت: 
ساختار کنونی حرم سید الشهدا)ع( به  گونه  ای است که فاصله 
بین ستون  های اطراف ضریح مطهر با دیوارهای جانبی، تنها یک  
ونیم متر است که در ایام خاص و در زمان حضور میلیونی زائران، 
باعث دشواری در تردد و تشرف زائران به حرم می  شود. از این رو 
طی تفاهمی بین ستاد بازسازی عتبات با تولیت حرم مطهر امام 
حسین )ع( به منظور افزایش فضای زیارتی و تسهیل در تردد 
زائران، طرح تقلیل ستون ها در دستور کار قرار گرفت. وی افزود: 
این طرح که از نظر فنی و مهندس��ی جزء پیچیده  ترین پروژه   
های بازسازی در عتبات مقدسه محسوب می  شود در ۱۰ فاز و 
مدت زمان دو سال اجرا خواهد شد. با به ثمر نشستن این طرح 
افزون بر دوبرابر شدن گنجایش مسیر تردد زائران، زمینه برای 
اجرای طرح ترفیع گنبد نیز فراهم خواهد ش��د.به گفته رئیس 
ستاد بازسازی عتبات، استفاده از هنر معماری ایرانی و اسلامی 
از دیگر ویژگی  های اجرای این طرح اس��ت که پس از تکمیل، 
علاوه بر اس��تحکام سازه و دو برابر ش��دن فضای تردد، زیبایی 
بصری خاصی نیز به فضای اطراف ضریح مطهر امام حسین)ع( 

خواهد بخشید.

آژانس اعلام کرد: 
ایران در مورد فعالیت های ادعایی با 

اخبار کوتاه
وزیر کشور:گروه ایران

دولت در انتخابات طرفدار هیچ گروهی نیست

باید به تمام وعده هایمان که به مردم دادیم، عمل کنیم

شماره 2338  چهارشنبه  19 فروردین 1394 20i s f a h a n z i b a . i r ای�����������ران

رییس جمهوری خطاب به استانداران و فرمانداران سراسر کشور:
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اطلاعیه منطقه هشت شهرداری اصفهان

آگهی مناقصه عمومی )نوبت  دوم ( اصلاحیه آگهی مزایده

روابط عمومی منطقه 8 شهرداری اصفهان 

سازمان پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان

آگهی مزایده )نوبت دوم(

شهرداری شهرضا 

شهرداری شهرضا در نظر دارد تعدادی از پارکینگ های خود را از طریق مزایده به اشخاص واجد شرایط واگذار نماید. 

مبلغ سپرده شرکت قیمت پایه مدت مشخصات و کاربریردیف
در مزایده 

12 پارکینگ خیابان اباذر 1
ماه 

16/800/000 ماهیانه 28/000/000 ریال 

پارکینگ خیابان 2
صاحب الزمان

 12
ماه 

8/400/000 ماهیانه 14/000/000 ریال 

پارکینگ خیابان 3
شهید بهشتی 

 12
ماه 

15/000/000ماهیانه 25/000/000 ریال 

مبالغ س�پرده ش�رکت در مزایده به ص�ورت ضمانت نامه 
بانکی و یا واریز وجه نقد به حس�اب 3100000052002 شهرداری 

شهرضا می باشد. 
آخرین مهلت دریافت و تحویل اسناد:

 ساعت 14:30 روز شنبه مورخ 1394/03/16

م�ورخ  یکش�نبه  روز   15:30 س�اعت  اس�ناد:  گش�ایش 
1394/03/17در محل شهرداری شهرضا 

محل تحویل اسناد: دبیرخانه محرمانه شهرداری 
سایر شرایط در اسناد موجود می باشد 

اینترنت�ی  س�ایت  ب�ه  مراجع�ه  اس�ناد:   دریاف�ت   نح�وه 
www.shahreza.ir شهرداری شهرضا

ورثه مرحوم عباس ابراهیمی
نظر به اینکه منزل مس�کونی به پلاک ثبت�ی عادی بخش 5 ثبت اصفهان به 
کدنوسازی 24-18131 در طرح ادامه خیابان استاد شهریار قرار گرفته و این 
طرح در اولویت اجرایی می باش�د و هیات کارشناسان رسمی دادگستری 
ضمن بازدید از محل نس�بت به ارزیابی آن اقدام و نظریه مورخ 94/2/15 
را ص�ادر نم�وده اند، لذا با توجه ب�ه ضرورت اجرای ط�رح و برابر ماده 8 
لایح�ه قانونی نحوه خرید و تملک اراض�ی و املاک برای اجرای برنامه های 
عمومی، عمرانی و نظامی دولت مصوب 1358/11/17، بدینوس�یله به شما 
ابلاغ می گردد حداکثر ظرف مدت یکماه پس از نشر این آگهی جهت انجام 
معامله طبق نظریه کارشناسی به شهرداری منطقه هشت واقع در خیابان 

جابرانصاری اقدام نمایید.
 بدیهی است در صورت عدم مراجعه برابر مقررات اقدام خواهد شد.

پی�رو درج آگه�ی مزای�ده س�ازمان پایان�ه ه�ای 
مسافربری ش�هرداری اصفهان مورخ 94/3/7 بند 

سه مزایده به شرح زیر اصلاح می گردد:
 پای�ه مزایده مبل�غ 50/000/000 ریال و مبلغ س�پرده 

شرکت در مزایده مبلغ 100/000/000 ریال می باشد. 
اعتبار موضوعردیف

1/300/000/000آماده سازی و تجهیز یک دستگاه کامیون ایویکو کارگو بعنوان اطفائیه )خودروی آتش نشانی(1

سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری شاهین شهر با استناد بند 5 مصوبات 1393/4/1 شورای محترم آن سازمان 
در نظر دارد عملیات موضوع ذیل را از طریق ش��رکت های معتبر و واجد ش��رایط بانجام رس��اند. متقاضیان جهت کس��ب 
اطلاعات بیشتر  و اخذ اوراق مناقصه می بایست در ساعات اداری به واحد حراست شهرداری شاهین شهر مراجعه و پیشنهاد 
خود را حداکثر تا تاریخ 94/3/23 به آن واحد )حراس��ت ش��هرداری شاهین شهر( تحویل نمایند. سازمان در رد و یا قبول 

یک یا کلیه پیشنهادها مختار می باشد. 

 عباس عبدالی - مدیر عامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری شاهین شهر

وزیر کشور درباره برگزاری انتخابات سال 94  
گفت: قطعا ما به عنوان دولت و برگزارکننده 
انتخابات طرفدار هیچ گروهی نیس��تیم و از 

هیچ جناحی طرفداری نخواهیم کرد. 
به گزارش اصفهان زیبا به نقل از خبرگزاری 
دانش��جویان ای��ران، عبدالرضا رحمان��ی فضلی در 
همایش سراسری فرمانداران سراسر کشور با تأکید 
بر ل��زوم تلاش برای برگ��زاری انتخاباتی س��الم در 
س��ال 94 اظهار کرد: میزان اعتماد و توجه مردم به 
دولت و حاکمیت به برگزاری سالم انتخابات وابسته 
اس��ت و اگر انتخابات از منظر مردم خدشه دار باشد 
و احساس کنند برگزاری انتخابات توسط مسوولان 
اعم از دستگاه های اجرایی، انتظامی، قضایی، امنیتی 
و تبلیغاتی دچار خدش��ه شده اس��ت توجه شان به 

حاکمیت کم خواهد ش��د. وی اظهار کرد: به دنبال 
این هستیم عدالت انتخاباتی که همان اجرای صحیح 
قانون اس��ت به طور کامل برقرار شود. به دنبال این 
هستیم که مردم با امنیت و آرامش پای صندوق های 
رأی برون��د و در این میان هر ک��س صلاحیت های 
لازم را دارا ب��ود و خ��ود را در مع��رض م��ردم قرار 
 داد و م��ردم ب��ه آن رأی دادن��د از نظر م��ا نماینده 

خواهد بود. 
وی با اش��اره به نزدیکی انتخابات مجلس ش��ورای 
اس��لامی و خب��رگان رهب��ری گف��ت: ای��ن روزها 
بهانه جویی ها زیاد می شود و برخی در صدد استفاده 
از توان دولت و دستگاه ها در جهت استفاده از منافع 
خود برمی آیند ت��ا ازاین طریق خ��ود را در معرض 
دید مردم قرار دهند. باید تمام ت��لاش خود را بکار 

گیریم ک��ه از ظرفی��ت دولت در جه��ت انتخابات، 
فرد یا گروهی اس��تفاده نکنند. وزیر کشور خطاب 
به فرمانداران سراس��ر کش��ور گفت: باید مرتبا این 
مس��ائل را رصد کنیم و جمع بندی ه��ا را به وزارت 
کشور ارجاع دهیم. بی تردید هر گونه تخلف توسط 
دستگاه های اجرایی باید رصد شود و قانون به طور 

کامل اجرا شود. 
وزیر کش��ور تأکید ک��رد: از زم��ان ش��روع قانونی 
تجمع ه��ای  برگ��زاری  نتخاب��ات،  ا تبلیغ��ات 
قانونی هی��چ منعی ن��دارد اما هر گون��ه اقدامی که 
موج��ب ایج��اد التهابات سیاس��ی ش��ود وجاهت 
 قانون��ی ن��دارد و باید با چنی��ن اقدامات��ی برخورد 

قاطع شود.
وی ادامه داد: گردهمایی ه��ا و تجمع هایی که مورد 

وفاق رهبری، دولت و ملت اس��ت لزوم��ی ندارد به 
کف خیابان کش��یده ش��ود. موضوعی مانند مسئله 

هس��ته ای که جنبه ملی دارد کسی 
نمی تواند به عن��وان موافق یا مخالف 
در کف جامعه تجمع ی��ا گردهمایی 
در خصوصش برگزار کند.هیچ گونه 
مجوزی ب��رای مس��ائلی ک��ه مورد 
 وفاق عینی قرار گرفته اس��ت صادر

 نخواهیم کرد. 
وی در بخش دیگری از صحبت های 
خ��ود ب��ه مس��ئله سوءاس��تفاده از 
ظرفیت ه��ای قومیتی اش��اره کرد و 
گفت: اس��تفاده از ظرفیت قومیت ها 
و اقلیت ها در جهت منافع ش��خصی 
به ویژه در انتخابات پذیرفته نیس��ت 
و تحریک قومیت ها که موجب ایجاد 
تشنج در جامعه می ش��ود بی تردید 
س��ایه آن بر وحدت و انس��جام ملی 

تأثیر می گ��ذارد و با چنین مس��ائلی برخورد جدی 
خواهیم داشت. وزیر کش��ور ادامه داد: سوء استفاده 
از ظرفی��ت اقوام خط قرمز اس��ت و ب��ا این موضوع 
برخورد قاطعی خواهیم داشت البته خط قرمزهای 
وزارت کشور برای برگزاری انتخابات یک ماه پیش 
از برگزاری انتخابات در سال 94 به طور رسمی اعلام 

خواهد شد. 
وی با اشاره به وجود برخی مشکلات از جمله کم آبی 
و ریزگردها در استان هایی مانند اصفهان، آذربایجان، 
سیستان و بلوچستان، گفت: همه دستگاه ها تلاش 
خود را انج��ام می دهند تا این موضوع��ات را مرتفع 
کنند اما اجازه نخواهیم داد چنین مسائلی مورد سوء 
استفاده برخی افراد در انتخابات قرار گیرد و موجب 

ایجاد تنش در جامعه شود.

 

باید از هر موضوعی که به صلاح منافع ملی نیس��ت 
جلوگیری شود.

 رحمانی فضلی تصری��ح کرد: برخی 
بداخلاقی ها و اتهامات ن��اروا و طرح 
موضوعات غیرواقع ک��ه آبروی افراد 
و گروه ها را م��ورد هدف قرار می دهد 
باید توس��ط وزارت کش��ور به عنوان 
دس��تگاه اجرایی و شورای نگهبان به 
عنوان دستگاه نظارتی مورد توجه قرار 
گیرد. متاسفانه استفاده از تجهیزات 
و فناوری ه��ا ک��ه باید موج��ب خیر 
شود، در برخی موارد با استفاده های 
نادرس��ت موجب ایجاد معضلاتی در 

جامعه می شود.
 به ویژه در هنگام برگزاری انتخابات 
که برخی با استفاده از این فناوری ها 
در فضای مجازی ب��ه راحتی تهمت 
می زنند و آبروی افراد را می برند. هر 
کس در این خصوص مورد ظلم ق��رار گیرد وزارت 
کش��ور به عنوان دس��تگاه اجرایی چنی��ن مواردی 
را پیگی��ری می کند. وزیر کش��ور با بی��ان اینکه در 
موضوع��ات مختلف با ش��ورای نگهبان ب��ه عنوان 
دس��تگاه نظارتی به توافق رس��یده ایم، گفت: حتما 
باید قانون ملاک عمل قرار گیرد و انتخابات س��الم 

برگزار شود. 
موضوع برگزاری انتخابات س��الم قانونی و درس��ت 
مورد تاکید وزارت کشور و شورای نگهبان است. وی 
با اشاره به فرمایشات مقام معظم رهبری در خصوص 
اینکه انتخابات به عنوان حق الناس باید مورد توجه 
قرار گیرد، گفت: امیدواریم وزارت کش��ور به عنوان 
صیانت کننده اصلی در مقابل مردم و شهدا در اجرای 

انتخابات روسفید باشد.

حجت الاسلام و المسلمین دکتر حس��ن روحانی رییس جمهوری روز شنبه در 
همایش استانداران و فرمانداران سراسر کش��ور خطاب به حاضران در این جلسه 
تاکید کرد: وقتی روی صندلی ریاست، استانداری، فرمانداری و وزارت نشستید، 
باید حزب ، جناح، تمایل ش��خصی، قومی و قومیتی را فرام��وش کنید و تنها در 

خدمت کشور و ملت باشید. 
دکتر روحانی تصریح کرد: قدرتی که در اختیار دستگاه اجرایی است، امانت مردم 
است؛ امانتی که ملت در یک انتخابات رقابتی پرش��ور در ۲4 خرداد 9۲ بر دوش 

دولت یازدهم گذاشتند.
رییس جمهوری با اشاره به اینکه " دولت به عنوان منتخب مردم در یک انتخابات 

رقابتی پرشور بار مسوولیت را بر دوش گرفت"، گفت:مردم قدرت بی قید و شرط 
به مس��وولان نداده اند . به مردم وعده آرامش دادیم و همه نهادها همانند دولت 
در برابر رای مردم مس��وول هس��تند و این رای مردم درانتخابات ملی، برای همه 

دستگاه های اجرایی است.
دکت��ر روحان��ی ب��ا تاکی��د ب��ر اینک��ه "باید ب��ه تم��ام وع��ده هایمان ک��ه به 
 م��ردم دادی��م، عم��ل کنی��م "، گف��ت: مس��یری ک��ه دول��ت انتخاب ک��رده،

 مسیر درستی است. 
ما دارای عصمت نیستیم، خواب هم متاس��فانه نمی بینیم و به فال و جن گیر هم 
معتقد نیستیم . مبنای هر اقدام دولت ما، مش��ورت با صاحبنظران بوده و هست.

رییس جمهوری با اشاره به اینکه "اگر دسته ای و گروهی بخواهند به امید مردم 
لطمه بزنند، قابل گذش��ت نیست"، اظهارداشت: از اس��تانداران و فرمانداران می 
خواهم مس��یر ثبات اقتصادی، آرامش بازار ، تش��ویق مردم به س��رمایه گذاری، 

حرکت به سمت رونق اقتصادی را به عنوان اس��اس حرکت خود قرار دهند.دکتر 
روحانی در بخش دیگری از س��خنان خود تصریح کرد: این رای مردم اس��ت که 
اقتصاد و سانتریفیوژ باید با هم بچرخد و ما بر مبنای آرای مردم ، چارچوب نظام و 
خطوط قرمز که تیم هسته ای ما به خوبی از آنها آگاه است ، این خواسته را محقق 

می کنیم.
رییس جمهوری تصریح کرد: مساله هسته ای مس��اله این جناح و آن جناح، این 
حزب و آن حزب و این قوه و آن قوه نیست. مساله هسته ای یک مساله ملی است 
و بار آن بر دوش نظام است و این نظام است که برای رسیدن به هدف نهایی، قدم 

به قدم گام بر می دارد.

محکومیت اقدام تروریست ها در 
شهر دمام عربستان 

س��خنگوی وزارت امور خارجه حمله تروریستی به نمازگزاران 
مسجدی در شهر دمام عربس��تان را محکوم کرد. مرضیه افخم 
با اش��اره به جنایت تروریس��ت ها در دوهفته متوالی در جمع 
نمازگ��زاران جمعه منطقه ش��رقیه؛ بکارگیری هم��ه تدابیر و 
امکانات جهت پیشگیری از این گونه حوادث و مقابله جدی با 
کسانی که امنیت و ثبات منطقه را نشانه رفته و در صدد دامن 

زدن به اختلافات مذهبی هستند را مورد تاکید قرار داد. 

ادامه رایزنی های دیپلماتیک ایران 
و کشورهای آفریقایی در حاشیه 

اجلاس کویت 
حس��ین امیرعبداللهی��ان در ادامه دیداره��ای جانبی چهل و 
دومین اجلاس وزرای خارجه س��ازمان همکاری اس��لامی در 
کویت، با التوهامی العبدولی مس��ئول امور عرب��ی و آفریقایی 
وزارت خارجه تونس، دکتر عبدالله محمدو مدیر کابینه وزرات 
امور خارجه نیجر و آدوم یارگوم وزیر مشاور امور خارجه در امور 
جهان اسلام کشور کامرون جداگانه دیدار کرد. امیرعبداللهیان 
علاوه بر بررسی مسائل مربوط به روابط دوجانبه با این کشورها 
و استقبال از توسعه روابط با کش��ورهای آفریقایی، طرح چهار 
مرحله ای جمهوری اس��لامی ایران برای یمن که شامل آتش 
بس، تسهیل کمک های انسان دوستانه، برقراری گفت وگوهای 
همه جانبه یمنی - یمنی و تش��کیل حکومت فراگیر ملی می 
باش��د را تش��ریح نمود. مس��ئول امور عربی و آفریقایی وزارت 
خارجه تون��س نیز ضم��ن رد هرگون��ه راه حل نظام��ی برای 
بحرانهای منطقه ای، تکیه بر حکمت ، گفتگ��و و توافق را تنها 
راه فائق آمدن بر این بحران ها برش��مرد و سیاست تقریب بین 
مذاهب که جمهوری اسلامی ایران در پیش گرفته را برای حل 

مسائل جهان اسلام حائز اهمیت و ضروری برشمرد. 

فضای اطراف ضریح امام حسین)ع( 
دوبرابر می شود

رئیس ستاد بازسازی عتبات عالیات از آغاز یکی از پیچیده  ترین 
طرح های مهندسی جهان اس��لام با هدف توسعه فضای تردد 
زائران حرم مطهر امام حسین )ع( خبر داد. حسن پلارک گفت: 
ساختار کنونی حرم سید الشهدا)ع( به  گونه  ای است که فاصله 
بین ستون  های اطراف ضریح مطهر با دیوارهای جانبی، تنها یک  
ونیم متر است که در ایام خاص و در زمان حضور میلیونی زائران، 
باعث دشواری در تردد و تشرف زائران به حرم می  شود. از این رو 
طی تفاهمی بین ستاد بازسازی عتبات با تولیت حرم مطهر امام 
حسین )ع( به منظور افزایش فضای زیارتی و تسهیل در تردد 
زائران، طرح تقلیل ستون ها در دستور کار قرار گرفت. وی افزود: 
این طرح که از نظر فنی و مهندس��ی جزء پیچیده  ترین پروژه   
های بازسازی در عتبات مقدسه محسوب می  شود در ۱۰ فاز و 
مدت زمان دو سال اجرا خواهد شد. با به ثمر نشستن این طرح 
افزون بر دوبرابر شدن گنجایش مسیر تردد زائران، زمینه برای 
اجرای طرح ترفیع گنبد نیز فراهم خواهد ش��د.به گفته رئیس 
ستاد بازسازی عتبات، استفاده از هنر معماری ایرانی و اسلامی 
از دیگر ویژگی  های اجرای این طرح اس��ت که پس از تکمیل، 
علاوه بر اس��تحکام سازه و دو برابر ش��دن فضای تردد، زیبایی 
بصری خاصی نیز به فضای اطراف ضریح مطهر امام حسین)ع( 

خواهد بخشید.

آژانس اعلام کرد: 
ایران در مورد فعالیت های ادعایی با 

اخبار کوتاه
وزیر کشور:گروه ایران

دولت در انتخابات طرفدار هیچ گروهی نیست

باید به تمام وعده هایمان که به مردم دادیم، عمل کنیم
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اطلاعیه منطقه هشت شهرداری اصفهان

آگهی مناقصه عمومی )نوبت  دوم ( اصلاحیه آگهی مزایده

روابط عمومی منطقه 8 شهرداری اصفهان 

سازمان پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان

آگهی مزایده )نوبت دوم(

شهرداری شهرضا 

شهرداری شهرضا در نظر دارد تعدادی از پارکینگ های خود را از طریق مزایده به اشخاص واجد شرایط واگذار نماید. 

مبلغ سپرده شرکت قیمت پایه مدت مشخصات و کاربریردیف
در مزایده 

12 پارکینگ خیابان اباذر 1
ماه 

16/800/000 ماهیانه 28/000/000 ریال 

پارکینگ خیابان 2
صاحب الزمان

 12
ماه 

8/400/000 ماهیانه 14/000/000 ریال 

پارکینگ خیابان 3
شهید بهشتی 

 12
ماه 

15/000/000ماهیانه 25/000/000 ریال 

مبالغ س�پرده ش�رکت در مزایده به ص�ورت ضمانت نامه 
بانکی و یا واریز وجه نقد به حس�اب 3100000052002 شهرداری 

شهرضا می باشد. 
آخرین مهلت دریافت و تحویل اسناد:

 ساعت 14:30 روز شنبه مورخ 1394/03/16

م�ورخ  یکش�نبه  روز   15:30 س�اعت  اس�ناد:  گش�ایش 
1394/03/17در محل شهرداری شهرضا 

محل تحویل اسناد: دبیرخانه محرمانه شهرداری 
سایر شرایط در اسناد موجود می باشد 

اینترنت�ی  س�ایت  ب�ه  مراجع�ه  اس�ناد:   دریاف�ت   نح�وه 
www.shahreza.ir شهرداری شهرضا

ورثه مرحوم عباس ابراهیمی
نظر به اینکه منزل مس�کونی به پلاک ثبت�ی عادی بخش 5 ثبت اصفهان به 
کدنوسازی 24-18131 در طرح ادامه خیابان استاد شهریار قرار گرفته و این 
طرح در اولویت اجرایی می باش�د و هیات کارشناسان رسمی دادگستری 
ضمن بازدید از محل نس�بت به ارزیابی آن اقدام و نظریه مورخ 94/2/15 
را ص�ادر نم�وده اند، لذا با توجه ب�ه ضرورت اجرای ط�رح و برابر ماده 8 
لایح�ه قانونی نحوه خرید و تملک اراض�ی و املاک برای اجرای برنامه های 
عمومی، عمرانی و نظامی دولت مصوب 1358/11/17، بدینوس�یله به شما 
ابلاغ می گردد حداکثر ظرف مدت یکماه پس از نشر این آگهی جهت انجام 
معامله طبق نظریه کارشناسی به شهرداری منطقه هشت واقع در خیابان 

جابرانصاری اقدام نمایید.
 بدیهی است در صورت عدم مراجعه برابر مقررات اقدام خواهد شد.

پی�رو درج آگه�ی مزای�ده س�ازمان پایان�ه ه�ای 
مسافربری ش�هرداری اصفهان مورخ 94/3/7 بند 

سه مزایده به شرح زیر اصلاح می گردد:
 پای�ه مزایده مبل�غ 50/000/000 ریال و مبلغ س�پرده 

شرکت در مزایده مبلغ 100/000/000 ریال می باشد. 
اعتبار موضوعردیف

1/300/000/000آماده سازی و تجهیز یک دستگاه کامیون ایویکو کارگو بعنوان اطفائیه )خودروی آتش نشانی(1

سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری شاهین شهر با استناد بند 5 مصوبات 1393/4/1 شورای محترم آن سازمان 
در نظر دارد عملیات موضوع ذیل را از طریق ش��رکت های معتبر و واجد ش��رایط بانجام رس��اند. متقاضیان جهت کس��ب 
اطلاعات بیشتر  و اخذ اوراق مناقصه می بایست در ساعات اداری به واحد حراست شهرداری شاهین شهر مراجعه و پیشنهاد 
خود را حداکثر تا تاریخ 94/3/23 به آن واحد )حراس��ت ش��هرداری شاهین شهر( تحویل نمایند. سازمان در رد و یا قبول 

یک یا کلیه پیشنهادها مختار می باشد. 

 عباس عبدالی - مدیر عامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری شاهین شهر



در هشتاد و هفتمین جلسه علنی  شورای اسلامی 
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شهر اصفهان طرح استیضاح شهردار اصفهان رای 
آورد تا دکتر سقائیان نژاد پس از 12 سال مدیریت 
 جه��ادی و خدم��ات مان��دگار ب��ا ش��هرداری

 خداحافظی کند . 

   منافع شهروندان در اولویت است ،حب و بغض 
محور قرار نگیرد

رییس شورای اسلامی ش��هر  اصفهان در ابتدای جلسه 
طرح استیضاح با بیان اینکه تذکر مکتوب اعضای شورای 
اسلامی شهر  اصفهان در زمینه استفاده از عنوان مدیر کل 
حوزه شهردار خارج از ساختار تشکیلات وزارت کشور به 
شهردار اصفهان ابلاغ شد، عنوان کرد: شهردار اصفهان 
پاسخ مکتوب خود را به ش��ورا ارائه کردند که پنج نفر از 
امضاکنندگان تذکر مکتوب قانع نش��دند و طی نامه ای 

مجدد بر عدم رعایت مفاد تذکر تاکید کردند.
 مهندس امینی گفت: با قانع نشدن امضا کنندگان تذکر، 
شهردار اصفهان به جلسه علنی 2خرداد دعوت شد و دکتر 
سقائیان نژاد به صورت مکتوب و شفاهی به تذکرات پاسخ 

دادند و جلسه با توضیحات ایشان خاتمه پیداکرد. 
وی با بیان اینکه در نهایت تذکردهندگان قانع نش��دند 
و تذکر به س��وال و سپس اس��تیضاح تبدیل شد، عنوان 
کرد: ابتدا س��وال کنندگان یک س��اعت فرصت دارند و 
مباحث را مطرح کنند و پس از آن شهردار اصفهان می 
تو اند در مدت زمان دو ساعت به س��والات پاسخ دهد و 
یا نیم ساعت از دو س��اعت را به اعضای شورای مخالف با 
استیضاح  اختصاص دهد.  رییس شورای اسلامی شهر  
اصفهان افزود: پس از پاس��خگویی ش��هردار مخالفان و 
موافقان استیضاح هرکدام یک ساعت فرصت دارند تا به 
طرح موارد مورد نظر بپردازند و س��قف جلسه استیضاح 

پنج ساعت است. 
رییس شورای اسلامی شهر  اصفهان قبل از طرح موارد 
استیضاح کنندگان تاکید کرد: در جایگاهی قرار داریم 
که لازم است به اعضای شورای شهر، مدیران شهرداری 
و خبرنگاران تذکر بدهیم که آنچه در اولویت است منافع 

شهروندان است. 
وی با بیان اینکه تذکر،  سوال و  استیضاح حق شوراست، 
عنوان کرد:  پاسخ وظیفه شهردار است و حمایت از شهردار 
منتخب درصدر اولویت های شورای شهر اصفهان است و 

باید همه چیز در چارچوب قانونی پیش برود. 

   جلسه از سوی شهروندان قضاوت می شود و 
در تاریخ می ماند

مهندس امینی گفت: این جلس��ه از س��وی شهروندان 
قضاوت می ش��ود و در تاریخ می ماند و به نظر من اتفاق 

مهمی است. 

   اس�تیضاح هیچ خدشه ای به ش�هردار و تیم 
مدیریتی ایشان وارد نمی کند

وی با بیان اینکه اس��تیضاح هیات دولت در مجلس نیز 
رخ می دهد و استیضاح هیچ خدشه ای به شهردار و تیم 
مدیریتی ایشان وارد نمی کند، عنوان کرد: استیضاح نافی 
ارزش ها و خدمات انجام ش��ده در حوزه اجرایی نیست. 
اما هیچکس در هر جایگاهی که باشد؛ چه شورای شهر 
و چه مدیریت شهر  نیز نباید حاشیه امنیتی برای خود 

قائل باشد.
مهندس امینی ادامه داد: امیدوارم نتیجه این جلسه هر چه 
باشد، نفع شهروندان و رضایت خداوند را به همراه داشته 
باشد. دکتر سقائیان نژاد با اش��اره به عنوان استیضاح  از 
رییس شورای اسلامی شهر  خواست استیضاح  کنندگان 
تنها در زمینه عنوان استیضاح صحبت کنند و از موضوع 

خارج نشوند. 
 رییس ش��ورای اس��لامی ش��هر  پ��س از درخواس��ت 
دکتر سقائیان نژاد از موافقان و مخالفان استیضاح خواست 
صرف��ا در زمینه موضوع صحبت کنن��د و از بحث خارج 
نش��وند و هرگاه از بحث خارج ش��وند، صحبت ها قطع 

می شود.

    اگر شأنیت قانونی شورا لحاظ می شد، موضوع 
می توانست خاتمه پیدا کند

جهانگیری یکی از امضاکنندگان استیضاح عنوان کرد: 
در جلسه گذشته شهرداراصفهان توضیحاتی ارائه کرد که 

سوال کنندگان با این توضیحات قانع نشدند. 
وی با اشاره به خواست دکتر سقائیان نژاد مبنی بر خارج 
نشدن از مبحث گفت: در جلسه گذشته عنوان شد سوال 
باید شأنیت داشته باشد؛ چون ما اجازه پاسخ نداشتیم، 
نتوانستم سوالم را مطرح کنم.  جهانگیری با بیان اینکه 
س��خن رهبر انقلاب مبنی بر رعایت قان��ون باید فصل 
الخطاب همه باشد، عنوان کرد: چه سوالی مهم تر از سوال 
درباره اجرای قانون اس��ت؟ متن س��وال اعضای شورای 
شهر متنی قانونی است.  وی گفت که اگر به قانون احترام 
بگذاریم،  مشکل حل می ش��ود و ارکان نظام جمهوری 

اسلامی به اجرای قانون استوار است. 
جهانگیری عنوان کرد:  من از ش��أنیت س��وال و شأنیت 

اعضای شورای اسلامی شهر  اصفهان دفاع می کنم.
جهانگیری افزود: 22 آذر 93 ب��ود که پنج نفر از اعضای 
شورا طی نامه ای به رییس شورا استفاده از عنوان مدیر 
کل حوزه شهردار را به شهردار تذکر دادند.  وی با تاکید بر 
اینکه تاریخ های ذکر شده معنی دارد، عنوان کرد: 4 دی 
93 رییس شورای شهر نامه ای را به شهردار اصفهان ارائه 
می دهد.جهانگیری گفت: 6 دی 93 ش��هردار اصفهان 
با وزارت کش��ور برای گرفتن مجوز مکاتب��ه می کند و 
 به درخواس��ت اصفهان برای دریافت مجوز پاس��خ داده
 نمی شود.  وی با بیان اینکه شورای اسلامی شهر  اصفهان

5 ماه برای پاسخگویی به ش��هردار اصفهان فرصت داد، 
 گفت: ش��هردار اصفهان ابتدا به صورت مکتوب پاس��خ 
می دهد که پاسخ ایش��ان قانع کننده نبود و به نوعی بر 
تذکرات اعضای ش��ورای اسلامی ش��هر  اصفهان صحه 

گذاشته شد.
 جهانگیری با بیان اینکه 19 اردیبهشت 94 اعضای شورا 
نامه ای برای طرح س��وال از ش��هردار مبتنی بر اجرایی 
نش��دن تذکر ارائه دادند،گفت: رییس ش��ورای اسلامی 

ش��هر  اصفهان 23 اردیبهش��ت 94 نامه را به ش��هردار 
اصفهان ارائه داد و چهار روز بعد 27 اردیبهشت 94 مجددا 
 ش��هرداری اصفهان برای دریافت مجوز با وزارت کشور 

مکاتبه کرد.
وی با بیان اینکه شهردار اصفهان در صحن علنی شورای 
اسلامی شهر اصفهان حاضر شد و پاسخ داد که پاسخ ها 
قانع کننده نبود، عنوان کرد: اصل، اجرای قانون است و 
نمی خواهیم موضوع را کش بدهیم و به حریم خصوصی 
افراد وارد شویم. موارد ذکر شده در راستای اجرای قانون 
 بود و چهار مورد طرح ش��ده در پاسخ ش��هردار اصفهان

قانع کننده نبود.
جهانگیری با  استناد به سخنان شهردار در زمینه استفاده 
از این عنوان در شهرداری های کرج، قزوین و قم گفت: 
طرح این مبحث شأنیت شورای اسلامی شهر  را زیر سوال 
می برد، شاید در این شهرها شورای اسلامی شهر تذکر 

نداده است.
وی تاکید کرد: مکاتبات انجام شده برای اخذ مجوز دال 
بر نفی تخلفات گذشته نیست و قرار است مجوز بگیریم 
و سپس آن را عملیاتی کنیم. نمی توانیم قبل از گرفتن 

مجوز، موارد را عملیاتی کنیم. 
جهانگی��ری تصریح کرد:  گفته می ش��ود حک��م برادر 
عزیزمان به عنوان مدیرکل حوزه شهردار درون سازمانی 
است و حقوق و مزایا به ایشان براساس حکم کارگزینی 

پرداخت می شود. 
وی با بیان اینکه هر سازمانی بر نظام هایی استوار است، 
عنوان کرد: در پادگان و سیستم نظامی نمی توان به فردی 
گفت حقوق و مزایای تو براساس درجه گروهبانی پرداخت 
می ش��ود، اما اختیاراتی که می دهیم  معادل اختیارات 
تیمسار است؛ زیرا اگر این ش��خص از اختیارات تیمسار 
استفاده کند، به حقوق و مزایا نیاز ندارد و در واقع در این 

مورد قانون را رها و فراقانونی عمل کرده ایم. 
وی با بیان اینکه به عنوان نماینده مردم از پاسخ ها قانع 
نشدم، عنوان کرد: کسب مجوز برای استفاده از این عنوان 
نافی تخلفات گذشته نیست و سوال اعضای شورای شهر 

استفاده از این عنوان در چند سال گذشته است. 

    دلایل و مش�کلات قانونی عدم اجرای موارد 
تذکر  باید به شورای شهر منعکس می شد

 دکتر صادقیان گفت: اعضای ش��ورای شهر نمایندگان 
شهروندان هستند و باید در حوزه های مختلف پاسخگوی 
شهروندان باشند و نص صریح قانون بر نظارت، تحقیق و 
تفحص، تذکر، سوال و استیضاح به عنوان حقوق شورای 
اسلامی شهر  تاکید دارد و همه ما موظف هستیم برای 

ارتقای جایگاه شورای شهر تلاش کنیم.
وی گفت که از ابتدای فعالیت چهارمین دوره ش��ورای 
اسلامی شهر  اصفهان برای ارتقای وضعیت موجود و رفع 
کردن مشکلات موجود، تذکرات و پیشنهادات مختلفی 
در حوزه های خدماتی، فرهنگی،  حمل و نقل و عمرانی به 
صورت کتبی، شفاهی و در نطق پیش از دستور و تذکرات 

در صحن علنی و تذکرات کتبی مطرح شد. 
دکتر صادقیان با بیان اینکه قانونی که به ش��ورای شهر 
اجازه می دهد فردی را به عنوان شهردار انتخاب کند، تاکید 
می کند شهردار موظف اس��ت پس از دریافت تذکر در 
زمینه اجرای مفاد تذکر اقدام کند و دلایل و مش��کلات 

قانونی عدم اجرا را به سمع تذکردهندگان برساند. 
دکتر صادقیان با  تاکید بر اینکه  استفاده از عنوان مدیر 
کل حوزه شهردار مصوبه قانونی ندارد و خلاف قانون است، 
گفت: شهردار اصفهان باید یا نسبت به اجرای مفاد تذکر 
اقدام کرده یا دلایل و مشکلات قانونی برای عدم اجرا را به 

شورای شهر منعکس می کرد. 
وی با بیان اینکه پاسخ شهردار از  چهار بند تشکیل شده 
بود که من تلاش می کنم تحلیل��ی از این چهار بند ارائه 
دهم، عنوان کرد: در چارت پیشنهادی شهرداری به وزارت 
کشور، عنوان مدیر کل حوزه شهردار پیشنهاد شده است 
و شهرداری برای دریافت مجوز اقدام کرده و مجوزی که  

دریافت شده  مربوط به آینده می شود. 
دکتر صادقیان بیان کرد: ش��هردار اصفه��ان تاکید کرد 
براس��اس نیاز و ضرورت و برای هماهنگی بیش��تر این 
اقدام انجام شده و بسیاری از کلانشهرها نیز از این عنوان 
استفاده کرده اند و نمونه احکام آنها را  نیز به شورا ارائه داد. 
وی گفت: ما از ش��هردار اصفهان که منصوب ما هستند 
س��وال کردیم و اقدام شهرداران س��ایر کلانشهرها به ما 
ارتباطی ندارد و خلاف دیگران، مجوز خلاف عمل کردن 
ما  نمی شود و در  برخی از شهرها مانند قم مصوبه دریافت 

شده است و آنها قانونی عمل کرده اند.
دکتر صادقیان افزود: ابلاغ انش��ایی منبع قانونی ندارد و 
در صورتی می توانیم از ابلاغ انش��ایی استفاده کنیم که 
آن مبحث را در چارت مصوب نداشته یا عنوان مشخص 
نداشته باشیم و در این بخش مدیر حوزه شهردار داشتیم 

که می توانست وظایف را پیگیری کند. 
عضو شورای اسلامی شهر اصفهان عنوان کرد: در جلسه 
قبل مطرح شد که از عناوین انشایی در شورای اسلامی 
شهر  اصفهان نیز اس��تفاده ش��ده و قبل از طرح چنین 
مواردی باید جایگاه خودم��ان را تبیین کنیم تا متوجه 
شویم شورا ناظر به عملکرد شهرداری است و اگر تخلفی 
در چارت شورا انجام می شود، کسان دیگری باید بر آن 
نظارت کنند.  وی ادامه داد: مق��ام معظم رهبری تاکید 
دارند، شهردار سرباز شورای شهر است و شورا در مراحل 

قانونی، تذکری به قوه اجرایی شهر ارائه داده است. 
دکتر صادقیان گفت: روح حاکم بر جلسه گذشته حاشیه 
 بود و به س��مت حاش��یه رفتیم و با توجه به قانع نشدن

سوال کنندگان، درخواست استیضاح مطرح شد. 

   شورای شهر تخلف نکرده است
رییس شورای اسلامی شهر  اصفهان با اشاره به استفاده از 
عناوین  انشایی در دبیرخانه شورای شهر گفت: براساس 
ماده 88 دبیرخانه شورای اسلامی شهر  و پاسخگویی به 
نیاز علل کارشناسی به استناد ماده 75 قانون تشکیلات 
شورا، دبیرخانه شورای ش��هر فعالیت می کنند و مدیر 
آن با حکم رییس شورا تعیین می شود که در دوره های 
 پیش��ین حکم مدیر دبیرخانه به امضای آقایان ملایی و

حاج رس��ولیها و روسای شورای  اسلامی ش��هر  در ادوار 

گذشته رسیده اس��ت. وی افزود:  در دور چهارم نیز این 
حکم توسط من امضا شده اس��ت، بنابراین شورای شهر 
تخلف نکرده اس��ت و براس��اس آیین نامه داخلی حکم 

مدیریت دارد. 

   2000 نفر بر اساس حکم انشایی 
در شهرداری خدمت می کنند

دکتر س��قائیان نژاد قبل از آغاز سخنان 
خ��ود از اعضای ش��ورای ش��هر مخالف 
استیضاح خواست س��خنان خود را بیان 
کنند و با توجه به اینکه هیچ یک از اعضای 
مخالف اس��تیضاح برای صحبت کردن 
اعلام آمادگی نکرد، وی س��خنان خود را 

آغاز کرد. 
وی گفت: خدا را شاکرم که اعضای شورای 
ش��هر برای امور ش��هروندان، تصمیم به 
استیضاح گرفته و از استیضاح کنندگان 

تشکر می کنم. 
دکتر س��قائیان نژاد عنوان ک��رد : تذکر،  
سوال و استیضاح حق ش��ورای اسلامی 
شهر  است اما صواب و عقاب نیز اگر خدای 

ناکرده حب و بغض حاکم شود، بر گردن اعضای شورای 
شهر است.

دکتر س��قائیان نژاد با بیان اینکه شورای چهارم دو سال 
از عمر خود را پش��ت سر گذاشته اس��ت، افزود: دو سال 
باقیمانده از عمر شورای چهارم نیز مانند دو سال گذشته 
می گذرد و آنچه در درگاه خدا ثبت اس��ت، حق و باطل 
است.  وی عنوان کرد: انش��اء الله که آخرت خود را برای 
دنیای دیگران هزینه نکنیم و بدانیم روز س��وال و پاسخ 
واقعی فرا می رسد و در درگاه الهی  سوال و پاسخ معانی 

اصل را پیدا می کند. 
دکتر سقائیان نژاد با بیان اینکه به آقای جهانگیری و دکتر 
صادقیان ارادت دارم، عنوان کرد: بحث شأنیت سوال را 
مطرح کردید و تلاش خودتان برای اثبات شأنیت سوال، 

علامت سوالی جلوی آن است. 
 دکتر س��قائیان نژاد گفت: ش��هردار اصفهان استیضاح 
می شود برای اینکه به مدیر حوزه شهردار، مدیر کل حوزه 
شهردار گفته است و این را من نمی گویم و آنانی که بیرون 
قضاوت می کنند، مانند استاندار و معاون عمرانی وزارت 
کش��ور گفته اند.  وی عنوان کرد: معاون عمرانی وزارت 
کشور گفت که استیضاح حق شورای شهر است، ولی اگر 
من می خواستم شهردار را اس��تیضاح کنم، سوال های 

جاندارتری مطرح می کردم.
دکتر سقائیان نژاد افزود: سخنان من به معنای اعتراض 
به دوستان نیست و ضمن احترام به شما، شأنیت مطلب 
را می گویم.  وی با اشاره به بخشی از سخنان جهانگیری 
مبنی بر اینکه قانون فصل الخطاب اس��ت،  عنوان کرد: 
استناد به امضای احکام توسط آقای مولایی و حاج رسولیها 
دلیل بر قانونی بودن استفاده از عنوان مدیر دبیرخانه شورا 

نیست و شما نیز چارت ندارید. 
وی تصریح کرد: چرا برای اعضای شورای شهر تخلف از 

قانون،  قانونی است و اگر شورا خلاف قانون عمل کند ولو 
من در جایگاه نظارت نباشم، به شهروندان باید پاسخ داد؛ 

کسی که رطب می خورد نباید منع رطب کند. 
دکتر سقائیان نژاد تاکید کرد: احکام شورا 
نیز مانند مدیر کل حوزه شهردار انشایی 

است و مشکلی ندارد. 
وی ب��ا بیان اینک��ه ش��هرداری اصفهان 
چارت را اج��را نک��رد؛ زی��را مصوبه ای 
که دارد 1700 پس��ت بیش��تر ندارد در 
حالی که ش��هرداری چهار هزار پرسنل 
دارد،گف��ت: 2000 نف��ر بر اس��اس این 
حک��م انش��ایی دارن��د کار م��ی کنند، 
 چگونه می ش��ود یکی از عناوین بزرگ

می شود و بقیه زیر س��وال نمی رود؟ اگر 
 به 2000 نفر گفتیم از فردا نیایید، ش��ما 

نمی گویید چرا این افراد اخراج شدند؟! 
 وی با تاکی��د بر اینک��ه باید ب��ه صورت 
ریشه ای به این مس��اله بپردازیم، افزود: 
ش��ما باید س��وال می کردید چرا چارت 
ش��هرداری اجرا نش��د و به جای یک نفر 

2000 نفر را زیر سوال می بردید؟ 
 دکت��ر س��قائیان ن��ژاد گف��ت: ب��رای350 ه��زار

کارمند شهرداری ها در کشور تنها  یک پنجم پست وجود 
دارد و احکام بقیه انشایی است. 

دکتر س��قائیان نژاد با بیان اینکه در حک��م کارگزینی 
عن��وان مدیر حوزه ش��هردار اس��ت و حقوق براس��اس 
این عن��وان تعیین می ش��ود، اف��زود:  من اب��لاغ حکم 
 مدی��ر کل را ص��ادر نک��رده ام و بهت��ر ب��ود پن��ج نفر

از عزیزان می رفتند کارگزینی و از نزدیک می دیدند من 
ابلاغ نکرده ام و حواس من جمع است. 

   عادت به پاسخ گفتن دارم، ولی این سوال وارد 
وادی تبلیغاتی شده است

وی تاکید کرد: بنده عادت به پاس��خ گفت��ن دارم، ولی 
معتقدم این سوال وارد وادی تبلیغاتی شده است. 

دکتر سقائیان نژاد عنوان کرد: برای قوام شهر و  افزایش 
امید و اعتماد در ش��هروندان، باید همدلی بین ش��ورا و 
شهرداری را حفظ کنیم و اگر به هر س��والی بپردازیم و 
رسانه ها در این زمینه  کار خود را دنبال کنند، سیستم 

اجرایی در چنین جوی چگونه کار کند.
دکتر سقائیان نژاد ادامه داد: اگر درخواست می کردید در 
جلسه تلفیق حضور پیدا کنم، از صبح تا ظهر حضور پیدا 

می کردم و راجع به این مبحث صحبت می کردم.
وی با بیان اینکه عمر ش��ورای چهارم که به پایان رسید  
شهروندان سوال خواهند کرد، تاکید کرد: آنها هوشمند 
هستند و می فهمند؛ حالا بارها اعلام کنیم که در راستای 
منافع شهروندان اقدام کرده ایم.  دکتر سقائیان نژاد گفت: 
در افتتاحیه منطقه 12 گفتم وارد خرداد شدیم و به چشم 
بر هم زدنی به اسفند می رسیم. وی عنوان کرد: شهروندان 
سوال می کنند هر ماه پروژه هایی  در شهر افتتاح می شد و 
شهر به کارگاه بزرگ تبدیل شده بود، چه شده که امروز 

اینگونه نیست.  وی گفت: به شهروندان چه جواب بدهیم، 
سوال  اصلی است و در واقع  آنها از ما کار و امید می خواهند 

و باید اجازه دهیم امید در آنها  تداوم یابد.
دکتر س��قائیان نژاد با تاکید بر اینکه خلاف قانون انجام 
نخواهم داد، عنوان کرد: شهرداری ها 372 وظیفه دارند 

که چارت تشکیلاتی پاسخگوی آنها نیست. 

   امضای استیضاح ش�وندگان باید قاب گرفته 
شود و در تاریخ ماندگار شود 

وی با بیان اینکه ضرورتی به دو ساعت پاسخگویی نمی 
بینم و این مدت پاس��خگویی برای مباحثی مانند مترو 
ضروری است، گفت: از استیضاح کنندگان تشکر می کنم 
و امضای این 11 نفر باید قاب گرفته و در تاریخ ماندگار 
شود. به آقای معین ارادت 30 س��اله دارم و آقای امینی 
از یاران 20 ساله هس��تند و آقای آذربایجانی از دوستان 
قدیمی هستند و امیدوارم آنچه انجام می شود بر مبنای 
حق و عدالت باشد. دکتر س��قائیان نژاد در زمینه  عنوان 
مدیر کل حوزه ش��هردار گفت: در س��ال 89 در ساختار 
سازماني پیشنهادي شهرداري اصفهان که براساس ماده 
54 قانون شهرداري و با اطلاع شوراي اسلامي شهر تهیه 
و برای تایید به وزارت کشور ارسال شد، بنا به ضرورت و 
نیاز پست سازماني مدیرکل حوزه شهردار پیش بیني شد. 
دکتر سقائیان نژاد با بیان اینکه پیگیري هاي لازم براي 
تصویب عنوان مدیر کل حوزه شهردار از سوي شهرداري 
اصفهان و برخي از کلان ش��هرهاي دیگر صورت گرفته 
است، گفت: این پست در ساختار س��ازماني شهرداري 
 قم به تصویب رسید و ش��هرداري اصفهان علاوه بر ادامه

پیگیري هاي قبلي و در راس��تاي رعایت تذکر تعدادي 
از اعضاي شورا در این زمینه، پیگیري هاي لازم را براي 
تایید عنوان مدیرکل حوزه شهردار در ساختار سازماني 
پیشنهادي شهرداري انجام داد.  وي با اشاره به اینکه پیرو 
پیگیري هاي مکرر شهرداري هاي کلانشهرها در خصوص 
تامین نیازهاي ضروري س��اختاري، مطابق با شرایط و 
مقتضیات روز و افزایش کمي و کیفي امور شهرداري ها از 
سوي وزیر کشور ضوابط تشکیلاتي شهرداري ها را ابلاغ 
کرده است، ادامه داد: تشکیل ادارات کل و پست مدیر کل 
براي شهرداري هاي با جمعیت بیش از یک میلیون نفر 

پیش بیني شده است. 
دکتر سقائیان نژاد با بیان اینکه شهرداري اصفهان با استناد 
به ضوابط تشکیلاتي ابلاغ ش��ده مجددا پیگیري کرد و 
درخواست موافقت با ایجاد پست مدیرکل حوزه شهردار 
در ساختار سازماني شهرداري اصفهان را ارائه داد، عنوان 
کرد: وزارت کشور براساس ضوابط تشکیلاتي مصوب با 
درخواست شهرداري اصفهان مبني بر ایجاد پست مدیر 
کل حوزه شهردار در ساختار سازماني شهرداري اصفهان 

موافقت کرد.
وي گفت: ب��ه این ترتیب ب��ا اخذ مج��وز قانوني مذکور 
نظر اعضاي سوال کننده تامین ش��ده، بنابراین موضوع 

استیضاح منتفي است.
دکتر س��قائیان نژاد با تاکید بر اینک��ه در رابطه با عنوان 
مدیرکل حوزه شهردار ابلاغ رس��مي صادر نشده است، 
افزود: به کارگیري این عنوان بنا بر ضرورت و تنظیم امور 
داخلي حوزه شهردار بوده و جنبه انشایي دارد و سابقه آن 
به دوره سوم شوراي اس��لامي شهر اصفهان بر مي گردد 
 و مورد اعتراض آن شورا واقع نش��ده و این رویه در سایر

ارگان ها ، نهادها و شهرداري ها معمول است.
دکتر س��قائیان نژاد ادامه داد: م��لاك پرداخت حقوق و 
مزایاي مدیر حوزه شهردار به موجب حکم کارگزیني و 
پست سازماني مدیر دفتر حوزه ش��هردار بوده و از بابت 
 عنوان مدیرکل حوزه شهردار هیچ گونه پرداخت و مزایاي 

ویژه اي انجام نشده است.

    دریافت مجوز را پیگیری کردیم
معاون برنامه ریزی، پژوهش و فناوری اطلاعات شهرداری 
اصفهان در ابتدای سخنان خود  از استفاده شورا از عنوان 
مدیر دبیرخانه ش��ورا صحبت کرد که رییس ش��ورای 
اسلامی شهر  اصفهان سخنان وی را به دلیل عدم رعایت 

چارچوب استیضاح قطع کرد. 
مهندس امینی خطاب به گلس��تان نژاد گفت که قبول، 
تخلف شورا صددرصد است و به مباحث حاشیه ای وارد 

نشوید که سمت و سوی جلسه را تغییر می دهد. 
معاون برنامه ریزی، پژوهش و فناوری اطلاعات شهرداری 
اصفهان گفت:  ضرورت و نیاز کلانشهرها سبب شد دریافت 
مجوز استفاده از عنوان مدیرکل را پیگیری کنیم و یک راه 
این بود که بگوییم دیگر انجام نمی شود، اما ما راه دوم را 

پیمودیم و دریافت مجوز را پیگیری کردیم. 

   در چارت سازمانی تنگنای پست داریم 
گلستان نژاد عنوان کرد: پست هایی که در چارت سازمان 
شهرداری ها آمده است عملی نیست؛ زیرا تاکید می کند  
معاونان شهرسازی و عمرانی شهرداری های مناطق ادغام 
شوند و به بسیاری از پست ها نیاز داریم که از نظر تعداد و 
عنوان در چارت وجود ندارد و ما نیروهای مازاد را تامین 

می کنیم.
معاون برنامه ریزی، پژوهش و فناوری اطلاعات شهرداری 
اصفهان عنوان کرد: بسیاری از پست ها مانند مدیر پروژه 
ناژوان و مدیر مجموعه فرهنگ��ی و مذهبی تخت فولاد 
ابلاغ انشایی هستند و در چارت سازمانی چنین عنوانی 
نداشتیم.  وی تاکید کرد: در چارت سازمانی تنگنای پست 

داریم و برخی پست ها قابل انطباق با چارت نیست.
گلستان نژاد گفت که این مساله که  حکم انشایی سابقه 
ندارد موضوع صحیحی نیست، اگر صحیح نیست پس 

این ابلاغ ها چیست؟

    مدیر کل حوزه شهردار را با اطلاع شورای شهر 
وقت در چارت ارائه دادیم

معاون برنامه ریزی، پژوهش و فناوری اطلاعات شهرداری 
اصفهان تاکید کرد: یک پست را پررنگ کردن قابل تامل 

است. 
وی با بیان اینکه این طور نیست که چنین پستی نداشته 
باشیم و آن را وارد چارت کردیم، عنوان کرد: مدیر دفتر 
وج��ود دارد و عنوان مدیر کل حوزه ش��هردار را با اطلاع 

شورای شهر وقت در چارت ارائه دادیم. 

    سه س�ال و چند ماه پس از استفاده از عنوان 
مدیرکل حوزه ش�هردار، دوستان ش�ورای سوم 

اکنون این مبحث را مطرح می کنند! 
معاون برنامه ریزی، پژوهش و فناوری اطلاعات شهرداری 
با بیان اینکه تیرماه سال 89 بود که با اطلاع شورای شهر 
سوم برای اولین بار عنوان مدیرکل حوزه شهردار استفاده 
ش��د و اکنون س��ه س��ال و چند ماه از آن می گذرد،  اما 
دوستانی که در شورای س��وم بودند اکنون این مساله را 

مطرح می کنند! 
وی با بیان اینکه پیگیری برای دریاف��ت مجوز را انجام 
دادیم،  عنوان کرد: اگر می خواستیم با 1700 پستی که 

مجوز داده شده شهر را اداره کنیم،  کار فلج می شد.

   افتخار می کنم که مسائل شهری را به صحن 
علنی آورده ام 

معین از دیگر امضاکنندگان استیضاح با بیان اینکه قرار 
نبود صحبت کنم و دکتر سقائیان نژاد از من نام آوردند که 
صحبت کردم، عنوان کرد: افتخار می کنم که 12 س��ال 
است تلاش کردم مسائل ریز و درشت شهری را به صحن 

علنی شورای شهر بیاورم. 
رییس ش��ورای اس��لامی ش��هر  از مخالفان و موافقان 
استیضاح برای صحبت دعوت کرد و اعلام کرد: حق تقدم 

با مخالفان استیضاح است. 

   طرح این مباح�ث به معنای نادی�ده گرفتن 
زحمات و تلاش شهردارنیست 

در این بخش مخالفان استیضاح صحبت نکردند و علیرضا 
نصر اصفهانی به عنوان موافق استیضاح صحبت کرد. وی 
گفت که طرح این مباحث به معنای نادیده گرفتن زحمات 
و تلاش ش��هردار و مجموعه پرتلاش ایشان نیست و اگر 

بحثی مطرح می شود، فراگیر نیست و یک مورد است. 

   مشکل بزرگ چارت س�ازمانی به سمع و نظر 
شورا نرسید

علیرضا نصر اصفهانی به سخنان شهردار در زمینه 1700 
عنوان پست چارت سازمانی شهرداری اشاره کرد و افزود: 
هیچ گاه و در هیچ زمانی این مش��کل بزرگ به س��مع و 
نظر شورا نرس��ید که به دنبال ارائه راهکار باشیم. وی با 
اشاره به این بخش از سخنان شهردار که به پاسخگویی 
 عادت دارم، گفت: اعتراف می کنم ه��رگاه قرار بود آقای 
سقائیان نژاد پاسخ بدهند به جلسات می آمدند، اما طرح 
س��وال در جلس��ات تلفیق نافی روند طی شده نیست؛ 
استیضاح حق شورای شهر است و قرار نیست همه مسائل 

از مسیر جلسات تلفیق طی شود. 

   اگر پ�روژه ای اجرایی نش�ده، ارتباطی با این 
قضایا ندارد

علیرضا نصر اصفهانی با اشاره به سخنان شهردار در زمینه 
سوال شهروندان در زمینه تداوم افتتاحیه ها، عنوان کرد: 
س��وال در زمینه متوقف ش��دن افتتاحیه ها تنها سوال 
شهروندان نیس��ت؛ ما هم به عنوان اعضای شورای شهر 
و استیضاح کنندگان سوال داریم چه مانعی وجود داشته 
است که افتتاحیه ها متوقف شده اس��ت.  وی گفت که 
چه مصوبه ای مطرح ش��ده که به عنوان سد عمل کرده 
اس��ت؟  علیرضا نصراصفهانی عنوان کرد: اگر پروژه ای 
اجرایی نشده ارتباطی با این قضایا ندارد و شهروندان باید 
 در جریان قرار گیرند و ریشه این امر را باید جای دیگری 
جست وجو کرد.  وی گفت:  گردن همه ما در مقابل قانون 
از مو باریک تر است و باید بپذیریم این جلسه با درخواست 
اعضای شورای ش��هر مطرح ش��ده و همه باید به قانون 

احترام بگذاریم. 

   ش�هردار بماند یا برود،تق�وای الهی و اخلاق 
اسلامی را رعایت کنید

رییس شورای شهر اصفهان در پایان جلسه قبل از رای گیری 
استیضاج گفت: فارغ از هر نتیجه ای که حاصل شود، باید 

به این باور برسیم که باید حرف یکدیگر را بشنویم. 
مهندس امینی گفت: ممکن اس��ت نتیجه باقی ماندن 
شهردار باشد و ممکن است استیضاح رای بیاورد و شهردار 
نماند؛ در هر دو صورت دوستان باید تقوا و اخلاق را رعایت 
بکنند. آنچه توسط رسانه ها از سالن بیرون می رود، در 
اختیار شهروندان قرار می گیرد و خبرنگاران نیز باید در 
انتشار اخبار، تقوای الهی را رعایت کنند.  رییس شورای 
شهر اصفهان تاکید کرد: چه استیضاح رای بیاورد و چه 
رای نیاورد همه می خواهیم در اصفهان زندگی کنیم و 
ادعای خدمت به مردم داریم و من وظیفه داشتم در این 
روز حس��اس و تاریخی تذکر دهم. پس از آن استیضاح 
شهردار اصفهان به رای گذاشته شد و استیضاح برای به 

نتیجه رسیدن باید دو سوم آرا را کسب می کرد. 
براساس آیین نامه ش��ورا موافقان ادامه خدمت شهردار 
اصفهان باید در برگ رای کلمه موافق را ثبت می کردند 
و مخالفان ادامه خدمت شهردار اصفهان، رای به مخالفت 

می دادند. 

   زحمات 12 ساله دکتر س�قائیان نژاد نزد خدا 
و شهروندان محفوظ است 

سرانجام پس از رای گیری با 14 رای مخالف و هفت رای 
 موافق استیضاح رای آورد و دکتر س��قائیان نژاد پس از
 12 سال خدمت از شهرداری اصفهان خداحافظی کرد. 

مهندس امینی در پایان جلس��ه به دکتر س��قائیان نژاد 
خسته نباشید گفت و از اعضای ش��ورای شهر خواست 
توجه کنند زحمات 12 ساله دکتر سقائیان نژاد نزد خدا و 

شهروندان محفوظ است. 

    بوژ مهرانی از سوی شورای شهر مسوول اداره 
اجرایی شهرداری شد

علیرضا بوژ مهرانی از سوی شورای شهر اصفهان به عنوان 
مسوول اداره اجرایی شهرداری انتخاب شد و شورای شهر 
اصفهان در مدت س��ه ماه فرصت دارد شهردار جدید را 

انتخاب کند. 
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دیروز صورت گرفت :

شهروندان سوال 
می کنند هرماه 
پروژه هایی  در 

 شهر افتتاح 
می شد و شهر 
به کارگاه بزرگ 
تبدیل شده بود، 
چه شده که امروز 
اینگونه نیست.  
به شهروندان چه 
جواب بدهیم؟ 

سوال اصلی است و 
در واقع آنها از ما کار 

و امید می خواهند

پایان 12سال مدیریت و 
خدمات ماندگار دکتر سقائیان نژاد
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رييس شوراي اسلامي شهر اصفهان با اشاره به 

�ی
دان�

 يز
�لا

تاييد مصوبه ش��وراي ش��هر در زمينه افزايش لي�
تعرفه هاي تاكسيراني س��ال ۹۴، گفت: توجه 
جدي به قشر زحمت كش تاكسيران براي ارائه 
خدمات بهتر و بيش��تر به ش��هروندان ضروری 

است
مهندس رضا اميني در هشتاد و هفتمين جلسه علني 
امروز شوراي اسلامي ش��هر اصفهان ولادت حضرت 
علی اكبر )ع( و روز جوان را تبريك گفت و تاكيد كرد: 
فرهنگ اسلام، جوان را در جايگاهي ارزشمند و بلند 

قرار داده و تعابير والايي را در شأن وی آورده است.
وي ب��ا بيان اينك��ه دين اس��لام ج��وان را از ديگران 
به ملكوت نزدي��ك تر مي دان��د و معتقد ب��ه تكريم 
 و بزرگداش��ت اوس��ت، افزود: در حديثي از رس��ول

اكرم )ص( آمده كه فرموده اند: فضيلت جوان عابد كه 
از آغاز جواني عبادت كند بر پيري كه وقت كهولت به 
عبادت بپردازد، همانند فضيل��ت پيغمبران بر ديگر 
مردمان است. رييس شوراي اس��لامي شهر اصفهان 
گفت:  نس��ل جوان هميش��ه به دنبال الگوي مناسب 
خود بوده و براي يافتن آن، دو ش��عار گفتار و عمل را 
پيش رو قرار داده و به دنبال الگويي است كه به گفته 

هاي خودش جامه عمل بپوشاند. 
مهندس امين��ي خاطرنش��ان كرد: اگر نس��ل جوان 
 بين گفتار و كردار الگوي خ��ود تضاد و تعارض ببيند 
نمي توان��د به وی اعتم��اد كرده و از انديش��ه هاي او 
پيروي كند، همچنان كه راز اس��تقبال و روي آوردن 
جوانان به امام خميني )ره( را بايد در اهل عمل بودن 
 ايش��ان جس��ت و جو كرد؛ زيرا جوانان مي ديدند كه

امام )ره(تنها س��خن نمي گويد، بلكه قبل از س��خن 
گفتن خود به آن عمل مي كند.

وي گفت: اعتماد به جوانان و واگذاری مس��ووليت ها 
در بخش های مختلف و پذي��رش خطاهای آنها برای 
پرورش مديران و آينده سازان كشور بسيار ميمون و 
مايه تضمين پيشرفت آينده كشور است، نمونه موفق 

اعتماد به جوانان در عرصه های علمی همين موضوع 
هسته ای است.

رييس شوراي اسلامي ش��هر اصفهان عنوان كرد: در 
حوزه نشاط اجتماعی جايگاه جوانان بسيار مهم است. 
با توجه به جمعيت جوان كش��ور بايد برنامه ريزان در 
اين زمينه برنامه های شايسته ای را پيش بينی كنند.

 مهن��دس امين��ي ب��ا گراميداش��ت  ولادت حضرت 
بقي��ه الله الاعظم )ع��ج( و روز جهاني مس��تضعفين 
گفت: يكی از بارزترين خصوصي��ات حضرت مهدی 
موعود)عج( اين اس��ت ك��ه حكومت ع��دل جهانی 
به رهب��ری آن حضرت و ب��ا حضور و هم��ت و نقش 
آفرينی »مستضعفان« تش��كيل می شود. وي گفت: 
 اين خصوصيت، همان اس��ت كه در كلام و پيام امام

خمينی )ره( بسيار مورد توجه بود و ايشان به صورت 
مكرر با تعبيرات��ی از قبيل مس��تضعفان، محرومان، 
 پابرهن��ه ها و گودنش��ين ه��ا از اين قش��ر مهم ولی 
فراموش ش��ده، ياد می كردند و بر ضرورت خدمت به 
آنها تاكيد می كردند، از همين روس��ت كه روز نيمه 

شعبان »روز جهانی مستضعفان« نام گرفته است.
رييس شوراي اس��لامي ش��هر اصفهان با اش��اره به 
حاكمي��ت مس��تضعفان در دوره ظه��ور حض��رت 
 مهدی)عج( عن��وان  كرد: در حكومت��ی كه حضرت 
ولی عصر)عج( آن را بنيان گذاری می كند، زمام امور 
در دست طبقات محروم و مستضعف جامعه است، در 
اين نظام مقدس و الهی، طبقه اشراف و مستكبران كه 
هميشه بر اثر خصلت برتری جويی و سلطه طلبی در 
برابر قيام های الهی پيامبران و اوليای دين ايستاده و از 
پذيرش عدل در جامعه خودداری كرده اند، هيچ گونه 

جايگاهی نخواهند داشت.
مهندس اميني گفت كه  حض��رت امام خمينی )ره( 
نيمه ش��عبان را كه روز جهانی مستضعفان نام گرفته 
است، روزی مبارک دانسته وچنين می فرمايند: »چه 
مبارک است ميلاد بزرگ ش��خصيتی كه برپا كننده 
عدالتی است كه بعثت انبيا برای آن بود و چه مبارک 

اس��ت زادروز ابرمردی كه جهان را از شر ستمگران و 
دغل بازان تطهير می نمايد و زمي��ن را پس از آن كه 
ظلم و جور آن را فرا گرفته، پ��ر از عدل و داد می كند 
و مستكبران جهان را سركوب و مستضعفان جهان را 
وارثان ارض می نمايد و چه مس��عود و مبارک اس��ت 
روزی كه جهان از دغل بازی ها و فتنه انگيزی ها پاک 
ش��ود و حكومت عدل الهی بر سراسر گيتی گسترش 
يابد و منافقان و حيله گران از صحنه خارج ش��وند و 
پرچم عدالت و رحمت... حق تعالی بر بس��يط زمين 
افراش��ته گردد و تنها قانون عدل اسلامی بر بشريت 
 حاكم ش��ود و كاخ های س��تم و كنگره ه��ای بيداد 

فرو ريزد.«
وي اظهار داش��ت: اميدواريم در برگزاری آيين های 
جش��ن و س��رور ميلاد گهربار حضرت مهدي)عج( و 
س��الگرد رحلت بنيانگذار جمهوری اس��لامی ايران 
حضرت امام خمينی)ره( به نحوی برنامه ريزی شود 
كه حق هر دو موضوع به طور كامل و مناسب ادا شود.

رييس شوراي اسلامي شهر اصفهان با اشاره به رحلت 
حضرت ام��ام خمين��ی)ره( در روز چهاردهم خرداد 
۱۳۶۸ و روز انتخ��اب حضرت آي��ت الله خامنه ای به 
رهب��ری انقلاب اس��لامی، ادام��ه داد: روز چهاردهم 
خرداد ۱۳۶۸ مجلس خبرگان رهبری تشكيل شد و 
پ�س از قرائت وصيتنامه ام�ام خمينی)ره( ت�وس�ط 
حضرت آي�ت الله خامنه ای كه دو ساعت و ني�م ط�ول 
كش��يد، بحث و تب�ادل نظر برای تعيي�ن جانشين�ی 
امام خمين�ی )ره( و رهبر انقلاب اسلام�ی آغاز شد و 
 پ�س از چندي�ن ساعت س���رانجام، حضرت آيت الله

خامن��ه ای )ريي���س جمه��ور وق��ت( كه خ��ود از 
ش���اگ�ردان ام���ام خمين���ی )ره( و از چهره های 
درخش���ان انقلاب اس��لام�ی و از ي�اوران قي�ام ۱۵ 
خ�رداد ب���ود و در ت�م�ام دوران نهض��ت ام�ام )ره( 
در هم�ه ف�راز و نش��يب ها در ج�مع ديگ�ر ي��اوران 
ان�قلاب ج�انب�ازی كرده ب��ود، به اتفاق آرا برای اي�ن 

رسال�ت خطير ب�رگ�زيده شد.

به گفته مهندس امينی، س��ال ها ب�ود كه غ�ربي ها و 
عوامل تحت حمايتشان در داخل كش�ور كه از شكست 
دادن ام�ام )ره( ماي�وس ش���ده ب�ودن��د وعده زمان 

مرگ ام�ام )ره( را می دادند.
وي بيان كرد: در تشييع جنازه امام)ره( هيچ اثری از 
تشري�فات بی روح م�رس�وم در مراس�م رسمی نب�ود، 
همه چيز، بسيجی و مردمی و عاش��قانه ب�ود. پي�كر 
پاک و س��بز پوش ام�ام )ره( ب�ر ب�الای ب�لن�دی و در 
حل�قه ميلي�ون ها نف�ر از جمعيت م�ات�م زده چ�ون 

نگينی می درخشيد.
رييس شوراي اسلامي ش��هر اصفهان گفت: انب�وهی 
جمعيت و شكوه حماسه حض�ور م�ردم در روز ورود 
امام خم�ينی )ره( به كش�ور در ۱۲ بهمن ۵۷ و تكرار 
 گس���ترده ت�ر اي�ن حماسه در مراس��م تشييع پيكر

امام )ره(، از شگف�تي های تاريخ اس�ت.
مهن��دس اميني اف��زود: خ�برگ�زاري های رس��می 
جه�ان�ی جمعيت اس��تقبال كننده را در س��ال ۵۷ 
تا ش��ش ميلي�ون نف��ر و جمعيت حاضر در مراس��م 
تش���ييع را تا ۱۰ ميلي�ون نفر تخمي�ن زدند و اي�ن 
در حالی ب�ود كه طی دوران ۱۱ س��اله حكومت امام 
خمينی )ره( به واس��طه اتح�اد كش���ورهای غربی و 
شرقی در دشمنی با انقلاب و تحميل جنگ ۸ ساله و 
 ص�دها ت�وط�ئه دي�گر آن�ان، مردم ايران سخ�تي ها
 و مش��كلات ف�راوان���ی را تح�م�ل ك��رده و عزيزان

بی شماری را در اي�ن راه از دست داده ب�ودند و ط�بعا 
می باي�ست ب�ه تدريج خسته و دلسرد ش�ده باشن�د 

ام�ا هرگز اين چني�ن نش�د. 
وي تصريح كرد: امروز هم انشاء الله تيم مذاكره كننده 
در موضوعات هس��ته ای بايد حافظ خون ش��هيدان 
و زحمات حضرت امام )ره( و دس��تاوردهای انقلاب 
اسلامی، ش��هدای هس��ته ای و خانواده های معظم 
شهدا و ايثارگران باشند و از حقوق حقه ملت به هيچ 
وجه كوتاه نيايند و عزت و افتخار كشور را در مذاكرات 
حفظ كنند. رييس شوراي اس��لامي شهر اصفهان با 
اش��اره به قيام ۱۵خرداد و دس��تگيري حضرت امام 
)ره( در س��ال ۴۲ خاطرنش��ان كرد: قيام ۱۵ خرداد، 
نقطه عطفی در تاريخ مب��ارزات ملت ايران به رهبری 
حضرت امام خمينی)ره( است. مهندس اميني عنوان 
كرد: در س��حرگاه ۱۵ خرداد۴۲، عوامل رژيم شاه به 
خانه ساده و بی آلايش حضرت امام )ره( در قم يورش 
بردند و ام��ام خمينی)ره( كه روز پي��ش از آن در روز 
عاشورای حسينی در مدرسه فيضيه قم، طی سخنان 
كوبنده ای پرده از جنايات ش��اه و اربابان آمريكايی و 
اسرائيلی او برداشته بودند،  دس��تگير و به زندانی در 
تهران منتقل شدند. وي گفت كه  هنوز چند ساعتی از 
اين حادثه نگذشته بود كه خيابان های شهر قم زير پای 
مردان و زنان مس��لمان و انقلابی كه به قصد اعتراض 
از خانه هايشان بيرون آمده و به حمايت از رهبرشان 

فرياد برآورده بودند، به لرزه درآمد.
رييس ش��وراي اس��لامي ش��هر اصفهان عنوان كرد: 
همين صحنه در ته��ران و چند ش��هر ديگر به وجود 
آمد و تظاهرات مردم رژيم را سخت به وحشت افكند 
و برای سركوب اين قيام تاريخی به اسلحه روی آورد. 
در اين روز ح��دود ۱۵ هزار نفر مس��لمان انقلابی به 

خاک و خون كشيده شدند و بدين ترتيب تاريخ ايران 
اسلامی در روز ۱۵ خرداد ورق خورد و فصل جديدی 
در رويارويی مستضعفان با مس��تكبران گشوده شد. 
پس از اين واقعه در تهران و قم و س��اير شهرها دولت 
به دستگيری و محاكمه روحانيون و مردم ادامه داد. 
زندان ها از روحانيون و بازاری ها و كس��به پر ش��د و 

عده ای نيز محاكمه و اعدام شدند.
مهندس اميني گفت: جريان ۱۵ خرداد هر چند ظاهرا 
با سركوب خونين به نفع شاه تمام شد، اما در حقيقت 
ماهيت رژيم ستمشاهی را بيش از پيش برای همگان 
آش��كار كرد و نقطه آغازی برای توفان عظيم انقلاب 
اسلامی شد كه ظرف ۱۵ س��ال با مجاهدت و ايثار و 
جانبازی عده زيادی از حق طلبان و مجاهدان راه خدا 
به پيروزی رس��يد و تار و پود رژيمی كه اقتدار خود را 
در وابستگی به ابرقدرت ها و نيروی نظامی می دانست 

مانند تار عنكبوت از هم گسست.
وي در بخش ديگر سخنان خود به روز جهاني محيط 
زيست اشاره كرد و گفت: مجمع عمومی سازمان ملل 
متحد در سال۱۹۷۲ با تصويب ماده ای، ۵ ژوئن را روز 

جهانی محيط زيست اعلام كرد.
رييس ش��وراي اس��لامي ش��هر اصفهان افزود: رشد 
روزاف��زون آلودگ��ی و تخريب محيط زيس��ت و بروز 
بحران های پ��ی در پی زيس��ت محيطی باعث ش��د 
دولت ها به ط��ور جدی به تكاپ��و افتاده ت��ا چاره ای 
بينديش��ند. مهندس اميني افزود: عزم جهانی برای 
حفاظت محيط زيست با تشكيل نخستين كنفرانس 
جهانی س��ازمان ملل متحد درباره انس��ان و محيط 
زيست كه به كنوانسيون اس��تكهلم معروف است، در 
سال ۱۹۷۲در سوئد جنبه عينی پيدا كرد، به طوری 
كه حق برخورداری انس��ان از محيط زيس��ت سالم 
همطراز با حقوق بشر شناخته ش��د. وي خاطرنشان 
كرد: در اين ميان ايران نيز به تعدادی از كنوانسيون ها 
و پروتكل ها پيوست و سازمان حفاظت محيط زيست 
به عنوان مرجع ملی، اجرای اكثر آنها را بر عهده دارد.

رييس شوراي اس��لامي ش��هر اصفهان ادامه داد: در 
جلس��ه تلفيق اواخرفروردين ماه و اوايل ارديبهشت 
با حضور اس��تاندار موضوعات محيط زيستی و منابع 
انرژی و ضرورت كاهش مصرف در ابعاد مختلف انرژی 
و به خصوص طرح جامع آلودگی ه��وا مطرح  در اين 
زمينه و تبادل نظر شد. وی با اشاره به اينكه در طرح 
جامع آلودگي هوا وظايف دستگاه های مختلف روشن 
و تفكيك ش��ده است، عنوان كرد: ش��هرداری حدود 
۴۰ درصد اين طرح را در س��ال ۹۳ انجام داده است، 
بنابراين در اين جلسه مقرر شد در رابطه با اين طرح 
به گونه اي برنامه ريزی ش��ود كه موارد باقيمانده در 
زمان مناسب انجام شود.  وي در بخش ديگر سخنان 
خود با اشاره به تاييد مصوبه شوراي شهر در خصوص 
افزايش تعرفه هاي تاكسيراني سال ۹۴ گفت: افزايش 
۲۰ درصدي قيمت تاكس��ي در س��ال جاري از سوي 
فرمانداري نيز تاييد شده است. رييس شوراي اسلامي 
شهر اصفهان با اشاره به تمديد يك ساله كارت شهری 
تاكسيران ها در نصب س��امانه هوشمند، افزود: توجه 
جدي به قش��ر زحمت كش تاكس��يران ب��راي ارائه 

خدمات بهتر و بيشتر به شهروندان ضروری است.

 مباحث ايمني در مراسم ها 
و  جشن هاي نيمه شعبان رعايت شود 

عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان اظهار داشت: مباحث ايمني 
در حس��ينيه ها، مراس��م ها و جشن هاي نيمه ش��عبان بايد از 
سوي س��ازمان آتش نش��اني و خدمات ايمنی شهرداری مورد 

توجه قرار گيرد.
سردار كريم نصر در جلس��ه علني ديروز شوراي اسلامي شهر 
اصفهان با تبريك ولادت حضرت مهدي)عج( و ولادت حضرت 
علي اكبر)ع( گفت: اكنون كه در آستانه نيمه شعبان هستيم مي 

طلبد در ارتباط با اين واقعه مهم، قدرت شيعه را نشان دهيم.
وي با اشاره به ضرورت مباحث ايمني در مراسم ها و جشن هاي 
نيمه شعبان افزود: مباحث ايمني در حس��ينيه ها و مراسم ها 
و جشن هاي نيمه شعبان بايد از س��وي سازمان آتش نشاني و 

خدمات شهري در نظر گرفته شود.
عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان تصريح كرد: با توجه به پخش 
نذورات در جشن نيمه شعبان، ش��هروندان بايد نظافت شهر را 

رعايت كنند.

 سياست مديريت شهري
 بايد اشتغال زايی باشد

عضو شوراي اسلامي ش��هراصفهان عنوان كرد: سياست ها در 
شهرداری اصفهان و سازمان های وابسته آن بايد بر اشتغال زايی 

و نه اشتغال زدايی معطوف باشد.
محمدرضا فلاح در جلسه علني روز گذش��ته شوراي اسلامي 
ش��هر اصفهان گفت: هفته گذشته س��ازمان فرهنگی تفريحی 
شهرداری اصفهان اقدام به اخراج نيروهای ساعتی كرده است؛ 
نيروهايی كه چند س��ال با مدارک عالی و دستمزد ناچيز ۵۰۰ 
هزار تومان وقت خ��ود را در كتابخانه ها و فرهنگس��راهای زير 

پوشش سازمان گذراندند.
وی با اشاره به اينكه بسياری از كتابخانه ها و مراكز فرهنگی زير 
پوشش سازمان فرهنگی از كمبود نيروی انسانی در رنج است، 
تصريح كرد: سياست سازمان فرهنگی تفريحی در مورد تعديل 
نيرو با عملكرد اين س��ازمان منافات داش��ته؛ چرا كه از طرفی 

نيرويی اخراج و از طرفی نيروی ديگر جذب می شود.
عضو ش��ورای اس��لامی ش��هر اصفهان خاطرنش��ان كرد: اگر 
بنای س��ازمان بر واگذاری مجموعه كتابخانه ه��ای عمومی و 
فرهنگسراهای شهرداری به بخش خصوصی باشد، می تواند با 
يك قرارداد نيروهای ساعتی خود را به اين مجموعه های واگذار 
كند تا هم از تجربيات ارزنده و چندين ساله آنها استفاده شود و 

هم از بيكاری آنها جلوگيری گردد.
فلاح اظهار داشت:۶۰ نفر سازمان فرهنگی تفريحی با توجه به  
درآمد ماهيانه ۵۰۰ هزار تومان در طول س��ال به ۳۶۰ ميليون 
تومان هزينه نياز دارند و سازمان فرهنگی تفريحی با كم كردن 
هزينه های خ��ود توان پرداخ��ت هزينه حقوق اي��ن ۶۰ نفر را 

خواهد داشت.
عضو شوراي اس��لامي ش��هر اصفهان بيان كرد: سياست ها در 
شهرداری اصفهان و سازمان های وابسته آن بايد بر اشتغال زايی 

و نه اشتغال زدايی معطوف باشد.

مسير درشکه سواران و عابران پياده 
در ميدان امام )ره( جدا سازی شود 

رييس كميسيون حمل و نقل، محيط زيست و فناوری اطلاعات 
شورای اسلامی شهر اصفهان عنوان كرد: مسير درشكه سواران 

و عابران پياده در ميدان امام )ره( بايد جدا سازی شود.
غلامرضا ش��يران در جلسه علني ديروز ش��وراي اسلامي شهر 
اصفه��ان گفت: ب��ا ورود به فصل تابس��تان و گرم��ا و تعطيلی  
شهروندان، عصر ها و شب ها بيش��تراز ميدان امام )ره( استفاده 

می كنند.
وی گف��ت ك��ه ب��ا وج��ود گردش��گران داخل��ی و خارج��ی، 
تداخل درشكه س��واران، ماش��ين های برقی، عاب��ران پياده و 
دو چرخه س��واران فضايی خطرناک و نا ايمن را برای عموم و به 

ويژه كودكان ايجاد كرده است.
رييس كميسيون حمل و نقل، محيط زيست و فناوری اطلاعات 
شورای اسلامی ش��هر اصفهان تصريح كرد: از حوزه ترافيك و 
خدمات شهری درخواس��ت می كنيم كه اقدامات لازم نسبت 
به جدا سازی مسير را از طريق خط كشی و نصب علائم بر روی 

سنگ ها و موارد ديگر انجام دهند.

از دو تيم سپاهان و ذوب آهن 
تجليل شود

عضو شوراي اسلامي ش��هر اصفهان عنوان كرد: ضروری است  
مديريت شهري به مناسبت اعياد شعبانيه جشني مردمي براي 
قهرماني دو تي��م اصفهاني برگزار كند ت��ا از اين دو تيم تجليل 
شود. رس��ول جزيني، عضو شوراي اسلامي ش��هر اصفهان در 
جلسه علني ديروز شوراي اسلامي شهر اصفهان گفت: اصفهان 
 با پيروزي ف��ولاد مباركه س��پاهان به خود بالي��د و اميدواريم 
ذوب آهن نيز بتواند در جام حذفي بدرخش��د و شادي و نشاط 

مردم اصفهان را به همراه آورد.
غلامحسين صادقيان، عضو ديگر شوراي اسلامي شهر اصفهان 
در اين باره افزود: لازم است مديريت شهري به مناسبت اعياد 
شعبانيه جشني مردمي براي قهرماني دو تيم اصفهاني برگزار 

كند تا از اين دو تيم تجليل شود.

 سبد خبر
رییس شوراي اسلامي شهر اصفهان:

فرمانداري مصوبه افزايش ۲۰ درصدي نرخ کرايه تاکسي را  تاييد کرد

عضو ش��وراي اس��لامي ش��هر اصفه��ان تاكيد ك��رد: دو 
تصفيه خانه جنوب ش��هر در خيابان آبشار و شمال شهر در 
شمال خيابان زينبيه از سيستم تصفيه پيشرفته برخوردار 
نيست و خروجی آن مشكلاتی را در شرق اصفهان و اراضی 

شمال به وجود آورده است.
س��يد كريم داوودي در نطق پيش از دس��تور جلسه علني 
شوراي اس��لامي ش��هر اصفهان، گفت: بدون ترديد حفظ 
محيط زيست و توس��عه پايدار از اهداف كلان برنامه ريزي 

شهري است.
به گفته وی، امروزه جهت احداث شهرهاي جديد در تمام 
دنيا ش��رط اساس��ي و اوليه ايجاد تصفيه خان��ه فاضلاب با 

كيفيت مطلوب و تكنولوژي پيشرفته است.
عضو شوراي اسلامي ش��هر اصفهان با بيان اينكه كلانشهر 
اصفهان به دليل كمبود آب با مش��كلات بس��ياری  مواجه 
اس��ت، تصريح كرد: پس مانده فاض��لاب در دو تصفيه خانه 
در جنوب شهر در خيابان آبشار و در شمال شهر در شمال 
خيابان زينبيه از سيستم تصفيه پيشرفته برخوردار نيست 
و خروجی آن مشكلاتی را در شرق اصفهان و اراضی شمال 

به وجود آورده است.
داوودي گفت: بدون ترديد ما می توانيم با نصب تصفيه خانه 
پيش��رفته علاوه بر هموار كردن مشكلات زيست محيطی، 

بهره برداری بهتر از پسماند داشته باشيم.
وی عنوان كرد: كميس��يون بهداش��ت و خدمات ش��هری 

با پيگي��ری و برنامه ري��زی می تواند گامی اساس��ی در اين 
زمينه بردارد و از مح��ل كمك های دولت ي��ا كارخانجات 
 صنعتی يا افرادی كه مصرف كنندگان آب بيشتری هستند، 

اقدام كند.
عضو شوراي اس��لامي ش��هر اصفهان ادامه داد: با توجه به 
تجربه قبلی ش��ورای ش��هر و تعيين هزين��ه  در آپارتمان 
مشتركان تعميرات اساسی شبكه فاضلاب و كمك به احداث 

تونل گلاب انجام شد.
داوودی با بيان اينكه در س��ال می تواني��م يك تصفيه خانه 
فاضلاب ايجاد كنيم، تاكيد كرد: تحقق اين موضوع محاسنی 
را برای شهر به همراه دارد كه به دنبال اين موضوع ضايعات 

ناشی از روان آب های فاضلاب برطرف می شود.
وی با اش��اره به اينكه تحقق اين موضوع نمودی از اقتصاد 
مقاومتی اس��ت، اف��زود: اي��ن الگ��و بايد برای ش��هر های 
 ديگر كه مش��كل دف��ع آب فاضلاب دارند، مورد اس��تفاده 

قرار بگيرد.
عضو شوراي اسلامی شهر اصفهان با اشاره به ديدار كميته 
نظارتی منطقه مركزی از پروژه های ش��هرداری منطقه دو 
گفت: كار های عمرانی بسيار خوبی در اين منطقه به ويژه در 

مركز محله ها و بافت فرسوده صورت گرفته است.
داوودي اظهار كرد: ايجاد فرهنگسرا، فضای سبز، باز سازی 
حمام تاريخی و موارد ديگر از جمله اقدامات عمرانی صورت 

گرفته در اين منطقه است.

نايب رييس شوراي اسلامي شهر اصفهان با اشاره به اينكه اوقات 
فراغت از ديد اجتماعی مانع از بروز انحرافات اجتماعی می شود، 
اظهار داشت: اوقات فراغت از ديد اقتصادی سبب افزايش كار 
و توليد و از ديد سياس��ی مانع از بحران های سياسی و آشوب 
اجتماعی و از ديد روانشناسی سبب بهداشت روان و تضمين 

سلامت انسان ها و ايجاد نشاط می شود.
احمد ش��ريعتي در نطق پيش از دستور جلس��ه علني ديروز 
شوراي اسلامي ش��هر اصفهان ولادت حضرت علي اكبر)ع( و 
روز جوان را تبريك گفت و عنوان كرد: جواني آغاز ش��كفتن 
است. گويي در اين ايام انس��ان بار تكليف الهي را به تازگي بر 
دوش گرفته اس��ت. وي با اش��اره به اينكه خداوند بسياري از 
نعمت هايش را در جواني به انسان ارزاني مي دارد، افزود: جواني 
موهبتي از جانب خداوند اس��ت، پس خوش به حال جواناني 
كه قدر اين دوران را م��ي دانند و اين گوهر گرانبه��ا را در راه 
سعادت خويش به كار مي گيرند. نايب رييس شوراي اسلامي 
شهر اصفهان تصريح كرد: نسل جوان هميشه به دنبال الگوي 
مناسب بوده و براي يافتن آن دو ش��عار گفتار و عمل را پيش 
 رو قرار داده و به دنبال الگويي اس��ت كه به گفته هاي خودش 

جامه عمل بپوشاند.
ش��ريعتي گفت: اگر نس��ل جوان بين گفتار و كردار الگويي 
 خود تضاد و تع��ارض ببيند، نمي تواند به او اعتم��اد كرده و از 
انديشه هاي او پيروي كند. نايب رييس شوراي اسلامي شهر 
اصفهان در بخش ديگر سخنان خود با اشاره به اوقات فراغت 

جوانان و نوجوانان اظهار كرد: غني سازي اوقات فراغت جوانان 
و نوجوانان يكي از مهم ترين مس��ائلي اس��ت كه بايد از سوي 
مسوولان به خصوص مديريت شهري هم راستا با ارگان ها و 

سازمان هاي ديگر مورد توجه قرار گيرد.
شريعتي افزود: با شروع فصل تابستان بايد شهرداري با داشتن 
توانمندي ها و پتانسيل هاي خاص در مراكز فرهنگي، تفريحي 
و ورزشي شهر برنامه مدوني تدوين كند كه بتوانيم از اين طريق 

به توانمندي هاي شهروندان و توسعه شهري دست يابيم.
وي تصريح كرد: كاهش آس��يب هاي اجتماعي، غني سازي 
اوقات فراغت، اردوهاي تفريحي، تقويت روحيه خودشكوفايي، 
رشد مهارت ها، احساس ارزشمند بودن، توجه به ارزش هاي 
معنوي و تجديد نيرو برای  سال تحصيلي آينده از نكات مهم اين 
برنامه ريزی هاست و  اگر به خوبی مديريت شود، نتايج خوبی را 

به همراه خواهد داشت.
شريعتي خاطرنشان كرد: امس��ال كه اوقات فراغت با ايام ماه 
مبارک رمض��ان مقارن ش��ده بايد با گس��ترش فعاليت های 
فرهنگی، به ويژه فعاليت های قرآنی، برای  سلامت جسمی و 

روحی شهروندان تلاش كنيم.
وي با اشاره به اينكه اوقات فراغت مانع از بروز انحرافات اجتماعی 
می شود، گفت: مراكز فرهنگی شهر و فرهنگسراهای وابسته 
به ش��هرداری در ارائه اي��ن كلاس ها در رابطه ب��ا هزينه های 
 پرداختی توس��ط دانش آموزان، تخفيف خاص اوقات فراغت

 را منظور كنند.

عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان عنوان كرد: بايد برای  اعتلاي فرهنگ مطالعه و كتاب 
مكان مناسبی در اصفهان جانمايی و به عنوان شهرک كتاب طراحی و احداث شود و 

مشوق های لازم برای علاقه مندان به سرمايه گذاری در اين بخش فراهم شود.
عليرضا نصر اصفهانی در جلسه علني ديروز شوراي اسلامي شهر اصفهان با اشاره به 
ضرورت توجه به اوقات فراغت دانش آموزان، گفت: با توجه به تعطيلی مدارس بايد از 
تمام امكانات و پتانسيل هاي موجود در سطح شهر در راستای ارائه امكانات با قيمت 
مناسب به دانش آموزان برنامه ريزی  ش��ود. وی گفت كه فضای پارک ها و امكانات در 
اختيار شهرداری نظير فرهنگسرا ها، ورزشگاه ها و سالن های مطالعه منابعی است كه بايد 

به درستی مديريت شود و نبايد با نگاه درآمد زايی به اين امكانات نگاه شود.

عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان با اشاره به پايين بودن سرانه مطالعه تاكيد كرد: با 
توجه به كاهش چشمگير سرانه مطالعه بايد در اين زمينه اقداماتی موثر انجام داد.

نصراصفهاني گفت: افزايش شبكه های اجتماعی و استقبال جوانان و نو جوانان از مطالب 
بدون عمق و بعضا بدون سند معتبر كم كم مطالعه كتاب و مباحث عمق دار را با چالش 

مواجه می كند كه ضرورت دارد به اين موضوع به صورت اساسی و ويژه توجه شود.
وي به عوامل پايين بودن سرانه مطالعه در سطح شهر اشاره كرد و افزود: عدم شناخت 

نسبت به آثار مطالعه در بين جوانان و نوجوانان، فراهم نبودن زمينه مطالعه فرهنگی 
خانواده ها، بالا بودن قيمت كتاب، ج��ذاب نبودن مكان های عمومی مطالعه، كاهش 
روز افزون مراكز توزيع و فروش كتاب و نبود مشوق هاي لازم در برنامه هاي فرهنگي 

براي مطالعه كتاب از جمله دلايل اين موضوع است.
عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان عنوان كرد : حال كه در شهر برای  دل نگراني هايي كه 
در امر سلامت و ترافيك داريم به سمت ايجاد شهرک سلامت پيش مي رويم و با استفاده 

از بخش خصوصي گام هايي برداشته شده، ضروری است برای  اعتلاي فرهنگ مطالعه 
و جايگاه مطالعه و كتاب مكان مناسبی در اصفهان جانمايی شود و به عنوان شهرک 
كتاب طراحی و احداث شود و مشوق های لازم برای علاقه مندان به سرمايه گذاری در 

اين بخش فراهم شود.
نصراصفهاني با بيان اينكه ناشران و كتابفروشي ها از وضعيت موجود بسيار گله مند 
هستند، گفت: چنانچه مديريت ش��هري تس��هيلاتي را براي آنها مهيا نكند، شهر با 

مشكلات عديده اي در اين بخش مواجه خواهد شد.
وي تاكيد كرد: لازم است كه در راس��تای اعتلای فرهنگ مطالعه و جايگاه كتاب در 

اصفهان گام های اساسی برداشته شود و اين موضوع مورد توجه قرار بگيرد.

شهرك كتاب در اصفهان احداث شود
عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان:

عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان:

 تصفيه خانه های جنوب و شمال اصفهان 
از سيستم هاي پيشرفته برخوردار نيست

نایب رییس شوراي اسلامي شهر اصفهان:

 غني سازي اوقات فراغت جوانان 
از سوی مديريت شهر مورد توجه قرار گيرد



بیست و شش��مین دوره مس��ابقات لیگ جهانی والیبال در 
سال ۲۰۱۵ با حضور ۳۲ تیم در سه سطح برگزار می شود که 

رکوردي جدید در این رقابت ها محسوب می گردد. 
رقابت ۳۲ تیم براي اولین بار در لیگ جهاني در سال ۲۰۱۵ 
برای نخس��تین بار ۳۲ تیم در لیگ جهانی والیبال در س��ه 
سطح به مصاف یکدیگر می روند که هشت تیم برتر جهان در 
 سطح یک این رقابت ها از هشتم خردادماه رقابت هاي خود را 

آغاز مي کنند.
 در گروه یک، هش��ت تیم برتر این رقابت  ها، تیم های برزیل، 
ایتالیا، صربس��تان و اس��ترالیا در حالی به مص��اف یکدیگر 
می روند، که برزی��ل از ابتدا حضور خ��ود در مرحله نهایی را 
)به دلیل میزبانی( مسجل کرده است. بنابراین دو تیم دیگر 
از این گروه همراه با برزیل به مرحل��ه نهایی رقابت ها صعود 

می کنند. 

   آمريكا، روسيه، لهستان، ايران در گروه مرگ!
در گروه دوم نی��ز آمریکا قهرمان لیگ جهانی س��ال ۲۰۱۴ 
برای دفاع از عن��وان قهرمانی خود برابر رقیبان سرس��ختی 
مانند روسیه )قهرمان جام جهانی ۲۰۱۱، المپیک ۲۰۱۲ و 
لیگ جهانی ۲۰۱۳( و لهستان؛ قهرمان جهان در سال ۲۰۱۴ 
و لیگ جهانی ۲۰۱۲( و جمهوری اسلامی ایران قرار دارد که 

سومین حضور خود در این رقابت ها تجربه می کند. 
از این گ��روه تنها دو تیم به مرحله نهای��ی صعود می کنند و 
همین موضوع رقابت را در گروه دوم بسیار مشکل کرده است.

 
   آغ�از دور مقدمات�ي س�طح ي�ك/ فين�ال در 

ريودوژانيرو
دور مقدماتی س��طح یک لیگ جهانی والیبال از روز، جمعه 
هش��تم خردادماه آغاز ش��د و به مدت ش��ش هفته یعنی تا 
یکشنبه ۱۴ تیرماه ادامه دارد. دور نهایی این رقابت ها نیز ۱۵ 
تا ۱۹ جولای )۲۴ تا ۲۸ تیرماه( به میزبانی شهر ریودوژانیرو 
برزیل پیگیری خواهد ش��د که علاوه بر پنج تیم سطح یک، 

قهرمان رقابت های سطح دو در آن شرکت خواهند کرد. 

    همه چيز درباره سطح دو مسابقات
در س��طح دو لیگ جهانی والیبال س��ال ۲۰۱۵ نیز ۱۲ کشور 
رقابت های دور مقدماتی خود را از شنبه ۲۶ اردیبهشت ماه در 

سه گروه برای کسب یک سهمیه مرحله نهایی آغاز کرده اند.
این رقابت ها نیز به مدت هش��ت هفته پیگیری می شود و در 

نهایت از هر گروه یک تیم به مرحله نهایی سطح دو که به میزبانی 
بلغارستان برگزار می ش��ود، صعود خواهند کرد تا این سه تیم 
روزهای ۱۰ و ۱۱ ج��ولای )۱۹ و ۲۰ تیرماه( به همراه میزبان؛ 
مرحله نهایی این سطح برای صعود به مرحله نهایی سطح یک را 
برگزار کنند.دور مقدماتی سطح سوم لیگ جهانی سال ۲۰۱۵ 

با حضور ۱۲ تیم در سه گروه به صورت متمرکز برگزار می شود 
که دور رفت در سه کشور مونتنگرو، مکزیک و قزاقستان و دور 
برگشت در کشورهای ترکیه، یونان و مصر برگزار می شود. مرحله 
نهایی این رقابت ها نیز با حضور قهرمان سه گروه و اسلواکی به 
عنوان میزبان برگزار خواهد شد تا تیم قهرمان به سطح دو لیگ 

جهانی سال ۲۰۱۶ صعود کند. 

   آمار و ارقام از ليگ جهاني واليبال
تعداد تیم های شرکت کننده در این دوره از لیگ جهانی والیبال 

در تاریخچه این رقابت ها از نظر افزایش تعداد بی نظیر است. 
در سال ۱۹۹۰ تعداد تیم های شرکت کننده هشت بود که در دو 
گروه با هم به رقابت پرداختند. در سال ۱۹۹۱ این تعداد به ده 
تیم افزایش یافت. از سال ۱۹۹۲ تا ۲۰۰۰ و سال ۲۰۰۴ و ۲۰۰۵ 
تعداد تیم های ش��رکت کننده در لیگ جهانی ۱۲ تیم بود. این 
تعداد در س��ال های ۲۰۰۱ تا ۲۰۰۳ و ۲۰۰۶ و ۲۰۱۲، ۱۷ تیم 
بود. ۱۸ تیم در سال ۲۰۱۳ این رقابت ها حضور یافتند. این تعداد 
در سال ۲۰۱۴ به ۲۸ تیم رسید و امسال ۳۲ تیم در لیگ جهانی 

حضور دارند که در نوع خود رکورد جدیدی است.
آمار و ارقام نش��ان مي دهد که تیم ملی والیبال برزیل با کسب 
۹ مدال طلا، ۵ نقره و ۴ برن��ز در صدر پر افتخارترین های لیگ 
جهانی اس��ت. این تیم در س��ال های ۱۹۹۳، ۲۰۰۱، ۲۰۰۳ تا 
۲۰۰۷، ۲۰۰۹ و ۲۰۱۰ صاحب عنوان قهرمانی ش��ده تا بیش 

از قبل خود را به عنوان قدرت اول این رقابت ها معرفی کند.
تیم ایتالیا هم با ۸ مدال طلا، ۳ نقره و ۴ برنز در رده دوم و روسیه 
با کسب ۳ مدال طلا، ۵ نقره و ۷ برنز در رده سوم پر افتخارترین 
تیم ها قرار دارد.آمریکا نیز با دو مدال طلا، یک نقره و دو برنز در 
رتبه چهارم قرار دارد و تیم های کوبا، هلند و لهستان هم هر کدام 
با یک قهرمانی در ادوار گذشته در جدول مدال آوران طلای لیگ 
جهانی قرار دارند. صربستان و فرانسه هم دو تیمی هستند که در 

این بخش صاحب مدال نقره شدند. 
تیم ملي ایران امروز در اولین ب��ازي به مصاف تیم ملي والیبال 
آمریکا رفت که احتمالاً  و ان شا الله بچه ها این بازي سخت را که 

صبح امروز برگزار شد با برد پشت سر گذاشته اند.

اميدواريم برده باشند واليبالي ها... 
ذوب آهن پريد

تیم فوتبال ذوب آهن براي دیدار در فینال جام حذفي باش��گاه هاي کش��ور 
دیشب راهي تهران شد.

فینال جام حذفي فوتبال باشگاه هاي کشور دوشنبه یازدهم خرداد و از ساعت 
۱۸:۳۰ در ورزشگاه تختي تهران برگزار مي شود. 

تیم فوتبال ذوب آه��ن براي مصاف با نفت تهران در این دیدار دیش��ب راهي 
پایتخت شد. این تیم پیش از مصاف با نفت در تهران یک جلسه تمرین را در 
تهران برگزار خواهد کرد. همچنین سبزپوشان آخرین جلسه تمرین خود را در 

این فصل در اصفهان دیروز صبح در ورزشگاه ملت به انجام رساندند.
قاسم دهنوي تنها محروم و اسماعیل فرهادي تنها مصدوم ذوب آهن در این 

دیدار هستند.

معروف: دريافت های  خوبی داشته باشيم 
آمريكا را اذيت می کنيم

کاپیتان تیم ملی والیبال ای��ران گفت: اگر در بازی ف��ردا دریافت های خوبی 
داشته باشیم می توانیم حریف را اذیت کنیم.

سعید معروف در آستانه دیدار نخس��ت تیم ملی والیبال ایران مقابل آمریکا 
در هفته نخس��ت لیگ جهانی والیبال ۲۰۱۵ اظهار داش��ت: آنه��ا مقابل هر 
تیمی که بازی می کنند بیشتر از همه به سرویس های خود اهمیت می دهند. 
آمریکایی ها به خوبی می دانند که اگر سرویس هایشان به خوبی با ساعدهای ما 

دریافت شود نمی توانند مقابل سرعت ما کاری از پیش ببرند.
وی ادامه داد: آنها سال گذشته در لیگ جهانی مقابل ما موفق بودند و توانستند 
با سرویس های خوب خود س��رعت تیم ما را بگیرند و با نتیجه ۳ بر صفر ما را 
شکس��ت دهند. قطعاً در بازی فردا هم تمرکز زیادی روی س��رویس خواهند 
داشت؛ اگر دریافت هایمان خوب برسد می توانیم آمریکا را اذیت کنیم و اما اگر 

شرایط متفاوت باشد نمی توانیم کاری از پیش ببریم.

 تست دوپينگ دو بسكتباليست 
و دو وزنه بردار مثبت اعلام شد

قائم مقام مبارزه با دوپینگ از مثبت اعلام شدن تس��ت دوپینگ ۴ ورزشکار 
خبر داد.

رامین طباطبایی قائم مقام ستاد مبارزه با دوپینگ از مثبت اعلام شدن تست 
دوپینگ ۴ ورزشکار خبر داد.

وی در این باره گفت: تس��ت دو ورزش��کار از بس��کتبال مثبت اعلام شده که 
یکی از آنها لیگ برتری است و در دیدار شهرداری گرگان و مهرام از وی تست 
گرفته شد و ورزشکار دیگر از فینال لیگ دسته اول انتخاب شد.وی ادامه داد: 
از اردوی تیم ملی وزنه برداری جوانان هم که قرار است به مسابقات برون مرزی 
اعزام شوند تست گرفتیم که دو ورزشکار تست شان مثبت اعلام شده است. در 

اسرع وقت رای قطعی اعلام می شود.

اخبار کوتاه

14 بازيكن ايران به خط شدند
 س�رمربی تيم ملی واليبال ايران فهرس�ت 
14 بازيكن کشورمان را برای نخستين بازی 
با آمريكا در ليگ جهانی ۲۰1۵ معرفی کرد.

اس�لوبودان کواچ اس�امی در فاصله يك 
روز با تا برگزاری نخس�تين ديدار تيم 
ملی ايران برابر آمريكا در ليگ جهانی 
واليب�ال ۲۰1۵ فهرس�ت 14 بازيك�ن 
م�ورد نظر خ�ود را اعلام ک�رد که در 
بين آنها ن�ام حمزه زرينی به چش�م 
نمی آيد.بر اين اساس، سعيد معروف، 
مهدی مهدوی، فرهاد ظريف، عادل 
غلامی، سيدمحمد موسوی، شهرام 
محمودی، امير غفور، فرهاد قائمی، 
مجتب�ی ميرزاجانپ�ور، عبدالرضا 
عليزاده، ميلاد عبادی پور، س�امان 
فائ�زی، فرهاد پيروت پ�ور و محمد 
بازيكنان�ی  معنوی ن�ژاد  ج�واد 
هس�تند که در ليس�ت کواچ برای 
اين ب�ازی در نظ�ر گرفته ش�ده اند.

با وجود کمیته های موازی در فدراسیون که هر یک به نوبه خود 
داعیه مبارزه با فس��اد در فوتبال را دارند، هنوز کسی به درستی 
نمی داند که اگر شائبه ای درباره تبانی وجود داشته باشد کدام نهاد 
مسوول اصلی و نهایی رس��یدگی به آن است.مطرح شدن برخی 
حرف و حدیث ها درباره تخلفات احتمالی در لیگ دسته اول بار 
دیگر این س��وال را به وجود آورده که بالاخره کدام نهاد مسوول 
رسیدگی به این موضوع است. کمیته انضباطی؟ کمیته اخلاق یا 

کمیته صیانت از سلامت مسابقات؟ 
تکلیف کمیته انضباطی تا حدودی مشخص تر است و این نهاد بر 
اساس شکایت هایی که دریافت می کند و مدارک و مستنداتی که 
در اختیارش قرار می گیرد اقدام به صدور آرایی می نماید که ممکن 

اس��ت توام با مجازات هایی فردی یا دسته جمعی برای اشخاص 
حقیقی و حقوقی فوتبال باشد. اما اطلاعات موردنیاز برای صدور 
رای نهایی را کمیته اخلاق بای��د در اختیار کمیته انضباطی قرار 
دهد یا کمیته صیانت از سلامت س��ازمان لیگ؟ یعنی کدام نهاد 
باید وظیفه بخش تحقیقاتی پرونده را به عهده داشته باشد؟ کمیته 
اخلاق هرچند سال ها به اش��کال و نام های دیگری در فدراسیون 
فعالیت می کرد اما در اصل وجود خارجی نداشت و جای خالی آن 
مدت ها بود در فدراسیون فوتبال احساس می شد تا اینکه بالاخره 
به شکلی رسمی و قانونی طبق اساس��نامه تشکیل یافت. پس از 

تاسیس کمیته اخلاق و انتصاب رییسی جدید برای آن دیگر ادامه 
فعالیت نهادهایی مثل ستاد منش��ور اخلاقی یا کمیته نظارت و 

ارزشیابی بی معنی جلوه می نمود.
 اما به فاصله کوتاهی پس از تاسیس کمیته اخلاق در فدراسیون، 
نهاد دیگری با عنوان کمیته صیانت از سلامت مسابقات در سازمان 
لیگ تشکیل شد که پس از تشکیل کمیته اخلاق معلوم نبود دقیقاً 

قرار است چه وظیفه ای را در فوتبال کشور ایفا کند.
این ابهام و بلاتکلیفی وقتی بیشتر عیان شد که روسای این دو نهاد 
به ظاهر موازی که خودشان هم دقیقا نمی دانند مرز وظایفشان 

کجا از هم جدا می شود در چند نوبت با هم دچار درگیری لفظی 
رسانه ای شدند هرچند که در دعوای محمدزاده و علیپور به نظر 
می رسید که حق بیش��تر با اولی باش��د زیرا کمیته اخلاق طبق 
اساسنامه فدراسیون تش��کیل ش��ده و وظیفه مبارزه با فساد به 
شکلی قانونی و تعریف شده به آن محول شده بود. در مقابل، فلسفه 
وجودی کمیته صیانت از سلامت سازمان لیگ کاملا مبهم است 
و به نظر می رسد بیش از هر چیز با انگیزه ایجاد یک پست جدید 
برای علیرضا علیپور تشکیل شده که سال ها در فدراسیون خود 
را مسوول مبارزه با فس��اد در فوتبال می دانست و پس از تشکیل 
کمیته اخلاق و انتصاب علی اکبر محمدزاده به ریاست آن دیگر 

عملاً سمتی از این نظر نداشت.

کميته اخلاق يا کميته صيانت؟

دقایق قبل از قهرمانی برای سپاهان به اندازه چند سال گذشت6
گفت و گو  با علی کریمی سپاهانی ها که جادوگر نیست 

6
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شاید کسی فکرش را هم نمی کرد که حدود دو دهه پس از ظهور پدیده ای در فوتبال ایران در تهران به نام علی کریمی، بازیکنی با همان سبک بازی و خصوصیات این بار در 
اصفهان رونمایی شود اما این اتفاق افتاد و حالا سپاهانی ها بازیکنی دارند که می توانند به او امید ببندند. متولد ایذه خوزستان است اما می توان وی را محصول آکادمی سپاهان 
دانست زیرا از تیم جوانان سپاهان به تیم بزرگسالان رسید، البته اعتماد کرانچار به بازیکنان جوان نیز مزید بر علت شد تا علی کریمی به ترکیب تیم اصلی سپاهان راه پیدا کند.
کریمی در لیگ چهاردهم یکی از عناصر کلیدی سپاهان بود و به گفته کارشناسان به قدري خوب کار کرد که به ستاره تیم ملي امید هم بدل شد؛ حالا خیال هواداران سپاهان راحت 
است که اگر نویدکیا تصمیم به بازنشستگي بگیرد کریمي هست که جاي او را پر کند. او پتانسیل بدل شدن به نویدکیاي کوچک سپاهان را دارد به شرطی که قدر خودش را بداند.

حالا فوتبال اصفهان یک علی کریمی دارد که جادوگر نیست اما می تواند بهتر از هر جادوگری به کار تیمی اصفهان بیاید.

بار اول�ی که کارل�وس کی روش  
تصمیم به دعوت از علی کریمی 
س�پاهانی ها به اردوی تیم ملی 
گرفت، یکی از خبرن�گاران این 
لیس�ت را که هنوز انتش�ار پیدا 
نکرده ب�ود را دید و ب�ا دیدن نام 
علی کریمی در این لیست تصور 
کرده ب�ود که عل�ی کریمی ملی 
پوش س�ابق فوتبال ایران که در 
تیم تراکتور س�ازی تبریز بازی 
می کرد، به تیم ملی دعوت شده 
است. خبر دعوت از علی کریمی 
بازتاب زیادی در رسانه ها داشت 
و خبرنگاران هم به سراغ کریمی 
رفت�ه و از دعوتش ب�ه تیم ملی 
پرس�یدند که البته خود کریمی 
هم باورش ش�ده بود . با انتش�ار 
گس�ترده این خبر فدراس�یون 
ناچار ش�د لیس�ت تی�م ملی را 
زودت�ر از موعد انتش�ار بدهد و 
البته تاکید داشته باشد که علی 
کریم�ی از تیم س�پاهان دعوت 

شده است.

از اردوی تیم ملی بگویید؟ فکر می کنید در جمع نفرات نهایی حضور داشته باشید؟
 فعلًا که شرایط بس��یار خوب است و تمام تلاش��م را انجام می دهم تا تمرینات خوبی را در اردوی تیم ملی پشت س��ر بگذارم. بهرحال همه بازیکنان 

انگیزه های زیادی برای نشان دادن توانایی هایی خود دارند و رقابت نزدیکی بین همه بازیکنان دعوت شده به تیم ملی وجود دارد.
با توجه به قهرمانی س�پاهان انتظار می رفت از این تیم بازیکنان بیشتری به اردوی تیم ملی دعوت شوند، آن هم در شرایطی که 

تیمی مانند استقلال که عملکرد خوبی نداشت، نفرات دعوت شده بیشتری داشت؟
خب، بله انتظار می رفت که ملی پوشان بیشتری داشته باشیم زیرا تیم ما با شایستگی بازیکنان به قهرمانی دست پیدا کرده بودیم و بازیکنانی داشتیم 

که می توانستند در جمع دعوت شده ها قرار داشته باشند اما بالاخره نظر سرمربی تیم ملی بوده است.
در این سه باری که به اردوهای تیم ملی دعوت شده اید، کار با کی روش را چه طور دیده اید؟

کی روش مربی بزرگ و با تجربه ای است که کارنامه اش کاملًا معرف توانایی های فنی وی است و خوشحالم که توانسته ام نظر مثبت وی را جلب کنم.
در این چهار سالی که کی روش هدایت تیم ملی را برعهده داشته، بازیکنان جوان فرصت بهتری برای دیده شدن پیدا کرده اند؛ 
مثلًا بازیکنانی مانند مهرداد پولادی و وریا غفوری شاید در دوره مربی دیگری فرصت فیکس بازی کردن در تیم ملی را به دست 

نمی آوردند. به نظر شما این مساله می تواند انگیزه دوچندانی برای بازیکنان جوان باشد؟
 مسلماً همین طور است. کی روش نگاه ویژه ای به جوانان داشته که نتیجه اش را هم گرفته است.  بازیکنان جوان امیدوارند که در صورت جلب نظر 
کی روش، بتوانند در تیم ملی حضور پیدا کنند که این مساله موجب می شود رقابت بیشتری بین بازیکنان به ویژه جوانان ایجاد شود. بار اولی که به 
تیم ملی دعوت شدم، چند بازی سپاهان در آسیا و لیگ برتر باقی مانده بود. انگیزه زیادی داشتم که در اردو بمانم اما بلافاصله در سپاهان نیمکت نشین 
شدم! کمتر بازی کردم و فکر می کنم این اصلی ترین دلیلی بود که از جام جهانی و تیم ملی جا ماندم. حالا که یک بار دیگر این فرصت را پیدا کرده ام، 

نمی خواهم به سادگی از دست بدهم.
تصور می کردید لیگ به این خوبی برای سپاهان به پایان برسد؟

تیم سپاهان از ابتدای فصل برای قهرمانی بسته شده بود، به دلیل اینکه فصل گذشته نتوانسته بودیم سهمیه لیگ قهرمانان آسیا کسب کنیم، انگیزه 
زیادی برای قهرمانی داشتیم، البته نوسان هایی نیز در طول لیگ وجود داشت اما خوشبختانه به قول شما پایان خوشی داشت.

اما در طول فصل در چند مقطع از کورس قهرمانی دور افتادید؟
تیم ما از ابتدا مدعی بود اما بهرحال در بازی هایی که مساوی کردیم یا باختیم اگر به فیلم بازی ها نگاه کنید، متوجه می  شوید که حقمان نبوده است 

ما فقط مشکلمان گل نکردن موقعیت هایمان بود.

اما قبول دارید در همان مقاطعی هم که از کورس قهرمانی دور می شدید، 
انتظارات زیادی از سپاهان وجود داشت؟

انتظار از تیم سپاهان به واسطه شخصیتی اس��ت که تیم ما دارد. به همین دلیل توقعات 
از تیم ما بالاست. خدا را شکر که توانستیم پاس��خ خوبی به این انتظارات بدهیم. در این 
دو سالی که قهرمان نشده بودیم باز هم در کورس قهرمانی بودیم و مقتدر ظاهر شدیم. 

بعد از باخت تیم س�پاهان به صبا ، این تیم از کورس قهرمانی عقب افتاده 
بود اما در هفته های پایانی لیگ، تمام بازی ها را با برد پشت سر گذاشتید 

که درنوع خود جالب بود؟
حتی زمانی هم که به صبا باختیم، ب��از هم برای قهرمانی امید داش��تیم. در هفته های 
باقی مانده از لیگ نیز می دانس��تیم که قهرمان شدن یا نشدن سپاهان علاوه بر عملکرد 
خودمان بس��تگی به نتایج تیم های دیگر نیز دارد البته هر سه تیم نفت، فولاد و تراکتور 
هم تیم های خطرناکی بودند و ما امیدوار بودیم که تیم ما در بازی هایش ببرد اما تراکتور 

امتیاز از دست بدهد.
اما شاید اگر به صبا نمی باختید، استرس هفته پایانی را نداشتید؟

شکست سپاهان برابر صبا یک اتفاق بود، یعنی بازی خوبی داشتیم اما وقتی تیم ده نفره 
شد، انسجام به هم خورد اما درست است که باخت در این بازی به ضرر ما شد اما اگر دقت 

کنیم به نفع ما هم شد.
چه طور؟!

این باخت یک طورهایی به همه ما برخورد و بازیکنان و کادر فنی هم قسم شدند تا این 
باخت را تلافی کنند و دل هواداران را به دست بیاورند.

اما قبول دارید که سرنوشت قهرمانی در اختیار سپاهان نبود و تراکتور و 
نفت جام را انداختند و شما برداشتید؟

به نظر من هر سه تیم سپاهان، تراکتور و نفت، شانس یکسانی داشتند زیرا می دانستیم 
که نفت و تراکتور بازی سختی دارند و هیچ کدام اهل باج دادن نیستند  و احتمال مساوی 
زیادی وجود داشت، اما باید بگویم که ما تمام تمرکزمان بر روی برد با سایپا بود و بعد به 
دنبال نتیجه رقم خورده در بازی تبریز بودیم که خوش��بختانه همه چیز دست به دست 

هم داد تا تیم ما قهرمانی را جشن بگیرد.

در طول مسابقه، از نتیجه بازی نفت و تراکتور خبر داشتید؟
بله، از لب خط نتیجه را می پرس��یدیم، البته از عکس العمل های هواداران هم متوجه می ش��دیم. 
 وقتی تراکتور جلو می افتاد، ورزش��گاه ساکت می ش��د و هواداران ما ناراحت می ش��دند اما وقتی 
نفتی ها گل دوم و س��وم را زدند، در ورزش��گاه س��ر و صدای زیادی بلند ش��د و تا پای��ان بازی نیز 

هوادارانمان برای قهرمانی شعار می داند.
دو سه دقیقه فاصله بین پایان بازی سپاهان و اتمام بازی تبریز برای اصفهانی هایی که 
از تلویزیون بازی های را دنبال می کردند، خیلی سخت گذشت، برای بازیکنان سپاهان 

چه طور این دقایق سپری شد؟
دقایق پر استرسی بود و نگران نتیجه رقم خورده در آن باز ی بودیم و البته دعا می کردیم که مساوی 

تمام شود که خدا را شکر این اتفاق هم رخ داد.
تجربه اولین قهرمانی در لیگ چه طور بود؟

 خیلی ش��یرین بود و توصیفش بسیار س��خت اس��ت. بازیکنانی هستند که س��ال ها در لیگ بازی 
کرده اند و چنین تجربه ای را به دس��ت نیاورده اند اما تجربه این موقعیت برای بازیکن جوانی مانند 

من بسیار لذت بخش بود.
ناراحت نیستید که در پایان فصل خوبی که پشت س�ر گذاشتید، نمی توانید پدیده 

لیگ شوید؟
معمولاً بازیکنانی پدیده می شوند که فصل اول حضوران در لیگ برتر باشد اما من فصل گذشته نیز 

24 بازی برای سپاهان بازی کردم .
علی کریمی از عملکردش در لیگ چهاردهم رضایت دارد؟

من در چند هفته اول لیگ مص��دوم بودم و چند هفته ای نیز به همراه تی��م ملی امید در بازی های 
آسیایی حضور داشتم اما از زمانی که به تیم ملحق شدم، عملکرد خوبی داشتم. 

 از نگاه کادر فنی چه طور؟
گمان می کنم کادر فنی هم رضایت داشتند زیرابه من اعتماد کردند.

سال گذشته زمانی که نویدکیا به ترکیب اصلی برگشت، از ترکیب اصلی خارج شدید، 
امسال بعد از بازگشت نویدکیا نگران تکرار تجربه لیگ سیزدهم نبودید؟
فصل گذشته من در همان خطی بازی می کردم که نویدکیا بازی می کردو هم پست 

بودیم، به همین دلیل زمانی که نویدکیا برگشت، کرانچار ترجیح داد از وی استفاده 
کند اما امسال من یک خط جلوتر بازی می کردم. هم پست بودن با محرم نویدکیا 

مرا ناراحت نمی کند چون می توانم از او چیزهای زیادی یاد بگیرم. فوتبال یک 
ورزش رقابتی است و یک بازیکن باید رقابت کند تا در ترکیب قرار بگیرد. برای 

من هم فرقی ندارد، عاشق رقابت هستم و اگر خوب باشم حقم را می گیرم.
برخی معتقدند پا قدم نویدکیا برای س�پاهان خوب بود چون 
بازگش�ت وی با بردهای متوالی این تیم و سرانجام قهرمانی 

همراه شد. 
نویدکیا برای سپاهان جداً از بحث فنی، عامل انگیزه است و موجب تقویت 

تیم از لحاظ روحی و روانی می شود.
تش�ابه اس�می با علی کریمی برای ش�ما دردسرساز نشده 

است؟
دردسر که، اما بعضی جاها اشتباه می گیرند.

اولین باری که به تیم ملی دعوت شدید، رس�انه ها تصورشان بر این بود 
که علی کریمی شماره 8 دعوت شده و جو زیادی در مورد دعوت دوباره 
وی به تیم ملی به راه افتاد تا جایی که خود کریمی هم باورش شده بود که 
دعوت شده است. در آن مقطع می دانستید که شما دعوت شده اید یا فکر 

می کردید علی کریمی بوده است؟
من از قبل در جریان بودم که قرار است به تیم ملی دعوت شوم و می دانستم منظور از 

علی کریمی دعوت شده، من هستم.
چه قدر خوشبین هستید که جاپای علی کریمی بگذارید و به موقعیت او 

دست پیدا کنید؟
کریمی یکی از بزرگ ترین فوتبالیس��ت های ایرانی اس��ت و فکر نم��ی کنم نه من و 
نه بازیکن دیگ��ری نمی توانیم ج��ای وی را پر کنیم. عوامل زیادی در پیش��رفت یک 
فوتبالیست دخیل است اما باید راه را درس��ت انتخاب کنم و با تلاش بیشتر به آن چه 

می خواهم برسم.
خیلی جالب است که تو مثل علی کریمی، هافبک میانی و پاسور هستی. 
یعنی تکنیکی هستی و اسم و فامیلت هم علی کریمی است. آیا وقتی کمی 

کوچکتر بودی از او هم الگوبرداری می کردی؟
وقتی بچه بودم و فوتبال می دیدم، توانمندترین بازیکنان در پست خودم 
علی کریمی و مح��رم نویدکیا بودند. آقا محرم که مصدوم ش��د و به 
حقش نرسید اما همیش��ه بازی های این دو بازیکن را می دیدم و 

علاقه خاصی به آنها داشتم.
از علی کریمی اوریجینال هم الگو برمی داشتی؟

از لحاظ فوتبالی س��عی می کردم از او در ایران و هافبک های 
خ��وب و درجه یک خارجی الگ��و بگیرم و س��طح بازی ام را 

بالا ببرم.
س�پاهان بعد از یک دهه حض�ور در لیگ قهرمانان 
آسیا، یک فصل در این مسابقات غیبت داشت اما 
برای فصل جدید مجدداً به آسیا بر می گردید. چه 
دورنمایی را در ای�ن باره برای خودتان ترس�یم 

کرده اید؟
به نظر من دوری یک ساله از آسیا به نفع ما شد و سال 
آینده قدرتمندتر از س��ایر تیم ه��ای ایرانی در این 

مسابقات شرکت خواهیم کرد.

علی کریمی بودن دردسر ساز نیست اما خیلی ها اشتباه می گیرند

ور
مص

ی 
��ر

مه

گفت و گو  با علی کریمی سپاهانی ها که جادوگر نیست 

دقایق قبل از قهرمانی برای سپاهان به اندازه چند سال گذشت
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پیرمرد سوئیسی برای پنجمین دوره متوالی بر مسند 
فیفا تکیه زد.

در پایان انتخابات ریاس��ت فدراسیون جهانی فوتبال 
آرای نمایندگان 209 فدراسیون خوانده شد که سپ 
بلاتر 133 رای کسب کرد. در حالی که علی بن الحسین 

73 رای کسب کرد.
انتخابات به دور دوم کشیده شد چون بلاتر نتوانست دو 
سوم آرا را از آن خود کند، اما در دور دوم نامزد اردنی از 
ادامه حضور در انتخابات کناره گیری خود را اعلام کرد 
تا  سپ بلاتر برای پنجمین بار و به مدت چهار سال دیگر 

ریاست فیفا را برعهده داشته باشد.
پس از انتخاب پیرمرد سوئیسی چهره مغموم و درهم 
پلاتینی رئیس یوفا که پیش از این از بلاتر خواسته بود 

کناره گیری کند سوژه رسانه ها شد.

  واکنش های جهانی به انتخاب دوباره بلاتر 
به ریاست فیفا

انتخاب مجدد سپ بلاتر ۸0 ساله در نشست سالیانه 
فیفا و ادامه ریاست او بر فدراسیون جهانی فوتبال برای 
پنجمین دوره پی در پی در میانه های بزرگ ترین رسوایی 
فساد مالی این سازمان واکنش های گسترده ای را در 

سراسر جهان برانگیخت.
انتخاب مج��دد او برای یک دوره چهارس��اله دیگر در 
میانه یکی از پرسروصداترین رسوایی های فساد مالی 
س��ال های اخیر جهان و در حالی که کار به بازداشت 
دو تن از معاونان او و چند تن دیگر از مقامات بلندپایه 
سازمان یاد شده رسید  واکنش های گسترده ای در پی 

داشته است.
میشل پلاتینی رییس اتحادیه فوتبال اروپا، یوفا که از 
جدی ترین مخالفان انتخاب مجدد بلاتر در مقام ریاست 
فیفا بود پس از اعلام نتایج رای گیری گفت: ایجاد تغییر 
در فیفا حیاتی است و من به این که یوفا حامی و منادی 

جنبش تغییر در فیفا بود افتخار می کنم.
پلاتینی پیش تر از 209 عضو رای دهنده فیفا خواسته 
بود که به پرنس علی بن حسین اردنی، تنها رقیب بلاتر 
در انتخابات ریاس��ت فیفا رای دهند. به گفته میشل 
پلاتینی بازیابی آبرو و اعتبار فیف��ا بدون ایجاد تغییر 

ممکن نخواهد بود.
خبرگ��زاری رویت��رز ه��م گ��زارش داده ک��ه کاخ 
سفیدس��اعاتی پس از اعلام نتایج رای گیری نشست 
فیفا اعلام کرد که نسبت به انتخاب مجدد بلاتر واکنشی 
فوری نشان نخواهد داد. جاش ارنست سخنگوی کاخ 

سفید در این باره گفت: این تصمیمی درون سازمانی 
است که در چنین ش��رایط بحرانی و آشفته ای اتخاذ 
ش��ده و ما این آزادی را به آن ه��ا می دهیم که چنین 

تصمیمی بگیرند.
ویتالی موتکو وزیر ورزش روسیه که کشورش میزبان 
جام جهانی 201۸ و از حامیان سپ بلاتر است گفت که 
از انتخاب مجدد او به عنوان رئیس فیفا خشنود است اما 
تاکید کرد که بدنه فدراسیون بین المللی فوتبال نیاز به 
اصلاحات دارد. او گفت: به عنوان اعضای خانواده اروپا به 
نظر ما ضروری است که از این ماجراها درس های جدی 

بگیریم و راه را برای تغییر باز کنیم.
ولادیمیر پوتین رییس جمهور روس��یه هم گفت که 
بازداشت مقامات ارشد فیفا دو روز پیش از رای گیری 
تلاش آشکاری برای سد کردن راه انتخاب مجدد سپ 

بلاتر بود که ناکام ماند.
 پوتین پیش تر هم از اعمال فش��ار بر سپ بلاتر برای 
بازپس گی��ری میزبانی جام جهانی 201۸ از روس��یه 
ش��کایت کرده بود.قرار اس��ت در جریان رسیدگی به 
اتهامات فساد مالی 10 عضو کمیته اجرایی فیفا که در 
رای گیری مرتبط با اعطای میزبانی جام های جهانی 
201۸ و 2022 شرکت کرده بودند مورد بازجویی قرار 

گیرندکه ویتالی موتکو وزیر ورزش روسیه به احتمال 
قریب به یقین یکی از آن ها خواهد بود.

جرج دایک رییس فدراسیون فوتبال انگلیس هم در 
اظهار نظری تاکی��د کرد که احتمال ف��راوان دارد که 
حضور در جام جهان��ی 201۸ را تحریم کنند. دایک 
اعتقاد دارد که روسیه به منظور کسب امتیاز میزبانی 

جام جهانی 201۸، مراتب قانونی را طی نکرده است.
پلیس سوئیس روز چهارشنبه در پی شکایت مقامات 
آمریکایی چندین تن از رهبران فیفا را که به دریافت 
چند ده میلیون دلار رشوه متهم اند بازداشت کرد. این 
پرونده ای اس��ت که به نظر می رسد دامنه گسترده ای 
خواهد داشت و ابعاد جدیدی از فساد در بدنه فدراسیون 
جهانی فوتبال را فاش خواهد کرد. فیفا در تاریخ 111 
ساله اش هرگز ش��اهد چنین روزهای سخت و طاقت 

فرسایی نبوده است.
پلیس س��وئیس همچنین مشغول بررس��ی اعطای 
میزبانی جام های جهانی 201۸ و 2022 به روس��یه و 
قطر است که گفته می شود تصمیمات مرتبط با آن در 
روندی مشکوک و بحث برانگیز و تحت تاثیر رشوه های 
نجومی مقامات مسکو و دوحه به مقامات فیفا گرفته 

شده است.  

پیرمرد 80 ساله 
تمام رقیبانش را به در کرد؛ 

 انتخــــا  ب 
پنج باره بلاتر

بانوان

مژگان مدایم زاده با اش��اره به قرعه کش��ی مرحله 
یک هشتم مسابقات آسیایی زیر 16 سال دختران 
 گفت: متاسفانه کار ما کمی سخت شده و در گروه ما 
تیم هایی که سال گذش��ته رده دوم تا چهارم را به 
خود اختصاص دادند با ما در یک گروه قرار گرفتند 
 که در پایان دو تی��م از هر گروه ب��ه دور بعد صعود 
می کنند. وی ادامه داد: تیم های شرق آسیا همیشه 
تیم های خوبی بودند، بهر جهت چین همیش��ه از 
تیم های خوب و قدر آسیا اس��ت، کره جنوبی نیز 
سرماه گذاری خوبی داشته و تایلند نیز تیم خوب و 
خطرناکی است. اما ما نیز دست وپا بسته نیستیم و 
برای زنگ تفریح پا به میدان مسابقات نمی گذاریم.

وی در خصوص اردوی تیم ملی که در تهران برگزار 
شد اظهار کرد: اردوی بسیار خوبی بود که به منظور 
شناسایی نیروهای جدید و مستعد استان ها برگزار 
کردیم تا بتوانیم افراد مستعد را به نفرات قبلی اضافه 
کنیم، تمرکز ما بیشتر بر روی قدرت بدنی و افزایش 
قدرت تکنیکی آنان بود تا در اردوهای بعد فرصت 
کافی برای اجرای س��ایر تمرینات را داشته باشیم. 
خوشبختانه نفرات خوبی شناس��ایی شدند که در 
اردوی بعدی نیز باز محک خواهن��د خود. با توجه 
به زمان امتحانات دانش آموزان اردوی بعدی اواخر 

خرداد ماه در تهران برگزار می شود.  
مربی اصفهانی تیم ملی دختران زیر 16 سال ایران 
برگزاری اردو و دیدارهای تدارکاتی را یکی از الزمات 
تیم ملی دانست و گفت: نمی خواهیم این فرصت  را 
از دست بدهیم بنابراین تا آبان ماه که زمان اعزام تیم 
به مس��ابقات یوهان چین است می بایستی تمامی 
تلاش خود را برای آماده س��ازی تیم انجام دهیم. 

از سوی کادر تیم برنامه ی جامع و خوبی از زمان و 
نحوه برگزاری اردوها و همچنین بازیهای تدارکاتی 
به فدراسیون ارائه شده اس��ت و در صورت موافقت 

اجرایی می شود.
وی خاطر نشان کرد: بازیکنان خوب و با انگیزه ای 
داریم که نیازمند آموزش و تمرین بیش��تر و کسب 
تجربه هس��تند، تمرکز و تقویت تیمه��ای پایه در 
آینده تیم های رده های بعد ما نقش بسزایی دارد، 

بنابراین انتظار می رود فدراسیون همچون گذشته 
و بر اساس برنامه هایی که نایب ریس تازه فدراسیون  
در خصوص حمایت و تقویت تیم های بانوان دارد از 
تیم زیر 16 سال حمایت همه جانبه ای داشته باشد.

  ملی پوش رفتینگ بانوان: بانوان ایران در 
این رشته استعداد خوبی دارند

کیانا محب علی ک��ه به اردوی تی��م ملی رفتینگ 

بانوان کش��ور دعوت ش��ده در خص��وص وضعیت 
تشکیل اولین تیم ملی رفتینگ بانوان گفت: پیش از 
این اعزامات زیادی به مسابقات برون مرزی داشتیم 
که بیشتر تیم ایران رفتینگ با هزینه شخصی به این 
مسابقات اعزام می شد. این اولین تیم ملی رسمی 
بانوان است که پس از مسابقات قهرمان کشوری و 
انتخابی تیم ملی که اوایل خردادماه در شهرستان 

سامان شهرکرد برگزار شد می باشد.

وی افزود: در این دوره از مسابقات 7 تیم در بخش 
بانوان حضور داشتند که 3 تیمی که از اصفهان در 
این مسابقات شرکت کرده بودند روی سکو رفتند، 
تیم ایران رفتینگ که تجربه مسابقات برون مرزی 
داش��ت در جایگاه دوم قرار گرف��ت و تیم اصفهان  
به مقام قهرمانی رس��ید. این نشان می دهد سطح 
مسابقات بسیار بالا بوده و بنابراین می توان به این 

تیم امیدوار بود.

وی خاطر نشان کرد: پس از انتخاب نفرات اولیه در 
اولین اردو از دعوت شدگان تست آمادگی جسمانی 
و پاروکش��ی و کنترل بر روی آب گرفته ش��د و در 
نهایت 7 نفر انتخاب ش��دند تا از روز دوشنبه وارد 
اردوی آخر ش��وند تا به مس��ابقات جهانی ترابزون 

ترکیه اعزام شوند. 
محب علی با اش��اره به پتانس��یل خوبی که در این 
رشته در ایران وجود دارد گفت: وجود رودخانه های 
خوب و محیطی مناسب موجب شده تا علاقه مندان 
زیادی به این رشته روی آورند.در بخش بانوان نیز 
نفرات خوب و با اس��تعدادی داریم که با س��رمایه 
گذاری خوب و منظم و حضور مستمر در مسابقات 

می توانند آینده ای درخشان داشته باشند.

  برتری سکواش بازان شاخص پژوه و گلسا
هفته دوم لیگ برتر اسکواش بانوان استان اصفهان 
با برتری مطلق اسکواش بازان پژوهشگاه شاخص 
پژوه خاتمه یافت، در پایان این دور از مسابقات تیم 
ش��اخص پژوه در اولین دیدار خود با توجه به عدم 
حضور تیم س��حاب آران و بیدگل 3 بر صفر پیروز 

مدان معرفی شد. 
س��پس به مصاف تیم آذرخش رف��ت و با نتیجه 3 
بر صفر این تی��م را مغلوب خود ک��رد و در آخرین 
دیدار خود در مرحله رفت توانست با نتیجه مشابه 
3 برصفر تیم ریف را پش��ت س��ر بگذارد. در دیگر 
دیدار این هفته نیز گلس��ا با برتری مقابل تیم های 
آذرخش، حجاب برتر و ریف همچنان در صدر قرار 
دارد و تیم پژوهشگاه شاخص پژوه در رده دوم و رف 

در جایگاه سوم ایستادند.

مربی تیم ملی فوتبال زیر 16 سال: با تیم های قدری همگروه شدیم

س��رمربی تیم ملی فوتبال ایران گف��ت: وقتی صلح کلی 
وجود ندارد نمی توانیم ادامه کار بدهیم.

کارلوس ک��ی روش پس از تمرین تی��م ملی در خصوص 
غیبت 4 بازیک��ن و اینکه به نظر می رس��د هنوز آن طور 
که باید و ش��اید از شما حمایت نمی ش��ود اظهار داشت: 
متاس��فانه واقعیتی اس��ت که با آن روبرو هستیم. پس از 
تمام قول هایی که داده شده مشکلات ما هنوز پابرجاست 
مشکلات مالی و سربازی بازیکنان بسیار سخت است ادامه 
کار وقتی که به تعادل در اجرای برنامه ها وجود نداش��ته 
باشد سخت اس��ت. وقتی صلح کلی وجود نداشته باشد 

سخت است. آیا منطقی است که تکرار کنم؟
کی روش ادامه داد: وظیفه مسئولان است که در چند ماه 
گذشته و طی صدها ساعت جلساتی که برگزار  کردیم و 
از صمیم قلب به ما قول دادن��د، الان این قول ها را عملی 
کنند. واقعیت این است که جام جهانی برای ما از فردا آغاز 
می ش��ود و باید تک تک بازی ها را پیروز شویم اما چطور 
می توان ب��ه این مهم دس��ت پیدا کرد و ی��ا اینکه چطور 
می توان به بازیکنان تجربیات لازم را انتقال داد؛ اگر بنده 
بخواهم مشکلات را تکرار کنم و بخواهم این صحبت ها را 
مدام بگویم مطمئنا در آخر ش��خصی پیدا خواهد شد که 

بنده را آدم بده فوتبال خطاب خواهد کرد.
سرمربی تیم ملی یادآور ش��د: برای من مهم نیست. من 
برای دفاع از منافع فوتبال ایران ادامه می دهم چون باید 
منافع ما تامین ش��ود و باید در مسیری که داریم بهترین 
نتیجه را کس��ب کنیم. بازیکنان ما نیاز ب��ه تجربه دارند 
تا بتوانند تجارب بین المللی به دس��ت بیاورند و تنها راه 
پیشرفت همین است که به موفقیت برسیم و تیم بهتری 
را درست کنیم.کی روش گفت: 3 ماه قبل طبق جلساتی 

که با کفاشیان داشتیم به این نتیجه رسیدیم که الان زمان 
عملی کردن قول هاست تا دستاوردها به دست آید اما الان 
دیگر زمان قول دادن نیست و باید به اهداف نزدیک شویم.

وی افزود: نتیجه بسیار راحت است اگر قرار است یک بار 
به این نتیجه برسیم که شخص بنده صحبت هایم اشتباه 
اس��ت این موضوع را رس��ما به من اعلام کنند که در این 
صورت من به مس��یر خودم خواهم رفت اما اگر این طور 
نیست باید شجاعت به خرج داده شود و تصمیمات لازم 

گرفته شود.
وی در پاس��خ به این سوال که چرا کس��ی به فکر فوتبال 
نیست و همه به فکر منافع ش��خصی خود هستند، گفت: 
هیچ جوابی برای این سؤال ندارم تنها چیزی که می دانم 
باید سلاح لازم را داشته باشیم. من از بعد فنی همه مسائل 
را می دانم اما نمی دانم چرا مس��ائل لازم اتفاق نمی افتد.

سرمربی تیم ملی در پاسخ به این سؤال که از جوانانی که 
به تیم ملی دعوت شده اند رضایت دارد یا خیر، گفت: آنها 
بسیار مستعد هستند و استعداد بالایی دارند. من در طول 
فصل عملکرد ت��ک تک بازیکنان را بررس��ی کردم و فکر 
می کنم آنها پتانسیل خوبی دارند و من بار دیگر می گویم 
شما نمی توانید تجربه را بخرید و نمی توانید با قول ها آنها 
را به دست آورید. مطلبی که شخص شما و تمام فوتبالی ها 
علاقمندند متوجه شوند این اس��ت که وقتی تیم ملی به 
جام ملت ها می رود آن هم با دو بازی دوستانه در مقایسه 
با فلسطین که 9 بازی دوستانه انجام داده است و زمانی که 
به جام ملت ها می روید با بازیکنانی که تجربه بین المللی 
ندارند و وقتی به جام جهانی می روید با بازیکنانی که حتی 
یک بازی هم ب��رای تیم ملی نکرده اند؛ این یک توس��عه 

حرفه ای نیست و حالت بخت آزمایی دارد.

من و برانکو مدت هاست باهم دوست هستیم!

کی روش: یک روز ۷ گل می خورید و
 می گویند کی روش چه مربی بدی بود
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پزش��کی گف��ت: اج��رای پن��ج ط��رح بزرگ 
بیمارستانی در دس��تور کار این وزارتخانه در 

سالجاری است.
دکتر محمد حاجی آقاجانی در نشست معاونان 
درمان دانشگاه های علوم پزشکی کشور در اصفهان، 
 ،ICU با اضافه ک��ردن 2400 تخت ICU ارتق��ای
توسعه اورژانس ها، کلینیک های ویژه، بلوک زایمانی 
و ایجاد بخش های سرطانی در بیمارستان های کشور 
را از طرح های در دس��ت اجرای وزارت بهداش��ت، 

درمان و آموزش پزشکی اعلام کرد. 
وی افزود: با اجرایی ش��دن این پروژه ها در سیستم 
بهداشت و درمان کش��ور تحولی بزرگ ایجاد خواهد 

شد. 

وی همچنی��ن به اجرای ط��رح برنامه تح��ول نظام 
سلامت اش��اره کرد و گفت: با توجه به اینکه موضوع 
سلامت و کاهش هزینه های درمانی مردم، در اولویت 
برنامه های دولت تدبیر و امید قرار دارد از اینرو جامعه 
علوم پزش��کی کش��ور برای اجرای طرح تحول نظام 
سلامت که در راستای خدمت رس��انی به مردم اجرا 

می شود، وظیفه سنگینی برعهده دارد. 
معاون درم��ان وزارت بهداش��ت، درم��ان و آموزش 
پزشکی با اش��اره به اینکه برنامه طرح نظام سلامت 
 در آغاز س��ال ج��اری دومین س��ال خ��ود را تجربه 
می کند، اظهار کرد: برای اجرای هرچه بهتر این طرح 
نیاز است تا مشکلات موجود در د انشگاه ها بررسی و 
دیدگاه ها و نظرات در راستای افزایش کیفیت اجرای 

این طرح ارائه شود. 

وی همچنی��ن توجه ب��ه اقتصاد مقاومت��ی و صرفه 
جویی در هزینه های زائد را یکی از راهکارهای مهم 
در پیش��برد اهداف این برنامه بیان کرد و گفت: یکی 
از اولویت های وزارت بهدش��ت ، درم��ان و آموزش 
پزشکی، اس��تمرار برنامه های س��ال گذشته، صرفه 

جویی و اجرای الگوی بهینه مصرف است. 
دکتر آقاجانی درعین حال اظهار کرد: این بدین معنا 
نیست که دسترسی مردم به خدمات را کم کنیم بلکه 
قصد داریم برای ارائه خدمات بهتر به بیماران، خدمات 

زائد را از این چرخه حذف کنیم.
وی بر تداوم اجرای برنامه خدمات بیمارستانی تاکید 
کرد و گفت: با اجرای برنامه تحول نظام س��لامت در 
سال گذشته، مردم خدمات را در داخل بیمارستان ها 

دریافت کردند و باید این روند را نهادینه کرد.

معاون وزیر بهداش��ت ، درمان و آموزش پزش��کی بر 
همکاری و ارتباط روسای دانشگاه ها و جامعه پزشکی 

کشور با رسانه ها و خبرگزاری ها تاکید 
کرد و گفت: برای آگاه سازی مردم از 
برنامه های طرح تحول نظام سلامت 
و اقدامات انجام شده در این راستا باید 
از ظرفیت رسانه ها استفاده کرد تا اگر 
در جایی نقص اطلاعاتی وجود دارد یا 
قصوری انجام شده از طریق رسانه ها 

شفاف سازی شود.
در این نشس��ت همچنی��ن مدیر کل 
دفت��ر نظ��ارت و اعتبار بخش��ی امور 
درم��ان وزارت بهداش��ت، درم��ان و 
آموزش پزشکی با اشاره به اهمیت این 
گردهمایی ها برای اجرای هرچه بهتر 
برنامه های تحول نظام سلامت، گفت: 
بیان چالش ها و مشکلات موجود در 
اجرای ای��ن برنامه در دانش��گاه های 

مختلف و همفکری و ارائه راهکارهای مفید و سازنده 
در جهت رف��ع آنها و نیز اس��تفاده از تجارب یکدیگر 
می تواند همه ما را در راستای اجرای بهتر این برنامه 

یاری کند.
دکتر س��ید محمدحس��ین میردهقان با بیان اینکه 
نتیجه ارزیابی برنامه تحول نظام س��لامت در آینده 
نزدیک اعلام خواهد ش��د، افزود: در ماه های پایانی 
سال گذش��ته، برنامه یکس��اله تحول نظام سلامت 
در سطح کش��ور، ارزیابی ش��د و در تمامی استان ها 
به تفکیک بیمارستانی و در هر بس��ته خدمتی، نوع 
خدمت ایجاد ش��ده و کیفیت آنها بررس��ی گردید و 
در حال حاضر ستاد طرح تحول سلامت کشور آماده 

ارائه تحلیل بیشتر آنها می باشد.
 وی ابراز امی��دواری ک��رد که ب��ا افزای��ش و بهبود 

روش های نظارت��ی، کنترل بهتر بر اه��داف طرح و 
کش��ف الگوهای موفق، کیفیت پیاده س��ازی برنامه 
تحول نظام س��لامت در س��ال جاری 
بهت��ر از گذش��ته ارتقا یاب��د و وزارت 
بهداش��ت ، درمان و آموزش پزشکی 
 بتوان��د در جه��ت خدمت ب��ه مردم 

گام های مؤثرتر بردارد.
رییس دانشگاه علوم پزشکی اصفهان 
نیز برنامه تحول نظام سلامت را یکی 
از مح��وری ترین برنامه ه��ای دولت 
تدبیر و امید ارزیابی کرد و گفت: خدا 
را ش��اکریم که در زمانی، مس��وولیت 
بهداش��ت و درمان م��ردم را بر عهده 
گرفته ایم که موضوع س��لامت مردم 
در راس برنامه ه��ای دولت و مجلس 

قرار دارد.
دکتر غلامرضا اصغری از دانشگاه های 
علوم پزش��کی کش��ور بویژه معاونان 
درمان این دانش��گاه ها به عنوان متولیان و مجریان 
اصلی اجرای این برنامه نامبرد و گفت: تامین و ارتقای 
سلامت مردم همچنین کاهش بار سنگین اقتصادی 
آنان، از مه��م ترین اهداف انج��ام برنامه تحول نظام 
س��لامت اس��ت که پیش قراولان اجرای این طرح ، 

معاونان درمان کشور هستند.
وی، مراقبت از ت��داوم اجرای این برنام��ه را پس از 
اجرای موفق آن، بس��یار مه��م ارزیابی ک��رد و ابراز 
امیدواری کرد: دانش��گاه های علوم پزشکی کشور و 
مسوولان بهداشتی و درمانی با برگزاری نشست ها 
و استفاده از تجارب و دستاوردهای یکدیگر بتوانند 
با شناس��ایی موارد آس��یب پذیر و رفع مشکلات و 
نواقص موجود، در حفظ و ارتقای این برنامه ارزشمند 

اقدام کنند.

معاون استاندار:
 رویکرد مدیریت استان در برخورد
 با تخلفات صنفی، پیشگیرانه است

معاون برنامه ریزی و اشتغال استانداری اصفهان گفت: رویکرد مدیریت 
استان در برخورد با تخلفات صنفی، پیشگیرانه می باشد و اقدامات 
خوبی در این راس��تا انجام شده اس��ت.علیرضا همدانیان در جلسه 
تغزیرات حکومتی استان گفت: استان اصفهان در طی 2ماه گذشته در 

میزان رسیدگی به تخلفات صنفی، رتبه سوم را به دست آورده است.
وی از ساماندهی سرویس مدارس در سال تحصیلی 95 - 94 خبر داد 
و گفت: با توجه به استقبال خوب اولیا و دانش آموزان مقاطع راهنمایی 
و متوسطه، در سال تحصیلی جدید سرویس اتوبوس مدارس افزایش 
می یابد.همدانیان همچنین از اولیای دانش آموزان خواست در زمان 
ثبت نام در مدارس دولتی تنها در صورت تمایل و بصورت داوطلبانه با 

واحدهای آموزشی در زمینه کمک های مالی همکاری نمایند. 
وی تاکید کرد: پرداخت شهریه مدارس دولتی اجباری نیست.

مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان اصفهان:
 60 هزار اصفهانی در طرح ملی
 حفظ قرآن کریم شرکت کردند

مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان اصفهان گفت: 60 هزار نفر از مردم 
این استان در طرح ملی حفظ قرآن کریم سازمان اوقاف و امور خیریه 
شرکت کردند.حجت الاسلام و المسلمین رضا صادقی در محفل انس با 
قرآن و تجلیل از مربیان طرح حفظ قرآن کریم با اشاره به ملی بودن این 
طرح افزود: این طرح از سه سال گذشته در استان اصفهان اجرا شده 
و تاکنون 60 هزار نفر در آن شرکت کرده اند.وی افزود: امسال نیز 25 

هزار نفر به مجموع افراد شرکت کننده در این طرح اضافه می شوند. 
مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان اصفهان گفت: 600 مربی در اجرای 
این طرح با اداره کل اوقاف و امور خیریه استان اصفهان همکاری دارند.

وی ادامه داد: بهره گیری از قرآن کریم س��بب س��عادت انسان می 
ش��ود و کس��انی که حامل قرآن، حافظ ق��رآن و عامل به دس��تور 
این کتب آس��مانی باش��ند در پناه خ��دا حفظ می شوند.مس��وول 
موسس��ه تنظیم ونش��ر آثار حضرت ام��ام)س( نمایندگی اس��تان 
اصفه��ان نی��ز در ای��ن آیین ب��ا تاکید ب��ر تروی��ج بی��ش از پیش 
 مفاهی��م قرآن��ی در جامع��ه گفت: ق��رآن بهتری��ن برنام��ه های

 زندگی را برای انسان ارائه می دهد و باید بیش از بیش از دریای بیکران 
این کتاب الهی بهره مند ش��د.حجت الاس��لام و المسلمین عباس 
کمساری با اشاره به توجه ویژه بینانگذار جمهوری اسلامی ایران به 
قرآن کریم، اف��زود: حضرت امام )ره( نگاه ویژه ای به قرآن داش��ت و 
عظمت این کتاب را با توجه عظمت گوینده، حامل، نویسنده، حافظ، 

شرافت زمان نزول مفسر و مبین آن تشریح کرده اند.

مدیرکمیته امداد امام خمینی لنجان خبرداد:
  منازل مددجویان کمیته امداد امام 
خمینی )ره( در برابر حوادث غیر 

مترقبه بیمه می شوند 
   مدیرکمیته امداد امام خمینی لنجان گفت :کمیت��ه امداد یکی از 
مسیر های توانمند س��ازی وتامین آتیه مددجویان تحت حمایت را 
گسترش چند بیمه ای می داند.وی افزود:این نهادعلاوه بر خدمات 
مختلف بیمه تامین اجتماعی وبیمه آتیه ایتام ، بیمه حوادث وسوانح 
را نیز به خدمات خود اضافه کرده و بر این اساس منازل مسکونی همه  
مددجویان کمیته امداد، تحت پوشش بیمه حوادث غیر مترقبه وسوانح 
طبیعی قرار می گیرند که این طرح ش��امل بیمه در مقابل حوداثی 
چون آتش سوزی ،سیل ، زلزله ، صاعقه ، طوفان وسایر بلایای طبیعی 
وحوادث غیر مترقبه است .احمد یوسفی تصریح کرد: میزان خسارت 
پرداختی به ازای هر ساختمان برای خانواده های شهری 35میلیون 
تومان و برای خانواده های روستائی 20میلیون تومان  وخسارت اسباب 
منزل نیز در شهر 15میلیون تومان ودر روستا 10میلیون تومان در 
نظر گرفته شده است .وی بااعلام اینکه در صورت وقوع حادثه 3میلیون 
 تومان بصورت بلاعوض برای اس��کان موقت به مددجویان پرداخت  
 می ش��وداضافه کرد: در این طرح بیمه ای با حذف م��اده 10 قانون 
 بیمه ها خسارت مددجویان به صورت تمام وکامل به آنها باز گردنده 
می شود.لازم به ذکر اس��ت که طرح مذکور با همکاری وهماهنگی 

سازمان مدیریت بحران وزارت کشور اجرا می شود .

شهردار نجف آباد :
 سرانه 250 هزار تومانی کفاف
 امور عمرانی شهر را نمی دهد

 شهردار نجف آباد گفت: با وجود اینکه برخی شهرهای اطراف نجف آباد
 به دلیل وجود مراکز مختلف صنعتی و تولی��دی و دریافت عوارض 
مختلف از آنها به سرانه س��الیانه بیش از یک میلیون تومان برای هر 
شهروند خود دست پیدا کرده اند ولی ما مجبوریم برنامه های مختلف 
عمرانی خود را بر روی عدد دویست و پنجاه هزار تومان به ازای هر نفر 
تنظیم کنیم که این موضوع محدودیت های زیادی را برای مدیریت 

شهری ایجاد کرده است. 
مسعود منتظری در مراس��م اهدای جوایز دومین جشنواره خوش 
حس��ابی عوارض نوس��ازی ضمن بیان این مطلب گفت: با توجه به 
محدودیت های موجود در تامین بودجه، اقداماتی مانند صرفه جویی 
در مصارف جاری که طی سال گذشته به مرز 22 درصد نیز رسید در 
کنار پیگیری اخذ منابع مالی از استان و تهران همراه با تشویق بیشتر 
شهروندان در قالب حرکت هایی مانند جشنواره خوش حسابی را در 

دستور کار قرار داده ایم.

اخبار کوتاه
معاون وزیر بهداشت با اشاره به  اجرای 5 طرح بزرگ بیمارستانی:

سیستم بهداشت و درمان کشور متحول مي شود 

هفدهمین جش��نواره خیرین مدرسه ساز 

دی
 اس

ین
استان اصفهان با هدف تجلیل از خیرین و حس

بیان نتایج س��رمایه گذاری آنها در مدرسه 
سازی با حضور اس��تاندار اصفهان، معاون 
توسعه مدیریت، پشتیبانی و مشارکت های 
مردمی سازمان نوسازی مدارس کشور، مدیران 
آموزش و پ��رورش اس��تان و جمع��ی از خیرین 
مدرسه ساز استان عصر چهارشنبه در دبیرستان 

شیخ زاده هراتی برگزار شد.

    4137 پروژه آموزش�ی تا پایان س�ال 
پیش تحویل داده شده است

دکتر رسول زرگرپور، اس��تاندار اصفهان در این 
جشنواره که با ش��عار »گسترش عدالت آموزشی 
با همت خیرین مدرسه س��از« برگزار شد،گفت: 
برای من افتخار است که استاندار استانی هستم 

که 600 مجمع خیرین دارد.
زرگرپور با بیان اینکه مجمع خیرین مدرسه ساز 
 اس��تان فعالترین و ش��اید یکی از ابتدایی ترین

 مجامع خیریه در استان است، خاطر نشان کرد: 

 بی��ش از 25 درص��د از اعضای مجم��ع خانم ها
  هس��تند و ه��م اکن��ون ریی��س مجم��ع هم از 

خانم های خیر مدرسه ساز است. 
وی با اش��اره به اینکه از س��ال 58 تا پایان س��ال 
1393، تع��داد 4137 پروژه آموزش��ی با حدود 
25 هزار باب کلاس به آموزش و پرورش اس��تان 
تحویل شده است، خاطر نش��ان کرد: هم اکنون 
در آموزش و پرورش 1033 س��اختمان با 1553 
آموزش��گاه و 4100 کلاس ب��ه عن��وان مدارس 

تخریبی وجود دارد. 
اس��تاندار با بی��ان اینک��ه اصفهان تنه��ا مدال و 
برچس��ب برخورداری به خ��ود دارد، تاکید کرد: 
برای نمونه س��رانه ورزشی استان یک دوم میزان 

متوسط کشوری است.
وی با بیان اینکه در شهرضا یک مدرسه در آستانه 
تخریب بود، خاطر نشان کرد: به عنوان استاندار 
دستور دادم تا دانش اموزان در ساختمان کمیته 
امداد خمینی شهرستان مستقر شوند تا مبادا به 

کسی آسیب وارد شود.
مدیر ارش��د اس��تان با تاکید بر فعالیت بیش��تر 

خیرین مدرسه س��از خاطر نشان کرد: هم اکنون 
تعداد 400 مدرسه وجود دارد که یک کلاس برای 
برپایی نماز جماعت ن��دارد و این اصلا زیبنده ی 

کشور اسلامی نیست

   خیرین کل کشور در سال 800 میلیارد 
تومان تعهد ساخت و ساز مدارس دارند

محم��د باقر مس��لمی، معاون توس��عه مدیریت، 
پش��تیبانی و مش��ارکت های مردمی س��ازمان 
نوسازی مدارس کشور دیگر سخنران جشنواره، 
ضمن تاکید بر اهمیت توس��عه علمی کش��ور و 
جایگاه علم و توس��عه آن در مبان��ی دینی خاطر 
نشان کرد: درتوسعه علم س��ه رکن معلم، دانش 

آموز و فضا و تجهیزات آموزشی مد نظر است.
مسلمی در ادامه افزود: از بین س��ه عامل، فضا و 
تجهیزات آموزشی اهمیت بیشتری دارد؛ چرا که 
کیفیت هر دو عامل دیگر در گرو کمیت و کیفیت 

تجهیزات آموزشی است.
وی با اش��اره به اینکه خیرین کل کشور در سال 
800 میلیارد تومان تعهد س��اخت و ساز مدارس 

دارند، گف��ت: بع��د از پیروزی انقلاب اس��لامی، 
اقدامات خوب��ی در ای��ن زمینه انجام ش��ده، اما 
همچنان ما نیازمن��د حضور بیش��تر خیرین در 
این عرصه مهم هس��تیم.معاون توسعه مدیریت، 
پش��تیبانی و مش��ارکت های مردمی س��ازمان 
 نوس��ازی مدارس کش��ور گف��ت: با رتب��ه بندی 
اس��تان ها از نظر خیرین مدرس��ه س��از استان 
اصفهان در بین پنج رتبه برتر کشور قرار می گیرد.

زهره میردامادیان، رییس مجمع خیرین مدرسه 
ساز استان اصفهان ضمن اش��اره به نیت خیرین 
مدرسه س��از گفت: در کش��ورهای توسعه یافته 
اولین هدف مهم توس��عه و آم��وزش و پرورش و 
نیروی انسانی است و این مدارس هستند که نقش 
موثری در رشد و تربیت و توسعه نیروی انسانی و 

نسل فردا دارند.
میردامادیان ضمن اش��اره به نیاز های موجود در 
مدارس و روند مدرسه س��ازی در کشور گفت: از 
جمله مهم ترین ش��اخص های ارزیابی مدارس 
تاریخ به��ره برداری از آنهاس��ت و برخی مدارس 
ما بر اساس این شاخص، دیگر غیر قابل استفاده 

شده اند.رییس مجمع خیرین مدرسه ساز استان 
در ادامه افزود: هوشمند کردن مدارس و داشتن 
حداقل یک کلاس هوشمند از دیگر نیازهای مهم 

آموزش و پرورش است.
وی در ادام��ه صحبت های خود گف��ت: مجموع 
کلاس های اس��تان اصفهان بیست و شش هزارو 
770 اس��ت که 5,8 درصد کلاس ه��ای دایر در 
اس��تان به صورت دو نوبته اداره می شود و برای 
یک نوبته کردن این م��دارس هزارو 553 کلاس 

مورد نیاز است.
میردامادیان گفت: سال پیش در هر دو ماه هفت 
پروژه و هر هفته پنج کلاس توسط خیرین مدرسه 
س��از یا با مش��ارکت آنان احداث و ب��ه آموزش و 

پرورش استان تحویل شده است.
رییس مجمع خیرین مدرس��ه س��از اس��تان در 
پایان صحبت های خود از تش��کیل هیات مدیره 
مجمع خیرین مدرسه س��از خبر داد و افزود: این 
مجمع دارای 16 نمایندگی در شهرستان هاست 
و سه هدف ساختن، نوسازی و تجهیز مدارس را 

بر عهده دارد.

تشکیل هیات مدیره مجمع خیرین مدرسه ساز استان 
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در هفدهمین جشنواره خیرین مدرسه ساز استان اصفهان مطرح شد؛

استاندار اصفهان گفت: وضعیت مس��کن مهر اصفهان نسبت به استان های دیگر 
در جایگاه بهتری قرار دارد و تاکن��ون 85 درصد از تعهدات در این خصوص انجام 

شده است.
رسول زرگرپور در آیین افتتاحیه پردیس س��ینمایی فرهنگ فولادشهر با اشاره 
به اینکه امروز در دهه چهارم انقلاب اس��لامی هس��تیم، اظهار کرد: رهبر انقلاب 
دهه چهارم انقلاب اسلامی را به عنوان دهه پیشرفت و عدالت نامگذاری کرده اند، 

چراکه پیشرفت معنایی مهم تر و کامل تری از رشد و توسعه دارد.
وی با اشاره به اینکه در این دهه پیشرفت مسائل فرهنگی دو کارکرد اساسی دارد 
که باید به آن توجه ویژه ای داشت، افزود: هرگونه پیشرفت و توسعه باید بسترساز 

فرهنگ باشد، چراکه اگر مسیر توس��عه را بدون بسترسازی فرهنگی پیش برویم 
آن مسیر تهی خواهد بود به سرانجام نمی رسد.

استاندار اصفهان با اش��اره به اینکه تمام طرح های عمرانی باید پیوست فرهنگی 
داشته باشد، تصریح کرد: هدف برنامه های پیشرفت و توسعه در راستای رسیدن 
انس��ان ها به تعالی و اخلاق اس��ت بنابراین فرهنگ از یک س��و بسترس��از بوده و 
 از س��وی دیگر یک هدف به حس��اب می آید و به همین دلیل انق��لاب ما انقلاب

 فرهنگی است.
وی اضافه کرد: بسیار خوشحالیم که دومین پردیس سینمایی استان اصفهان را به 

کمک و مشارکت حوزه هنری انقلاب اسلامی ایران افتتاح می کنیم.
زرگرپور در ادامه مشکلات مسکن مهر را از مجموعه معضلات حاد کشور دانست 
و بیان کرد: وضعیت مس��کن مهر اصفهان نسبت به اس��تان های دیگر در جایگاه 

بهتری قرار دارد و تاکنون 85 درصد از تعهدات در این خصوص انجام شده است.

وی با اشاره به اینکه مسکن مهر شهر بهارستان و فولادشهر با مشکل مواجه است، 
عنوان کرد: بر اساس برآوردی که اعلام شده مسکن مهر فولادشهر با یکصد میلیارد 
تومان کسری اعتبارات زیربنایی از جمله آب، برق، گاز و تلفن و خدمات روبنایی 
از جمله احداث مدرسه، مسجد و درمانگاه مواجه است و حل کامل این مشکلات 

به زمان نیاز دارد.
استاندار اصفهان با اشاره به اینکه باید از ظرفیت خیرین در رفع مشکلات روبنایی 
مسکن مهر استفاده شود، تاکید کرد: چندین جلسه تاکنون برگزار شده و بخشی 
از مشکلات رفع شده و بخش دیگر نیز با منابع جدیدی که از سوی دولت در اختیار 

ما خواهد گذاشت، حل می شود.

85 درصد از تعهدات مسکن مهر اصفهان انجام شده است
استاندار اصفهان:

موضوع سلامت 
 و کاهش 

هزینه های 
درمانی مردم، در 

 اولویت 
برنامه های
 دولت تدبیر
 و امید قرار

 دارد

 رییس س��ازمان بازرسی منطقه شش کش��ور گفت: مبارزه با 
فسادی که در بدنه دستگاه های اداری رشد کند خیلی مشکل 

است اما قوه قضاییه مصمم به برخورد با فساد است.
 حجت الاسلام والمس��لمین سید رس��ول محمودآبادی روز 
چهارشنبه در همایش دبیران شوراهای امر به معروف و نهی از 
منکر شهرستان اصفهان افزود: ارتباطات و رایزنی و لابی های 
بس��یاری صورت می گیرد تا یک نفر در سیس��تم اداری فاسد 
شود.وی افزود: این گونه فسادها از یک سو آبرو ریزی برای نظام 
است و از سوی دیگر موجب جریحه دار شدن اعتماد عمومی به 

دستگاه های مسوول می شود.
مدیرکل س��ازمان بازرس��ی منطقه شش کش��ور یادآور شد: 
سازمان بازرسی دو وظیفه مهم شامل نظارت بر حسن اجرای 
امور و نظارت بر اجرای صحیح قوانین و مق��ررات را عهده دار 

است.
حجت الاسلام محمودآبادی افزود: این سازمان بلحاظ ظرفیت 

قانونی، فرانظارتی است.
سازمان بازرسی منطقه شش کشور شامل استانهای اصفهان، 

چهارمحال و بختیاری، مرکزی، یزد و کرمان است.
در ادامه این همایش جانشین دبیر ستاد احیای امر به معروف 
و نهی از منکر شهرس��تان اصفهان گف��ت: در عرصه ی امر به 
معروف و نهی از منکر اص��لاح ذهنیت مردم درباره این فریضه 

بسیار ضروری و از اهداف مهم این ستاد است. 
حجت الاسلام والمسلمین محمد مطهرخو افزود: در این راستا 
باید امر ب��ه معروف و نهی از منکر خش��ن و ب��از زود و خورد و 

توهین از ذهن مردم پاک شود. 
وی تاکید کرد: تا این ذهنیت اصلاح نش��ود نم��ی توان امر به 

معروف واقعی را در جامعه اجرا کرد. 
وی اظهار ک��رد: با وجود آنک��ه حجاب مصداق��ی از معروف و 
بدحجابی مصداقی از منکراس��ت ولی در اولویت چندم ستاد 

احیای امر به معروف قرار دارد. 
جانش��ین دبیر س��تاد امر به معروف و نهی از منکر شهرستان 
اصفهان افزود: امر به معروف در تمام مذاهب و مکاتب اسلامی 
وجود دارد برخی در حد تذکر، برخی در حد عمل و برخی در 

عرصه ی تعاملات اجتماعی از آن استفاده می کنند. 

رییس سازمان بازرسی منطقه  6 کشور:

قوه قضاییه در برخورد با فساد جدی است
رییس کل دادگس��تری اس��تان اصفهان از قضات این اس��تان 

خواست از صدور حکم بازداشت های غیر لازم خودداری کنند.
احمد خس��روی وفا روز پنجشنبه در جلس��ه ای که با عنوان » 
بررس��ی راهکارهای کاهش جمعیت کیفری« در این اداره کل 
برگزار شد، افزود: قضات باید در صدور قرار ها و پذیرش قرار ها 

دقت لازم را انجام دهند. 
وی تصریح کرد: رعایت این نکات می تواند در کاهش جمعیت 

کیفری زندان ها موثر باشد. 
مدیرکل دادگستری استان اصفهان با اشاره به آمار زندان های 
اصفهان، اظهار کرد: نقش اصلی در کنت��رل ورودی زندانیان را 
 قضات بر عهده دارند که به آنها توصیه می ش��ود در این زمینه 

مر قانون را رعایت کنند. 
وی به دس��تور العمل ریاس��ت قوه قضائیه در کاهش جمعیت 
کیفری زندان ها اش��اره کرد و افزود: روسای حوزه های قضایی 
و دادس��تان ها باید در نحوه ورودی به زندان ه��ا نظارت لازم را 

داشته باشند.
 رییس کل دادگس��تری اس��تان اصفه��ان بر حل مش��کلات 

زندان های این استان تاکید کرد و پیروی از دستور العمل ریاست 
قوه قضاییه را فراروی حل این مشکلات دانست.

وی تعامل بین بخشی در میان دس��تگاه قضایی استان با اداره 
 کل زندان های استان را برای رسیدن به حل مشکلات زندان ها

 ضروری؛ و در این راس��تا همفکری و هم افزایی در رس��یدن به 
کاهش و از بین بردن مشکلات را بسیار موثر دانست.

رییس کل دادگس��تری اصفهان افزود: من��ش رفتار صحیح و 
درست ایجاب می کند که منطبق با این همفکری و هم افزایی 

گام برداریم و برای حل مشکلات بکوشیم.
در این جلسه بر تقویت ش��ورای حل اختلاف زندان با عضویت 
رییس زندان ، ایج��اد و تقویت مددکاری فع��ال در زندان ها با 
رویکرد جدید، اس��تفاده قضات از فرم های س��ه گانه در جهت 
 کاهش اختلاف آماری، بازدی��د قض��ات از اردوگاه کار درمانی 
اسد آباد، حضور جدی تر قضات ناظر زندان در محل زندان، اجرای 
دقیق بخشنامه ریاست محترم قوه قضائیه و رعایت مفاد آن در 
خصوص محکومان مالی و اس��تفاده بیش��تر قضات از نهادهای 

قانونی مثل تعلیق و آزادی مشروط تاکید شد. 

رییس کل دادگستری اصفهان:

 قضات از صدور حکم بازداشت های غیر لازم خودداری کنند



»اگر اسطوره نباش��د جامعه نگران کننده می شود. 
بدون اسطوره ها انسان در بیان خودش دچار نقصان 
می ش��ود و وقتی نتوان��د حرفش را بزند احس��اس 
س��نگینی می کند. اس��طوره ها به جامعه احساس 
آرامش می دهند؛ چون اس��طوره حرف دل جامعه 
را می گویند و اگر اس��طوره باش��د جامعه احساس 

راحتی می کند...«
این  مقدمه س��خنان بهمن نامورمطلق در پنجمین 
نشس��ت اس��طوره - ش��هر بود که هفتم خردادماه 
در حمام تاریخی دردش��ت برگزار شد. این سلسله 
نشس��ت ها از س��وی کمیته فرهنگ گردش��گری 
سازمان فرهنگی تفریحی شهرداری اصفهان برگزار 
 می شود و هدف از آن تحلیل اس��طوره – شهر های

ام��روز و دی��روز، علل اف��ول و رش��د آنه��ا و ارائه 
راهکار های��ی به منظور چگونگی تبدیل ش��هر های 
 ایرانی و به خصوص اصفهان به یک اسطوره – شهر

اس��ت.  در نشس��ت اخی��ر »تجلی اس��طوره های 
معاصر در ش��هر« مورد بررس��ی قرار گرف��ت که با 
س��خنرانی دکتر بهمن نامورمطل��ق، معاون صنایع 
دس��تی س��ازمان میراث فرهنگی، صنایع دستی و 
 گردشگری کشور و استادیار دانشگاه شهید بهشتی

 همراه بود. 
نامورمطلق از س��ال ۱۳۸۱ تا س��ال ۱۳۸۸ دبیر و 
معاون پژوهشی فرهنگس��تان هنر بود و هم اکنون 

معاون پژوهشی خانه هنرمندان ایران است. 
وی علاوه بر دانش��گاه شهید بهش��تی در گروه های 
ادبیات و هنر دانش��گاه تهران، دانشگاه هنر اسلامی 
تبریز، دانشگاه هنر تهران و دانش��گاه هنر اصفهان 

تدریس کرده است.
 از نام��ور مطلق تاکنون کتاب های »اس��طوره متن 
هویت س��از: حض��ور ش��اهنامه در ادب و فرهنگ 
ایرانی«، »اسطوره متن بینانشانه ای: حضور شاهنامه 

در فرهنگ ه��ا و زبان ه��ای جه��ان«، »دانش های 
تطبیقی: مجموعه مقالات فلسفه، اسطوره شناسی، 
هنر و ادبی��ات« و »در آمدی بر اسطوره شناس��ی« 
منتشر شده اس��ت. در ادامه گزیده سخنان او را در 

نشست مذکور خواهید خواند.

اس�طورهباتکرارتاثیرگذارمیش�ود
بهم��ن نامورمطل��ق اس��طوره ها را روایت های��ی 
تجدیدپذیر دانس��ت و گفت: اس��طوره ها به اندازه 
تجدیدپذیری کوچ��ک یا بزرگ می ش��وند. مثلا تا 
روزی که اسم بچه هایمان را سیاوش می گذاریم؛ تا 
وقتی مراسم سوک س��یاوش را برگزار می کنیم و تا 
روزی که کشتن سیاوش را به صورت آیینی برگزار 
می کنیم، اس��طوره س��یاوش را داری��م و وقتی این 

سیاوش تکرار نشود دیگر اسطوره نیست.
 اسطوره سیاوش تم مظلوم کش��ی و مبارزه با ظلم 
دارد و شهادت امام حس��ین) ع( هم همین درک را 

به ما می دهد. 
اسطوره ها هرچه بیشتر تکرار شوند، قوی تر می شوند 
و با تکرار تاثیر آن بر زندگی بیشتر می شود. اسطوره 
وقتی قوی باش��د اثر دارد و اس��طوره ق��وی درک 
واقعیت ه��ای جدید را به ما می دهد. اس��طوره ها بر 
خلاف چیزی که بعضی فکر می کنن��د تصادفی به 

وجود نمی آیند.
 این طور نیس��ت که یک شخصیت اس��طوره ای به 
وجود آمده باشد و بعد بر اثر تکرار معروف شده باشد 
بلکه یک نیاز درون��ی در جامعه بوده و وقتی که فرد 
آن کنش را انجام داده، چون به نیاز درونی انسان ها 
پاسخ داده، تبدیل به اسطوره شده است. اسطوره ها 

نیازهای درونی ما هستند. 
پس ما آنه��ا را قبول کرده و به عن��وان الگو انتخاب 
می کنی��م. خیلی ها کاره��ای ب��زرگ می کنند، اما 

تبدیل به اسطوره نمی شوند. یونگ و... می گویند ما 
یک نیازهای ابدی و ازلی به نام آرکی تایپ و الگوهای 
قدیم��ی داریم که انس��ان ها دنبال آنها هس��تند تا 

آرامش پیدا کنند. 
این کهن الگوها جهانی و در همه انسان ها مشترک 
هستند، اما در هر دوره ای یک روایت برایشان می آید 

و هر ملتی یک جور به این نیازها پاسخ می دهد.

»اسطورههایمعاصرمعنادارند؟«
استاد ادبیات تطبیقی با عنوان کردن این پرسش، به 
بیان نظریه های اسطوره شناسان پرداخت: اگوست 
کنت پاسخ می دهد اسطوره معاصر نداریم؛ چرا که 
خلق اسطوره یعنی انس��ان به دوره کودکی خودش 

برگردد.
 اس��طوره معرفت اولیه و ناقص بشری است. انسان 
اولیه توان تبیین رابطه خود با خود، خود با جهان و 
خود با دیگری را نداشته، پس به اسطوره پناه برده و 
اسطوره زاییده دانش کم بشر است. فهمش زیاد شده 

و اسطوره ها از بین رفتند. 
ماکس مولر می گوی��د که انس��ان در دوره کودکی 
زبانش کامل نبوده است. به خاطر ناقص بودن زبان 
نمی توانسته تحولات طبیعی را توضیح بدهد، پس 
از زبان خودش اس��تفاده کرده؛ مث��لا او واژه غروب 
نداشته اس��ت. خورش��ید غروب کرد را می گفتند 

خورشید رفت خوابید.
 نمی خواست خورشید را اس��طوره کند؛ چون واژه 
نداشته این را گفته، اما انسان های بعدی فکر کردند 
انسان اولیه  به شکل اس��طوره ای خورشید را انسان 

بزرگی می دانست. 
ژوزف کمبل می گوید: انس��ان نیازهای ازلی دارد و 
در ش��روع زندگی انسانی برای پاس��خ به این نیازها 

اسطوره خلق کرد. 

حکما قبلا تمام داس��تان ها را گفته اند، پس هرچه 
بگوییم تکراری اس��ت. از نظر او فقط یک اس��طوره 

داریم و آن اس��طوره قهرمان اس��ت. 
یک قهرمان از جایی شروع می کند؛ 
به سفر می رود؛ به تشرف می رسد و به 

جای اول بازگشت می کند.
 همه داستان های کلاس��یک از این 
الگ��و تبعیت می کنن��د و ای��ن الگو 
برای همه قهرمانان تکرار می ش��ود. 
برخلاف اگوست کنت و ماکس مولر 
که می گفتند نیاز به اسطوره نداریم، 
کمبل می گوی��د ما نیاز به اس��طوره 
داریم و اسطوره های قدیمی را کافی 
می دان��د. نظریه دیگری ک��ه داریم، 

تفاوت در اسطوره هاست.
 هر اسطوره برای زمانی خلق می شود 
و این اسطوره ها با توجه به فرهنگ ها، 
نیازها، شرایط و نسبت های ما با خود، 
دیگری و جامعه عوض می شود. نیاز 
که عوض ش��ود، پاس��خ های ما باید 

عوض شود. 
در طول ق��رن ها تغیی��رات بنیادی��ن کردیم، پس 
نیازهای به کل متفاوت داریم. انس��ان همیشه نیاز 
به اس��طوره دارد و به نظر من نیازمند اسطوره های 

تازه هستیم.

ماهنراسطورهسازینداریم
جامعه ب��دون اس��طوره جامعه مقلدی اس��ت. اگر 
جامعه نتواند برای خود اس��طوره خلق کند، جامعه 
نازا و عقیم اس��ت. بزرگ ترین زای��ش برای جامعه 
زایش الگوهاس��ت و اگر نتواند اس��طوره خلق کند 
دچار رخوت اس��ت؛ از درون دچار هجمه شده و از 

درون نابود می شود. 
ما هیچ نباید از جوانان انتقاد کنیم که خارجی ها را 
الگو قرار داده اند؛ چون برای آنها الگو خلق نکرده ایم. 
در همه زمینه ها خلق اس��طوره یک شاخص است 
برای اینکه جامعه پویا و در حال شکوفایی و منسجم 
باشد. الگو به جوانان بدهیم آنها آینده دار می شوند. 
برای تکوین اسطوره های تازه و پردازش اسطوره های 

جدید باید سرمایه گذاری کنیم. 
نیاز به اس��طوره های تازه داریم؛ چ��ون باید عدالت 
برقرار ش��ود و از خوب ها تجلیل ش��ود و وقتی یاد 
ضحاک می افتیم تم��ام ظالم��ان و زورگویان عالم 
را تقبی��ح می کنیم و وقتی ی��اد کاوه می کنیم تمام 

مبارزان عالم را تجلیل می کنیم.
 کس��ی که ی��ک کار خوب��ی می کن��د، از او تجلیل 
می کنی��م، اما باید او را اس��طوره کنیم ت��ا کنش او 
ماندگار ش��ود و دیگران آن را انج��ام دهند. ما هنر 

اسطوره سازی نداریم . 
نیاز داریم الگوها نزدیک به ما باش��ند تا بتوانند الگو 
باش��ند. نمی توانیم دائما به اس��طوره های قدیمی 
برگردیم و به آنها ارجاع دهیم. نیازهای ملموس نیاز 

به اسطوره ملموس دارد.

 بحث دیگر این اس��ت که ما می خواهیم به واسطه 
بعضی ش��خصیت ها و با اس��طوره ها تاریخ خودمان 
 را ثبت کنیم. اسطوره س��ازان بخشی

از تاری��خ را ثب��ت می کنن��د ک��ه 
تاریخ نویس��ان نمی  توانند این کار را 
بکنند و آن بخش احساس��ات است 
که تنها از عهده هنرمن��د برمی آید. 
 او درادامه دلی��ل تخریب های داعش

را مخالف��ت ب��ا تاریخمن��د ش��دن 
دانس��ت وگفت: تخریب تاریخ یعنی 
 برگش��تن به دوران تمدن های اولیه

انسانی.
تاری��خ و تجربیات انباش��ته تاریخی 
اج��ازه نمی ده��د ک��ه داع��ش این 
وحش��ی گری ها را انج��ام دهد، پس 
انباش��تگی تاریخ و موزه ها را تخریب 
می کند و تم��دن زیر پ��ای خودش 
را خراب می کند. تجربی��ات را کنار 
می گذارد تا مثل انسان وحشی اولیه 

رفتار کند.

اسطورههایسربلنداصفهان
برش��مردن مه��م تری��ن نهادهای اسطوره س��ازی 
بخش دیگر س��خنان نامورمطلق ب��ود: ادبیات چه 
 ش��عر و نثر و رمان، هنرهای تجس��می، معماری و 
فضاهای شهری؛ یک تجربه ش��خصی است که من 
هر روز برای رفتن به محل کار باید از بزرگراه همت 
بگذرم، پس با او بیشتر از دیگران احساس صمیمیت 
و نزدیکی می کنم. شما ببینید اسطوره های اصفهان 
چیس��تند و چطور اصفهان می تواند اسطوره سازی 
کند؟ در ه��ر حوزه بای��د اس��طوره های اصفهان را 

پیدا کنیم. 
یکی از رخدادهایی که موجب اسطوره سازی می شود 
جنگ اس��ت. از این باب��ت اصفهان خیلی س��ربلند 
اس��ت؛ چون اصفهان یکی از استان های شاخص در 
 دلاوری و حماسه سازی است. اصفهان یکی از اولین 
اس��تان هایی اس��ت که باید به آن نش��ان شجاعت 
می دادند. ش��خصیت هایی دارد که قابلیت اسطوره 
ش��دن دارند و روی اینه��ا خیلی ک��م کار کرده اند. 

اسطوره همت و خرازی کجای اصفهان هستند؟ 
در حوزه اس��طوره های هنری نیز اصفهان مس��تعد 
 است؛ زیرا کم نیس��تند هنرمندانی در اصفهان که

می توانند به عنوان الگو و اسطوره به مردم شناسانده 
شوند. رخدادهای هنری که بش��ود اسطوره سازی 

کرد کم داریم.
 استاد فرشچیان یا آقای علاقه مندان در دنیا بی نظیر 
هستند. علاقه مندان اسطوره قلمزنی است، اما چند 
نفر ما اینها را الگوی کاری خود قرار می دهند و چقدر 

کنش هایشان تکرار می شود؟ 
ما به اسطوره ها نیاز داریم. فرشچیان و علاقه مندان 
وارسته  هس��تند و جامعه ما نیاز به آنها دارد؛ چون 
جامعه ما نیازمند است که به محوریت آنها هدفمند 

و منسجم شود.

علیرضاسیفالدینی/ایسنا:نویسنده باید درک کند که داستان چیست؛ چراکه 
در موقعیتی قرار می گیرد که انتخاب کند و این انتخاب باید به گونه ای باشد که تشابه 
با آثار دیگر وجود نداشته باشد. ما به دنبال این هستیم که چیزی بنویسیم تا متفاوت 
از آثار دیگر باشد. البته در برخی مواقع تشابه هایی در داستان ها دیده می شود که این 

موضوع باید به عنوان جزء دیده شود نه کل. 
نویسنده باید ذهن لغزان داشته باشد و باید توان جا به جا کردن اشیا و ماجراها را در 
ذهن خود داشته باشد و در این صورت است که داستان معنی و وسعت پیدا می کند. 

برخی متفکران راجع به روایت صحبت کرده اند؛ به عنوان نمونه تئودوروف روایت را 
محدود به قصه می کند. به نظر من، روایت توالی حوادثی است که با هم ارتباط و بین 

آنها انگیزه وجود دارد. 
در دوره ای، این انگیزه به صورت ساده تعریف می شد و رابطه علت و معلول هم شکل 
ساده ای داشت، اما رفته رفته شکل نوشتن و فلس��فه آن تغییر یافت و رابطه علت و 
معلولی ش��کل متفاوتی به خود گرفت. ذهن یک داس��تان نویس با کلمات آغشته 

می شود و  می خواهد همه چیز را به صورت کلمات ببیند.

غلامعلیحدادعادل/مهر: از مش��اهده خط ها و نقاش��ی خط ها و ترکیب زیبای 
رنگ ها لذت می برم. باید برنامه ریزی فرهنگی کشور به گونه ای باشد که هنرمندان 
بتوانند از طریق فعالیت های هن��ری زندگی خود را از لحاظ اقتص��ادی اداره کنند. 
برگزاری نمایشگاه ها اقدام بسیار مفید و موثری در حوزه فرهنگ و هنر اصیل اسلامی 

و ایرانی است.
 در ارتباط با نقش اقتصاد در رونق و ش��کوفایی هنر کارهای زیادی باید انجام دهیم 

تا هنر اصیلمان رونق یابد. 

گام اول این است که پیوندی بین هنر و اقتصاد زده شود تا زندگی هنرمند با هنرش 
اداره شود. هنرمند اگر پشتوانه اقتصادی داشته باش��د آن وقت دیگران هم تشویق 

می شوند و بازار آنها گرم می شود. 
در گذشته هم کارهای فاخری به خاطر حمایت های بی دریغ متمکنین از هنرمندان 

صورت گرفته است. 
باید با وضع قوانین و توجه مردم و مسوولان چرخشی به سمت هنر اصیل اسلامی و 

ایرانی به وجود بیاید و از این بخش به درستی حمایت کنیم.

مدیرکلفرهنگوارشاداسلامیاستاناصفهان:
اصفهانبهعنوانپایتختفرهنگ

وتمدنجهاناسلاماستوبایدبرای
کشورهایدیگرنمونهباشد

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اس��لامی اس��تان اصفهان با بیان اینکه 
تخصص، تعهد، اعتدال و کارآیی از عوامل مهم در این سازمان است، 
اظهار داشت: هرم وارونه، سیاس��ت مدیریتی اداره فرهنگ و ارشاد 

اسلامی است.
حجت الاس��لام حبیب رضا ارزانی در نخس��تین نشست خبری با 
خبرنگاران پس از انتصابش به مدیریت اداره ارش��اد ضمن تبریک 
میلاد حضرت علی اکبر)ع( و روز جوان و میلاد حضرت مهدی)عج( 
با بیان این مطلب، افزود: باید از هنرمندان و اندیشمندان برای اجرای 

برنامه ها نظر خواهی کرد. 
وی ادامه داد: حاکمیت نشاط و پویایی از عوامل مهمی است که باید 
به آن توجه ش��ود؛ زیرا مجموعه ای که ساکت و راکد باشد، پویایی 

نخواهد داشت.
 وی بابیان اینکه ۱0 اصل کاربردی برای اداره اش��اره تدوین شده و 
تعامل یکی از این اصول اس��ت، اذعان داشت: اگر اصفهان پایتخت 
فرهنگ و تمدن جهان اسلام اس��ت باید با همه کشورها در زمینه 
فرهنگ و هنر تعامل داشته باشد. اصفهان باید یک مدل و تیپ برای 

کشورهای دیگر باشد.
حجت الاس��لام دکتر ارزانی اضافه کرد: پایتخت فرهنگ و تمدن 
اسلامی زمانی می تواند موفق شود که فرهنگ اصلی جامعه خود را 
به بیرون از مرزها منتقل کند. به عنوان مثال، خبرنگاران به مالزی 
بروند تا به حمایت های این کشور نس��بت به خبرنگاران خودشان 

واقف شوند و از ما مطالبه گری کنند.
وی حرکت به سوی تمرکززدایی و جلوگیری از تمرکزگرایی را یکی 
دیگر از اصول دانست و خاطرنشان کرد: باید از تمرکزگرایی بکاهیم 
و به س��مت تمرکز زدایی حرکت کنیم تا بتوانیم از پتانس��یل ها و 

ظرفیت های به وجود آمده استفاده کنیم.
حجت الاس��لام دکتر ارزانی با بیان اینکه به تس��ریع و تسهیل در 
فرایندها باید به عنوان یک اصل نگاه شود، گفت: باید به شهرستان ها 
توجه ویژه ای داشته باشیم و مشکلات و معضلات آنها را در مباحث 

فرهنگی و هنری حل کنیم.
مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان به تشریح فعالیت 
شورای عالی سیاست گذاری پرداخت و اظهار داشت: ۱۸ مرکز در 
اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی وجود دارد که از بین آنها ۳0 نفر 
منتخب شده اند تا در شورای عالی سیاست گذاری به بررسی مسائل 

و مشکلات مجموعه های مربوطه بپردازند.
مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان به تشکیل کمیته 
اقتصاد و هنر اشاره کرد و افزود: در همه حوزه های هنری و فرهنگی 

اصفهان با داشتن ظرفیت های بین المللی می تواند جهانی شود.
وی در بخشی دیگر از س��خنان خود از برگزاری کنگره پاسداشت 
حضرت آیت الله مظاهری به عنوان مرجع تقلیدی که به گردن همه 

ما حق دارند در اردیبهشت ماه سال آینده خبر داد.
 حجت الاس��لام ارزان��ی همچنین از برگ��زاری جش��نواره قرآنی

» مد هامتان« خبر داد و افزود: این جش��نواره س��ال گذش��ته در 
خوزستان برگزار شده و امسال در اصفهان برگزار می شود.

حجت الاس��لام ارزانی از برگزاری جش��نواره مطبوعات خبر داد و 
گفت: در ماه های آینده این جشنواره برگزار خواهد شد و نماینده های 
رسانه های محلی و کشوری با تشکیل کمیته ای برای برگزاری این 

جشنواره اظهار نظر خواهند کرد.

رییسشورایهماهنگیتبلیغاتاسلامی
استاناصفهان:

شعارمحوریمراسمارتحالحضرت
امام)ره(،فرهنگمهدویتاست

رییس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان اصفهان با 

سی
دو

ا ق
بیان اینکه مراسم بیست و ششمین سالگرد ارتحال حضرت ضح

امام )ره( و پنجاهمین س��الگرد ش��هدای خ��رداد با حضور 
 قش��رهای مختلف م��ردم و س��خنرانی آی��ت الله صدیقی

۱5 خردادماه در تهران برگزار می شود، اظهار داشت: شعار 
محوری امسال فرهنگ مهدویت و انتظار فرج است.

جعفر عسگری در نشست خبری با خبرنگاران ضمن تبریک اعیاد 
ش��عبانیه  و روز جوان با بیان این مطلب افزود: حض��رت امام)ره( 
حضرت مهدی)عج( را انس��ان کاملی دانس��تند و فرمودند: از این 

انسان کامل الگو بگیرید.
رییس شورای هماهنگی تبلیغات اس��لامی استان اصفهان با بیان 
اینکه باید بصیرت افزایی را در جامعه گس��ترش دهیم، گفت: ای 

کاش مراسم ما به مجالس ختم ارزش ها تبدیل نشود.
وی با اشاره به اینکه ستاد بزرگداش��ت ارتحال حضرت امام)ره( با 
محوریت استانداری شکل گرفته است، خاطر نشان کرد: کمیته های 

مختلفی برای برگزاری این مراسم اعلام آمادگی کرده اند.
عسگری اضافه کرد: سپاه صاحب الزمان)عج(، صدا و سیمای مرکز 
اصفهان، اداره برنامه ریزی اس��تانداری، اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اس��لامی اس��تان اصفهان، حمل و نقل پایانه های درون ش��هری، 
شهرداری و دانشگاه علوم پزشکی از نهادها و ارگان هایی هستند که 

برای برگزاری این مراسم در تلاش هستند.
در ادامه این نشس��ت حاج علی زکی، رییس اداره فرهنگ و ارشاد 
اسلامی شهرستان اصفهان با بیان اینکه امسال بیش از یک میلیون 
نفر در مرقد حضرت ام��ام)ره( حضور دارند، گف��ت:2۳ هزار نفر از 

استان اصفهان در این مراسم شرکت می کنند.
وی همچنین به برگزاری 200 نمایشگاه کتاب، توزیع 20 هزار جلد 

کتاب و ۱00 هزار پوستر و اقلام فرهنگی اشاره کرد.

گزارش دکتر بهمن نامورمطلق:

شخصیت های اصفهان قابلیت بالایی برای »اسطوره شدن«  دارند
نمیتوانیمدائمبهاسطورههایقدیمیبرگردیم

یکنویسنده:

نویسندهبایدذهنلغزانداشتهباشد
عضوشورایعالیانقلابفرهنگی:

هنرمندبایدپشتوانهاقتصادیداشتهباشد

بهبلندایآنردا/س�یدعلیشجاعی
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نیستان/216صفحه/11500تومان
»به بلندای آن ردا« یک رمان دینی اس��ت 
که به صورتی فش��رده س��یری تاریخی از 
زندگی و س��یره سیاس��ی و اجتماعی امام 
هش��تم را روایت می کند. این رمان از یک اتفاق 
داستانی شروع می ش��ود و از نخستین سطرهای 
خود با روایت صحبت و مؤانس��ت مأمون، خلیفه 

عباسی و معشوقه اش آغاز می شود. 
معشوقه که در بس��تر بیماری اس��ت و مأمون را 
وادار می کند که تا درباره اشتباهاتش از زمان آغاز 
ولایت عهدی تا شهادت امام رضا )ع(، به او توضیح 
دهد و توجیهات مامون در کنار سوال و جواب های 
معشوقه اس��ت که در ادامه برای مخاطب این اثر 
محکمه ای را می گشاید که در آن مأمون در مقابل 
وجدان بیدار جامعه مخاطب داستان به محاکمه 

کشیده می شود.
 از سوی دیگر، برخلاف تصور مخاطب این کتاب 
برای نخستین بار از زاویه شقی ترین مرد زیسته 
در دوران زندگ��ی امام رضا )ع( به ش��رح زندگی 
و کرام��ات وی می پردازد و همین مس��اله روایت 
داس��تانی این کتاب را بس��یار خواندنی تر از آثار 
مشابهی کرده است که درصدد شرح  زندگی امام 

رضا )ع( برآمده اند. 
زبان تاریخی با وج��ود پایبندی ب��ه قواعد بیانی 
بسیار ساده و با بهره گیری از اصطلاحات و عبارت 

قابل فهم تدوین شده است. 

زخ�مداوود/س�وزانابوله�واء/آرما/400
صفحه/15000تومان

این رمان در س��ال 2009 عنوان پرفرو ش ترین 
کتاب فرانس��ه را از آن خود کرد و تاکنون به 26 

زبان دنیا ترجمه شده است.
  اکنون به همت نش��ر آرم��ا و با ترجم��ه فاطمه 
هاش��م نژاد این کتاب به زبان فارسی نیز ترجمه 

ش��ده اس��ت. س��وزان ابواله��وی، نویس��نده ای 
فلسطینی است که جنگ را تجربه کرده و در رمان 
»زخم داوود « نیز موضوعات انسانی و اجتماعی را 

در لابه لای حوادث جنگ روایت می کند.
 نویس��نده در این کتاب زندگی چهار نسل از یک 
خانواده را برای مخاطب توصیف و تشریح می کند 
و در عین اینکه موضوع مقاومت مردم فلسطین را 

موضوع اصلی رمانش قرارداده از عش��ق، ایمان و 
غرور می نویسد. نویسنده در این کتاب به فلسطین 
از زاویه جدیدی نگریسته است و به نظر می رسد 
ابوالهوی با ن��گارش این رمان درصدد اس��ت به 
مخاطب نشان دهد که فلسطین فقط مکانی برای 
جنگ نیست و انس��ان هایی که در آن به زندگی 
خود ادامه می دهند، دغدغه های انسانی متفاوتی 

دارند. نسخه اصلی این رمان نخستین بار در سال 
2006 در ایالات متحده منتشر شده است.

شپشپالاس/الیفشافاک/نشرمروارید/
26000تومان

این رمان سومین رمان شافاک است که در سال 
2002 نوشته ش��ده و با ترجمه تهمینه زاردشت 
در ایران منتش��ر شده اس��ت. الیف ش��افاک، از 
نویسندگان پیشرو ترکیه و رمان از پرفروش های 
کشورش است. شپش پالاس روایتی دایره وار دارد 
و به قول نویسنده در این روایت دایره وار نه خط 
افقی وجود دارد و نه خط عمودی و در نتیجه نه با 

آغازی مواجهیم و نه با پایان. 
خواننده این رم��ان ابتدا باید ای��ن انتظار را کنار 
بگذارد ک��ه به نقط��ه ای به نام »پای��ان« خواهد 
رس��ید، و گرنه اگر در پایان رمان بپرسد: »خوب 
بعد؟« جوابی که می گیرد این اس��ت: »بعدی در 
کار نیس��ت«. این رمان لحنی طنزآمی��ز دارد و 
ماجرای آن از عتراضی خیابانی ش��روع می شود؛ 
اعتراضی که برای احداث خیاب��ان در محلی که 
مزاری اس��ت مقدس شروع می ش��ود و در ادامه 

موقعیتی مضحک می سازد. 
این داس��تان در س��ال 2002 آغ��از و در ادامه با 
چرخش به س��ال ۱9۴0 و پ��س از آن ۱920 باز 
می گردد و پس از آن دوباره به س��ال های ۱966 
و ۱9۷2 بازگش��ته و در ادامه به بهار سال 2006 

ختم می شود.

رماندینیودورمانترجمهشده
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در مراسمی با حضور اس��تاندار، معاون امور عمرانی 

ئی
یوا

س چ
عبا

اس��تانداری، جمعی از مدیران اس��تانی شهرستان 
لنجان، شهرداران لنجان و جمعی از مردم فولادشهر 
چند طرح عمرانی، فرهنگی و خدماتی ش��هرداری 

فولادشهر مورد افتتاح و بهره برداری قرار گرفت.
  رفع نیازهای مردم را سرلوحه اهداف قرار دادم  
در ابتدای این مراس��م ش��هردار فولادش��هر در سخنانی 
ضمن خیر مقدم به حضار به فعالیت دوره چهارم ش��ورا و 
شهرداری اشاره کرد و اظهار داشت: از موقعی که فعالیتم 
را در شهرداری آغاز کردم سعی شد رفع نیازهای مردم را 
سرلوحه اهداف قرار دهم  و بر همین اساس برنامه مدون و 

جامعی به شورای اسلامی شهر ارایه کردم. 
وی افزود: در این برنامه افقی را برای فولادش��هر ترسیم و 
براساس آن پیش می رویم تا فولادش��هر به شهری برای 
زندگی س��الم تبدیل ش��ود. مهندس حس��ین امیری به 
برخی از پروژه ه��ای مهم عمرانی، خدمات��ی و فرهنگی 
اش��اره کرد و گفت: مجموع��ه تالار فرهنگس��رای غدیر، 
فرهنگسرای دانش، فرهنگسرای نور، ساخت سالن های 
ورزش��ی، زورخانه ورزش های س��نتی، پ��ارک ترافیک 
کودکان ،روکش آس��فالت معابر، پ��ارک 13 هکتاری در 
مجاورت بیمارس��تان، خط انتقال پس��اب جهت آبیاری 
فضای سبز، احداث ایستگاه آتش نشانی، آب نمای میدان 
ولیعصر )عج(، مجتمع تجاری پیام، روشنایی بلوار آیت الله 
خامنه ای و بوستان کاج نمونه ای از فعالیت های عمرانی 
شهرداری در دوره چهارم شوراهاست که در مجموع می 
توان گفت در دوره جدید ش��وراها ش��هرداری فولادشهر 
بیش از 80 میلیارد تومان فعالیت عمرانی انجام داده است. 
شهردار فولادشهر اضافه کرد: به دلیل اینکه نگاهمان در 
شهر دیدگاه فرهنگی بوده سعی شده پروژه های عمرانی را 
به این سمت ببریم که نمونه بارز آن علاوه بر فرهنگسراها 

همین سینمایی است که امروز افتتاح شد. 
امیری به س��ایر پروژه های افتتاح ش��ده توسط استاندار 
اصفهان نیز اش��اره کرد و اظهار داش��ت: اح��داث میدان 
وحدت و نصب الم��ان  آن، الحاق ده دس��تگاه اتوبوس به 
ناوگان حمل و نقل شهری فولادشهر، احداث خانه فرهنگ 
شهید چمران در محله س��ی 1، ایستگاه پلیس راهنمایی 
و رانندگی فولادش��هر و زیباسازی س��اختمان های بلند 
مرتبه از جمله این پروژه هاست که برای اجرای آنها بیش 
از 110 میلیارد ریال از اعتبارات ش��هرداری فولادش��هر 

هزینه شده است.
ش��هردار فولادش��هر همچنین از برنامه ه��ای فرهنگی 
هنری و ورزشی س��خن گفت و تصریح کرد: بیش از 90 
برنامه فرهنگی ورزش��ی و هنری در ش��هر اجرا شده که 

رضایتمندی مردم را در بر داشته است. 
وی انجام برنام��ه های فرهنگی ورزش��ی و پ��روژه های 
عمران��ی را حاصل ت��لاش معاونین، مدی��ران و کارکنان 
ش��هرداری، پیمانکاران، حمایت اعضای شورای اسلامی 
شهر  و همراهی مردم با صفای فولادشهر دانست و از همه 
آنها تش��کر و ابراز امیدواری کرد با همکاری این عزیزان و 
حمایت مسوولین استان و شهرس��تان بویژه معاون امور 
عمرانی استانداری فرماندار،  نماینده مجلس و امام جمعه 
فولادش��هر همانند گذش��ته بتوانند در خدمت رسانی به 

مردم بکوشند. 

 لنج�ان ایران�ی کوچک اس�ت ک�ه هم�ه اقوام 
رادرخودجای داده است

فرماندار شهرستان لنجان نیز در سخنانی ضمن قدردانی 
از تلاش های شهرداری فولادشهر اظهار داشت: پیشرفت،  
عمران و آبادان��ی در فولادش��هر بواس��طه فعالیت های 

شهرداری کاملا مشهود است. 
محسن سجاد اش��اره ای مختصر نیز به وضعیت عمرانی،  
سیاسی،  اجتماعی،  کشاورزی شهرستان لنجان داشت و 
شهرستان را ایرانی کوچک خواند که همه اقوام و ملیت ها 

را در خود جای داده است. 
وی در ادام��ه ب��ه دس��تاوردهای دولت تدبی��ر و امید در 
شهرستان لنجان اشاره داش��ت و گفت: در مدت دو سال 
که از فعالیت دولت می گذرد سعی شده وفاق، همدلی و 
همبس��تگی خوبی در شهرستان حاکم ش��ود و مجموعه 
مدیران شهرستان در خدمت رسانی بهینه به مردم تلاش 

می کنند. 

 تعام�ل بی�ن مس�وولان فولادش�هرراروی ریل 

توسعه قرارداده است
رییس شورای اسلامی شهر  فولادشهر که دیگر سخنران 
مراسم بود ابتدا به سیاست های شورای دوره چهارم مبنی 
بر ایجاد رفاه برای مردم اشاره کرد و گفت: مجموعه شورای 
شهر با وحدت و انسجام در راستای سیاست های خود که 
همان توس��عه همه جانبه ش��هر و ایجاد زیرساخت های 
اساسی بود همگام و همراه با شهرداری در جهت آسایش 
و رفاه مردم گام برداشت  و باعث شد کارهای بسیار بزرگ 

و اساسی در زمینه زیرساخت های شهری انجام شود. 
وی افزود: اراده شورای اسلامی ش��هر و شهرداری بر این 
اس��ت تا از همه ظرفیت ها برای آس��ایش و رف��اه مردم 
استفاده کند زیرا معتقدیم ارزش و لیاقت مردم فولادشهر 

بسیار بالاتر است. 
عباسی ادامه داد: شورای اسلامی و شهرداری فولادشهر 
این نوید را به مردم و مس��وولین می ده��د که افتتاح این 
پروژه ها نه تنها پایان کار نیست بلکه آغاز راه است و از این 
پس نیز تلاش و کوشش بیشتری در جهت تحقق برنامه 

ها و چشم انداز شهر خواهیم داشت. 
وی افزود: تعامل و همدلی بین مس��وولین شهرس��تان و 
مسوولین فولادشهر باعث شده فولادشهر روی ریل توسعه 
قرار بگیرد، پیشرفت و افتتاح پروژه ها نه تنها باعث آبروی 
شهر شده بلکه سبب ش��ده تا املاک ارزش افزوده خوبی 

پیدا کنند که مردم از این موضوع خوشحالند. 
رییس ش��ورای شهرازاستاندارخواس��ت تا نسبت به رفع 
مش��کلات مس��کن مهر، آموزش و پرورش، بهداش��ت و 
تاسیس بخشداری فولادشهر توجه و رسیدگی کند و در 
این رابطه تصریح کرد: با توجه به اینکه س��رریز جمعیت 
اصفهان به سمت فولادشهر است و در حال حاضر 80 هزار 
نفر در این شهر زندگی می کنند و از سویی در بافت مسکن 
مهر هر روز به جمعیت شهر اضافه می شود ضرورت دارد 

توجه و رسیدگی بهتری انجام شود .
وی افزود: مراحل قانونی تاسیس بخشداری فولادشهر قبلا 
طی شده و در دولت قبل بخشدار نیز انتخاب شده بودلذا 
انتظار داریم هرچه سریعتر نسبت به این مهم اقدام گردد. 
عباسی از احداث 32 هزار واحد مسکن مهر در فولادشهر 
نیز سخن گفت و اظهار داش��ت: در حال حاضر حدود 12 
هزار نفر در این واحدها مس��تقر و س��کنی گزیده اند و تا 
یکماه آینده 6 هزار واحد دیگر ب��ه متقاضیان واگذار می 
شود که با این وضعیت جمعیت مس��کن مهر به 20 هزار 
نفر می رسد در حالیکه از ابتدایی ترین امکانات و خدمات 
بی بهره اند. وی به جمعیت 15 هزار نفری دانش آموزان 
فولادشهر اشاره کرد و گفت: فولادشهر با کمبود مدرسه 
مواجه اس��ت و در چند سال گذش��ته تنها یک مدرسه از 
سوی سازمان نوس��ازی مدارس در این شهر ساخته شده 
که در این زمینه انتظار داریم با جدا ش��دن اداره آموزش 
و پرورش و مدیریت مستقل آموزش و پرورش فولادشهر 
بهتر بتوان مسایل و مشکلات این بخش را پیگیری کرد. 

مشکلات و مس��ائل مربوطه به حمل و نقل درون شهری 
و درخواس��ت اختصاص س��ازمان حمل و نقل ش��هری 

فولادشهر، درخواست مس��تقر ش��دن اداره ثبت احوال 
در فولادش��هر و ایجاد مجتمع قضایی از دیگر مس��ایل و 
مشکلاتی بود که توسط رییس شورای اسلامی فولادشهر 

مطرح شد.

 انتظارحمایت ازمسوولان استانی داریم
امام جمعه فولادش��هر دیگر ناطق مراسم افتتاحیه طرح 
های عمرانی خدماتی فرهنگی ش��هرداری فولادشهر بود 
و در س��خنانی ضمن تش��کر از فعالیت های ارزنده شورا 
و شهرداری فولادش��هر از استاندار خواس��ت تا نسبت به 
بررس��ی و حل مش��کلاتی که از زبان رییس شورای شهر 
مطرح ش��د اهتمام ورزد. حجت الاس��لام محمود  آبادی 
گفت: این پروژه هایی که افتتاح ش��ده هم��ه از ظرفیت 
مسوولین شهر و شهرستان بوده،  انتظار داریم مسوولین 
ارشد استان نیز با تخصیص اعتبارات و حمایت های همه 
جانبه، مسوولین ش��هری را در جهت خدمت رسانی بهتر 

به مردم یاری کنند. 
وی افزود: مردم فولادشهر مردمی نجیب،  قانع و همیشه 
همراه و یاور نظام بوده و هس��تند و مسایل و مشکلات را 
تحمل می کنند و انتظار دارند مس��وولین نیز نس��بت به 

خواسته هایشان توجه بیشتری داشته باشند. 
 

 رفع مشکلات مسکن مهر فولادشهر نیازمند 100 
میلیارد تومان بودجه است

نماین��ده م��ردم لنج��ان در مجلس ش��ورای اس��لامی 
دیگرسخنران  آیین افتتاحیه پردیس سینمایی فرهنگ 
ودیگرپروژه های ش��هرداری  فولادشهر با اشاره به طومار 
شیخ بهایی و توزیع آب در آن، اظهار کرد: از گذشته نگاه 
ویژه ای ب��ه ضرورت بهره ب��رداری و بهره وری درس��ت از 
آب زاینده رود در منطقه بوده اما طی س��ال های گذشته 
به دلیل کاهش ب��اران اس��تان اصفهان با مش��کل آب و 
کمبود آن مواجه ش��ده که باید در زمین��ه مصرف بهینه 
آب فرهنگ سازی گسترده ای انجام ش��ود.  وی افزود: در 
جای جای شهرستان لنجان آب ش��رب بهداشتی و سالم 
برای استفاده مردم تهیه شده اما در شهرهای باغبهادران 
و چرمهین همچنان این مهم را به دست نیاورده ایم البته 
تامین آب شرب بهداش��تی و س��الم برای بیش از 7هزار 
نفر از روس��تائیان شهرس��تان لنجان با اعتب��اری بالغ بر 
25 میلیارد ریال آغاز ش��ده و امیدواریم در آینده نزدیک 
این پروژه به بهره برداری برس��د.نماینده مردم لنجان در 
مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: وزیر بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی و همچنین علوم پزشکی استان اصفهان 
توجه ویژه ای به حوزه درمان در استان اصفهان و به ویژه 
شهرستان لنجان داشته اند که جای تش��کر دارد.وی در 
ادامه به حادثه خیز بودن راه های شهرستان لنجان اضافه 
کرد: برای ایمن سازی جاده های شهرستان لنجان نیازمند 
اعتبار هستیم تا بتوانیم برای بازسازی و بهسازی جاده های 
این شهرس��تان اقداماتی را انجام دهیم.منصوری با اشاره 
به مشکلات مسکن مهر فولادش��هر ادامه داد: با توجه به 

افزایش رش��د جمعیت، خصوصا جمعیت شهرنشینی و 
به دنبال توس��عه صنایع و در راستای بهبود کمی و کیفی 
ش��هرهای بزرگ تامین نیازهای اساسی همچون مسکن 
ایجاد شهرهای جدید در اطراف شهرهای بزرگ در دستور 

کار قرار گرفت اما متاسفانه به زیرساخت های 
مسکن مهر توجه نشده است.وی با اشاره به 
ع��دم مدیریت صحی��ح در برنامه ریزی های 
پروژه مسکن مهر، بیان کرد: سرریز جمعیت 
استان در مس��کن مهر فولادش��هر بوده اما 
نبود مسائل روبنایی همچون مدارس، مراکز 
بهداشتی و زیرساخت هایی چون آب، برق، 
حمل و نقل مردم را با مشکل مواجه کرده که 
برای رفع این معضل نیازمند یکصد میلیارد 
توم��ان بودجه هس��تیم و این ام��ر نیازمند 
اقداماتی مؤثر از س��وی مس��ئولان و دولت 
اس��ت.نماینده م��ردم لنج��ان در مجلس با 
اشاره اینکه ساخت 12 مدرسه در فولادشهر 
و مس��کن مهر در دس��تور کار ق��رار گرفته 
اس��ت، ادامه داد: طی ماه های آینده ش��اهد 
افتتاح 6 مدرس��ه در فولادش��هر و مس��کن 
مهر هس��تیم اما این امر نیازمن��د به توجه 
بیشتری اس��ت تا سرعت س��اخت مدارس 
بیش��تر ش��ده و هرچه زودتر به پایان برسد.

وی با اش��اره به آلایندگی ه��ای موجود در 
شهرستان لنجان گفت: طی نامه ای به وزیر 
محت��رم اقتصاد نس��بت به کاه��ش ضریب 

آلایندگی اعتراض خود را اعلام کردیم چرا که ذوب آهن 
در قلب شهرس��تان لنجان قرار گرفته اما متاس��فانه تنها 
24 درصد آلایندگی برای شهرس��تان محاسبه می شود.

منصوری اضافه کرد: امیدواریم با تدابیر استاندار محترم 
از سوی سازمان محیط زیست استان اصفهان کارگروهی 
مجددا تش��کیل ش��ود و با بررس��ی مجدد این معضل بر 
طرف ش��ود از طرفی فولاد صبا در دل شهرستان لنجان 
واقع شده اما سالیان سال است که ارز افزوده و آلایندگی 
خود را که در حدود 60 میلیارد تومان است به شهرستان 
دیگر پرداخت می کند و امیدواریم با عنایت ویژه استاندار 
 و دیگر مس��ئولان این مبلغ ب��ه ش��هرداری های لنجان

 تزریق شود.
 

  فولادش�هر به عنوان ش�صت و پنجمین ش�هر 
کشوردارای سینما شد

رئیس حوزه هنری کشورنیزدراین مراسم گفت: پیش از 
این تنها در 63 شهر ایران سینما وجود داشت اما با افتتاح 
پردیس سینمایی بهار، شهر گزبرخوار و پردیس سینمایی 
فرهنگ، فولادشهر شصت و پنج شهر کشور صاحب سالن  
سینما شدند.  محس��ن مؤمنی ارتقای فرهنگ را موجب 
وس��عت مهربانی دانس��ت و اظهار کرد: بع��د از پیروزی 
انقلاب اسلامی  ما توانستیم با استفاده از مضامین اخلاقی 
موفقیت های خوبی را در س��اخت فیلم های سینمایی به 

دست  آوریم و جزء کش��ورهای صاحب سینما باشیم.وی 
افزود: در سینمای ایران به علت خوش ذوقی و مفاهیمی 
که وجود داشت توانستیم در مقام هفتم جهان بایستد اما 
در سال های اخیر از آن مقام دور ش��ده ایم که باید تلاش 
کنیم تا مجددا به مقام های بالاتر دست پیدا کنیم.رئیس 
حوزه هنری با اشاره به اینکه سالن های فعلی سینماهای 
کشور نیازمند بازسازی هستند، تصریح کرد: در سال های 
گذش��ته در حوزه س��اخت و ترمیم س��الن های قدیمی 
کوتاهی هایی ش��ده اس��ت، چراکه تع��دادی از آنها رو به 
فرسودگی رفته اند بنابراین باید به این مهم توجه بیشتری 

شود و مرمت سالن ها در دستور کار قرار گیرد.
وی با بیان اینکه پیش از این تنها در 63 شهر ایران سینما 
وجود داشت، بیان کرد: امروز با افتتاح پردیس سینمایی 
بهار شهر گزبرخوار و پردیس سینمایی فرهنگ فولادشهر 
شصت و پنج شهر کش��ور صاحب سالن  س��ینما شدند و 
امیدواریم در حوزه فرهنگ و هنر ش��اهد اتفاقات بزرگی 
باشیم.مومنی اضافه کرد: فولادشهر با ورزشگاه این شهر در 
کشور مطرح است و جا دارد قهرمانی تیم فوتبال سپاهان 
و موفقیت تیم ذوب آهن برای کسب س��همیه بازی های 
آس��یایی را به تمام��ی علاقه مندان به ای��ن دو تیم خوب 

اصفهانی تبریک بگویم.
 

 85 درصد از تعهدات مسکن مهر اصفهان انجام 
شده است

اس��تاندار اصفهان ک��ه میهم��ان ویژه مراس��م افتتاحیه 
پروژه های ش��هرداری فولادشهربودابتدامقایسه ای بین 
پروژه های مس��کن مهراصفهان باسایرنقاط کشورداشت 
وگفت: وضعیت مسکن مهر اصفهان نسبت 
به اس��تان های دیگر در جایگاه بهتری قرار 
دارد و تاکنون 85 درص��د از تعهدات در این 
خصوص انجام شده است. رسول زرگرپور با 
اش��اره به اینکه امروز در دهه چهارم انقلاب 
اس��لامی هس��تیم، اظهار کرد: رهبر انقلاب 
دهه چهارم انقلاب اسلامی را به عنوان دهه 
پیشرفت و عدالت نامگذاری کرده اند، چراکه 
پیشرفت معنایی مهم تر و کامل تری از رشد 
و توس��عه دارد.وی با اش��اره به اینکه در این 
دهه پیشرفت مس��ائل فرهنگی دو کارکرد 
اساس��ی دارد که باید به آن توج��ه ویژه ای 
داش��ت، افزود: هرگونه پیش��رفت و توسعه 
باید بسترس��از فرهن��گ باش��د، چراکه اگر 
مسیر توس��عه را بدون بسترسازی فرهنگی 
پیش برویم آن مس��یر تهی خواه��د بود به 
سرانجام نمی رسد.استاندار اصفهان با اشاره 
به اینکه تمام طرح های عمرانی باید پیوست 
فرهنگی داش��ته باش��د، تصریح کرد: هدف 
برنامه های پیش��رفت و توس��عه در راستای 
رس��یدن انس��ان ها به تعالی و اخلاق است 
بنابراین فرهنگ از یک س��و بسترساز بوده و 
از سوی دیگر یک هدف به حساب می آید و به همین دلیل 
انقلاب ما انقلاب فرهنگی اس��ت.وی اضافه کرد: بس��یار 
خوشحالیم که دومین پردیس سینمایی استان اصفهان 
را به کمک و مشارکت حوزه هنری انقلاب اسلامی ایران 
افتتاح می کنیم.زرگرپور در ادامه مش��کلات مسکن مهر 
را از مجموعه معضلات حاد کش��ور دانس��ت و بیان کرد: 
وضعیت مسکن مهر اصفهان نس��بت به استان های دیگر 
در جایگاه بهتری قرار دارد و تاکنون 85 درصد از تعهدات 
در این خصوص انجام ش��ده است.وی با اش��اره به اینکه 
مسکن مهر شهر بهارس��تان و فولادشهر با مشکل مواجه 
است، عنوان کرد: بر اساس برآوردی که اعلام شده مسکن 
مهر فولادش��هر با یکصد میلیارد تومان کسری اعتبارات 
زیربنایی از جمله آب، برق، گاز و تلفن و خدمات روبنایی 
از جمله احداث مدرسه، مسجد و درمانگاه مواجه است و 
حل کامل این مشکلات به زمان نیاز دارد.استاندار اصفهان 
با اش��اره به اینکه باید از ظرفیت خیرین در رفع مشکلات 
روبنایی مس��کن مهر استفاده ش��ود، تاکید کرد: چندین 
جلسه تاکنون برگزار شده و بخشی از مشکلات رفع شده 
و بخش دیگر نیز با منابع جدیدی که از س��وی دولت در 

اختیار ما خواهد گذاشت، حل می شود.
در پای�ان این مراس�م از دس�ت ان�درکاران پروژه 

پردیس سینمایی فولادشهر تجلیل شد.

با اعتباری بالغ بر 110 میلیارد ریال 

14 طرح عمرانی، فرهنگی و خدماتی شهرداری فولادشهر به بهره برداری رسید

ش��ماره 2381  یکش��نبه  10 خ��رداد 1394 0 1i s f a h a n z i b a . i r گ��������زارش

 در دوره 
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است. 

گزارش تصویری



محمدرضا سبزعلیپور، رییس مرکز تجارت جهانی ایران و رییس شورای سیاست گذاری 
اقتصاد مقاومتی و بخش خصوصی از س��فر قریب الوقوع روس��ا و مدیران هتل های 
برجسته و بزرگ بین المللی جهان جهت س��رمایه گذاری در صنعت توریسم ایران و 
ساخت هتل های لوکس با استانداردهای جهانی در تهران خبر داد. وی افزود: صنعت 
گردشگری پس از صنعت نفت و خودرو، به عنوان سومین صنعت از لحاظ درآمدزایی 
و گردش مالی در دنیا شناخته می شود. از این رو گردشگری با رشد خیره کننده ای در 
سراسر جهان روبرو شده و کشورهای مختلف را بر آن داشته است تا برای کسب درآمد 

از طریق این صنعت به اجرای برنامه هایی از جمله گسترش و ایجاد تورهای متنوع 
به منظور جذب گردشگر بپردازند. 

علیپور فرسودگی هتل های 4 و 5 ستاره را یکی از چالش های بزرگ صنعت هتلداری 
در ایران دانست و گفت: بیش��تر این هتل ها حدود40 الی50 سال عمر دارند؛ پس 
ضرورت ساخت و نوسازی هتل ها به شدت احساس می شود؛ اگر چه سرمایه گذاری 
کلان، ریس��ک بالا، حمایت ناکافی دولت و متولیان و نگرانی از بازگش��ت س��رمایه 

تاکنون مانع جذب سرمایه گذار به این صنعت شده است. 

حمید چیت چیان اظهار داش��ت: بحران امروز آب کشور و وضعیت منابع آبی کشور 
در آینده موضوعی است که مورد توجه دولت قرار دارد و از ابتدای آغاز به کار دولت 
نیز تلاش شده با برگزاری منظم جلسات شورای عالی آب، تمامی مسوولان دولتی 
که فعالیت های تحت مدیریت شان مربوط به آب است در کنار یکدیگر قرار گیرند تا 

بتوانیم به یکپارچگی عمل در رسیدگی به بحران آبی کشور برسیم.
 وزیر نیرو با اش��اره به برنامه دولت برای احیای منابع زیرزمینی آب کش��ور، گفت: 
برخی برنامه های تدوین ش��ده به مرحله اجرا رس��یده که از جمل��ه مهم ترین آنها 

برنامه 20 ساله احیای منابع زیرزمینی آب است. وی ادامه داد: اما در بخش مصرف 
آب هنوز نتوانس��ته ایم به نقاط مطلوب برس��یم و فاصله زیادی با الگوهای مناسب 
جهانی داریم. وزیر نی��رو همچنین افزود: با وجود اینکه بی��ش از 90 درصد مصرف 
آب کش��ور در بخش کش��اورزی اس��ت، اما راندمان مصرف در این بخش آنطور که 
بای��د افزایش نیافت��ه و در حال حاض��ر حدود 33 درصد اس��ت که این رقم نش��ان 
 می دهد، با وج��ود اقدامات انجام ش��ده در این بخش، هنوز باید کارهای بیش��تری 

صورت بگیرد.

رییس مرکز تجارت جهانی ایران خبر داد؛

سفر قریب الوقوع هتلداران بین المللی برای سرمایه گذاری در ایران
وزیر نیرو با ابراز نگرانی از الگوی مصرف آب گفت:

راندمان مصرف آب در کشاورزی ایران ۳۳ درصد است
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رایزنان اقتصادی ایران در کشورهای مختلف به 

ت
صنع

ادو
تص

وه اق
گر

منظور شرکت در نشست هم اندیشی بررسی 
فرصت های تجاری ویژه استان اصفهان، به این 
استان س��فر کردند. این نشس��ت با همکاری 
ش��رکت نمایش��گاه های بین المللی اس��تان 
اصفهان، نمایندگ��ی وزارت ام��ور خارجه در 
اصفهان، استانداری اصفهان و اتاق بازرگانی برگزار شد. 
در این نشس��ت، رایزن های اقتصادی کش��ورهایی 
چون نروژ، مال��زی، ترکیه، هندوس��تان، اس��پانیا، 
هلند، ازبکستان، قزاقستان، تاجیکس��تان، اکوادور، 
آذربایجان، مراکش، زلاندنو، سریلانکا، فرانسه، کنیا، 
ژاپن، مکزیک، لبنان، گرجس��تان، هلند، فرانس��ه و 
لهستان حضور داشتند. تشکیل جلسه همفکری در 
محل اس��تانداری اصفهان، اتاق بازرگان��ی، بازدید از 
کاروانسرای تاریخی مادرشاه، مجتمع فولاد مبارکه و 

اصفهان گردی از دیگر برنامه های این گروه بود.   
مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی استان 
اصفهان در این نشست با بیان اینکه این شرکت سالانه 
اقدام به س��ازماندهی و برگزاری پاویون ملی ایران در 

نمایشگاه های معتبر جهان، اعزام هیات های تجاری 
جهت بازدید از نمایشگاه های تخصصی سایر کشورها 
و همچنین برگزاری جلس��ات تجاری ب��ا صاحبان 
صنایع کش��ورهای هدف می کند، اف��زود: برگزاری 
موفق پاویون ملی ایران در کشورهای اتریش، امارات 
متحده عربی، بلژیک، پاناما، ترکمنستان، ترکیه، چین، 
عربستان سعودی، عمان، فرانسه، قطر، مالزی، اندونزی، 
مجارس��تان و هند، اعزام هیات تجاری به کشورهای 
اس��پانیا، امارات متح��ده عربی، آمری��کای مرکزی، 
بلاروس، چین، روسیه، هند و مالزی و همچنین اخذ 
نمایندگی انحصاری از مراکز نمایشگاهی قطر، امارات، 
پاناما، عمان، چین، ترکمنس��تان و اتحادیه توس��عه 
تجارت خارجی مالزی از جمله فعالیت هایی است که 

در کارنامه این شرکت به چشم می خورد. 
رس��ول محققیان، اع��لام  ک��رد: در س��ال 92 و 93 
نمایشگاه اصفهان میزبان بیش از 50 هیات خارجی 
بوده است. وی با اشاره به نقش رایزن های اقتصادی در 
توسعه اقتصاد بین الملل، اضافه کرد: با وجود ظرفیت های 
وسیع و بی نظیر ایران عزیز در زمینه های مختلف اعم 

از صنایع غذایی، فرش و صنایع دستی، گردشگری، 
صنعت، خدمات فنی- مهندسی، کشاورزی، پزشکی، 
هس��ته ای، نان��و و بیوتکنولوژی، صنای��ع هایتک و 
 دیگر زمینه ها نق��ش رایزنان اقتص��ادی و فرهنگی 
سفارت های جمهوری اس��لامی ایران، برای تبیین و 
احیای فرصت های تجاری کش��ور، نقشی بی بدیل 
 است.  وی با اعلام اینکه ش��اهد حضور بعضاً غریبانه 
شرکت های ایرانی در نمایشگاه های خارج از کشور 
هستیم، تصریح کرد: گاه برخی از رایزنان محترم تنها به 
بازدید از نمایشگاه و حضور در چند غرفه ایرانی، بسنده 
می کنند و کلید زدن ارتباط��ات اقتصادی و تجاری 
مشارکت کنندگان ایرانی با ش��رکت ها و مسوولان 
خارجی را به خود غرفه دارانی می سپرند که یا با ادبیات 
و نحوه شکل دهی این ارتباط بیگانه اند و یا راه و مسیر 
صحیح این ارتباط را نمی دانند و چون دستاوردهای 
لازم را به دس��ت نمی آورن��د، گاه از حضور مجدد در 

نمایشگاه های بین المللی سرباز می زنند. 
وی یادآور شد: ما نمی توانیم ماهیِ بخش خصوصی را 
در دریای نمایشگاه و یا بازار خارجی، رها کنیم. بخش 
خصوصی، شاید تولیدکننده خوبی باشد، اما در بسیاری 
از موارد، رایزن و مذاکره کننده خوبی نیست و به مأمن 

و تکیه گاهی به نام سفارت نیاز دارد. 

   چش�م ان�داز تش�کیل پاویون ای�ران در 
5 قاره جهان

مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی استان 
اصفهان، مهم ترین چشم انداز شرکت در سال 1404 
و در عرصه بین الملل را برگ��زاری پاویون جمهوری 
اس��لامی ایران در پنج قاره جهان دانس��ت و افزود: با 
احداث نخستین شهرک نمایشگاهی ایران در اصفهان 
 که تا س��ال 97 تکمیل و بهره برداری خواهد ش��د و 
 حرفه ای ترین مرکز نمایش��گاهی ایران خواهد بود، 

زمینه ای برای نمایش هر چه بهتر فعالیت تلاشگران 
 اقتصادی کش��ور و بس��تری مناس��ب برای حضور 
مشارکت کنندگان خارجی در نمایشگاه های داخلی 
و نیز بازدید هیات های بین المللی فراهم خواهد شد. 

وی با اشاره به تاثیر نمایش��گاه ها در رونق اقتصادی 
کشورها خاطر نشان ساخت: با توجه به نقش رایزنان 
اقتصادی در توسعه صادرات و رشد تولید و همچنین 
جایگاه حس��اس، ارزنده و کارآمد بخ��ش اقتصادی 
سفارت ایران در دیگر کشورها کاملاً مشخص است که 
همکاری و حمایت های رایزنان اقتصادی و استفاده از 
رهنمودهای آنان تا چه حد می تواند به رشد اقتصادی 
کشور کمک کرده و حضور ایران در بازارهای مصرف 

جهانی را تثبیت سازد.   
به گفت��ه وی، ایج��اد ارتب��اط با بخ��ش خصوصی 
فعال در کش��ورهای مختلفی که ب��ه کالا و خدمات 
و یا بازار مصرفی کش��ور ایران نیاز دارن��د، ایجاد پل 
ارتباطی تولیدکنن��دگان ایرانی با مس��وولان، تجار، 
بازرگانان و س��رمایه گ��ذاران خارج از کش��ور، تهیه 
 بانک های اطلاعاتی قوی و جام��ع از مجموعه های

فع��ال و توانمن��د کش��ورها، در اختیار ق��رار دادن 
بان��ک ه��ای اطلاعات��ی کارب��ردی، توس��عه روابط 
 خارج��ی و ایج��اد زیرس��اخت ه��ای لازم ب��رای 
گس��ترده تر س��اختن دایره ارتباطی فعالان بخش 
خصوصی کشور با همتایان خود در خارج از ایران، ایجاد 
 ارتباط مستقیم با مراجع اقتصادی کشور، اتاق های

بازرگان��ی، خان��ه ه��ای صنع��ت و مع��دن و مراکز 
 نمایش��گاهی، ش��ناخت و اس��تفاده از ظرفیت های

اقتصادی بخش خصوصی در خ��ارج از ایران، هدایت 
بخش خصوصی در جهت ایجاد و شناسایی بازارهای 
جدید بدون اکتفا ک��ردن به حف��ظ بازارهای فعلی، 
انتظارات واقع��ی بخش خصوص��ی از رای��زن های 

اقتصادی سفارت هاست.

خبر اول
ماهیِ بخش خصوصی را در دریای بازارهای خارجی رها نکنیمگروه اقتصاد

رایزن های اقتصادی 30 سفارت جمهوری اسلامی ایران در اصفهان

علی طیب نیا گفت: افزایش سرمایه بانک ها در شرایط فعلی یک 
ضرورت است و باید برای این مهم برنامه ریزی کنیم. به ازای هر 
واحد افزایش سرمایه بانک ها، 12 واحد قدرت وام دهی افزایش 
خواهد یافت. وزیر اقتصاد افزود: اگر افزایش س��رمایه بانک ها 
محقق نشود، حتی از منابع خارجی هم نمی توانیم بهره مند 
شویم. وی در بخش دیگری از سخنان خود، حجم محدود منابع 
قابل وام دهی و نیز نرخ سود بالا را از جمله مشکلات نظام بانکی 
کشور دانس��ت که قدرت وام دهی بانک ها را به شدت کاهش 

داده است. طیب نیا همچنین رقابت ناسالم در بانک های کشور 
که ریشه آن هم در موسسات مالی بدون مجوز و حتی دارای 
مجوز است را از دیگر مشکلات نظام بانکی عنوان کرد و تاکید 
کرد: از یک طرف باید در حوزه اصلاح س��اختار نظام بانکی و 
افزایش توان وام دهی بانک ها برنامه ریزی کنیم و از سوی دیگر، 
انتظار داریم با اعمال نظارت موثر بانک مرکزی و قوه قضائیه و 
مجلس شورای اسلامی جلوی فعالیت بخش غیرمنضبط گرفته 

شود و دولت نیز در این زمینه مصمم است.

وزیر صنعت، معدن و تجارت اظهارداشت: توصیه ما این است 
که واحدهای تولیدی با گرفتن شرکا منابع را به شرکت های 
خود بیاورند و خود را از وابستگی به منابع بانک ها رها کنند. 
وزیر صنعت،  معدن و تجارت با اشاره به ابلاغ قانون رفع موانع 
 تولید رقابت پذیر، گفت:  در این قانون موارد خوبی دیده شده

که یک��ی از آنها این اس��ت که در ی��ک واح��د تولیدی چه 
سهامداران و چه غیر س��هامداران منابع مالی را به شرکت ها 
بیاورند که این منابع سه سال در آن شرکت بماند، هزینه های 

پول مش��ابه تسهیلات مش��ارکت بانک ها محاسبه می شود. 
نعمت زاده با اش��اره به اینک��ه این کار برای اولی��ن بار انجام 
شده اس��ت، افزود: از ایرانیان خارج از کشور دعوت می کنیم 
 مستقیم و یا با مش��ارکت واحدهای موجود در داخل کشور 
س��رمایه گذاری کنند و همه کمک کنیم تا تولید و صادرات 
اولویت اول کش��ور باش��د. وی تاکی��د کرد: بای��د در بخش 
کش��اورزی و مواد غذایی، تقاضا را افزای��ش دهیم و بهترین 

تقاضا بازار داخل و صادرات است.

دعوت از ایرانیان مقیم خارج برای سرمایه گذاری  افت حجم وام دهی بانک ها

در سمینار خودکفایی ملی در افق تمدن نوین 
اسلامی مطرح شد؛

 تبدیل تهدید تلاطم به فرصت
با درون زایی اقتصادی

خانه بیداری اس��لامی اصفهان در روز پنجش��نبه میزبان اس��اتید، 
کارشناسان و دانشجویان تاریخ، فلس��فه و اقتصاد در قالب همایش 
خودکفایی مل��ی در افق تمدن نوین اس��لامی بود. ای��ن همایش با 
سخنرانی دکتر موسی نجفی، استاد تاریخ و مدیرخانه بیداری اسلامی 
اصفهان در م��ورد تاریخچه تحریم در جهان اس��لام و تاریخ بیداری 
اس��لامی همراه بود که نجفی در این خصوص گفت: تحریم از مصر 
شروع شده و به جهان تشیع و نهضت تنباکوی ایران رسیده و در این 
مسیر الهام بخش انقلاب هند نیز شده است. وی مطالب خود را این 
گونه ادامه داد که پیوس��تگی تحریم، مبارزه علیه استعمار را عمیق 
کرده و در تمدن نوین اس��لامی نیز نیازمند فرهنگ سازی بیشتر و 
بیان واقعیات تاریخی جامعه خود هستیم تا کشور از این مرحله نیز به 
سلامت عبور کند. از همین رو خانه بیداری اسلامی اقدامات فرهنگی 
خود را در این مس��یر متمرکز کرده و موفق به برگزاری این همایش 

شده است.

   جدال با شبح توسعه
در ادامه دو مقاله تخصصی با عناوین جدال با اشباح و نهادسازی اقتصاد 
مقاومتی در چشم انداز تمدن اسلامی توس��ط نگارندگان ارائه شد. 
عباس معظم مقاله خود را با ماهیتی فلسفی در پنج بند ارائه کرد که 
عبارت بودند از 1-وضع ایران بعد از جنگ های ایران و روس، 2-عقل 
در جلوه عصر روشنگری، 3-دیلتای و تاسیس علوم انسانی، 4-علوم 
انسانی: شرط امکان توسعه، 5-جهانی شدن و مصرف و شبح توسعه 
که چکیده آن بر لزوم بومی سازی تعاریف توسعه اقتصادی و تکیه بر 
علوم انسانی بومی شدن و رجوع به سنت های فرهنگی و جغرافیایی 
برای نیل به توسعه پایدار بود. به گفته معظم، روند فعلی توسعه که از 
سوی دولت ها دنبال شده همچنان از نظر معنایی تهی است و آن گونه 

که باید بر اساس تعاریف علوم انسانی بومی پایه نهاده نشده است.

   الزامات نهادسازی در اقتصاد مقاومتی
عاطفه صادقی نیز مقاله پایان نامه کارشناس��ی ارش��د خود را که به 
بررس��ی نحوه اجرایی ش��دن اقتصاد مقاومتی در کش��ور پرداخته 
بود با ای��ن توضیحات ارائه ک��رد: از آنجا که انقلاب اس��لامی الگوی 
 نوینی از حکومت را در جهان امروز رقم زده اس��ت مکلف به نوآوری،

نظریه پردازی و الگوس��ازی در عرصه های مختلف اعم از فرهنگی، 
اجتماعی و اقتصادی است. وی در مقاله خود از لزوم نهادسازی برای 
اجرای اقتصاد مقاومتی س��خن گفت که از ارزش��ی در رده تاسیس 
نهادهایی همچون سپاه، کمیته امداد، بنیاد مستضعفان و... در راستای 
اهداف جمهوری اس��لامی برخوردار اس��ت و وی همچنین در انتها 

ویژگی های لازم این چنین نهادهایی را برشمرد که به 8 مورد رسید.

   درون زایی اقتصادی و قطع وابستگی ها
دکتر عادل پیغامی، معاون پژوهشی دانشگاه امام صادق و پژوهشگر 
موضوع تحریم ها و اقتصاد مقاومتی میهمان ویژه این همایش بود که 
معتقد است با پیشرفت های اقتصادی غرب، تحریم ها نیز پیشرفته 
تر می شوند. از دید وی، تحریم ابزار رایج متعارف در رقابت اقتصادی 
بین دو رقیب است و ما در طول تاریخ حتی در زمان پهلوی نیز به نوعی 
متحمل تحریم های آمریکا بوده ایم که با پیشرفت دانش تحریم، این 
تحریم ها سنگین تر شده اس��ت.  پیغامی معتقد است که پیشرفت 
اقتصادی صرفا از محل درون زایی قابل تحقق اس��ت و ما باید تلاش 
کنیم در دریای متلاطم حرکت کنیم و حرکت کشتی با موتور خود 
انجام می شود که یعنی درون زایی و اینکه تلاطم را به فرصت یا تهدید 
تبدیل کنید به درون زایی اقتصاد بس��تگی دارد. پیغامی بر مس��اله 
آموزش در اقتصاد تاکید زیادی دارد و مشکلات فعلی را ناشی از بازار 
کار و آموزش و پرورش می داند که کارآفرین پرور نیس��ت و در این 
 بین البته در برنامه ای 20 ساله بایستی به فکر نهادینه کردن اقتصاد 

دانش بنیان باشیم که مورد تاکید مقام معظم رهبری نیز هست.

گزارش
مصطفی مصری پور

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس مطرح کرد؛
انحراف 65 هزار میلیارد تومانی 
در اجرای هدفمندی با پرداخت 

نقدی به همه اقشار
ایرج ندیمی با اش��اره به گزارش تفریغ بودجه س��ال 
91 کش��ور و درآمد دول��ت از محل هدفمندس��ازی 
یارانه ها اظهار داش��ت: بر اس��اس گزارش کمیسیون 
بودجه دول��ت در چن��د س��ال گذش��ته، 135 هزار 
میلیارد توم��ان از محل هدفمندی درآمد داش��ته که 
 65 هزار میلیارد توم��ان مازاد ب��ه هدفمندی تزریق

 شده است. 
وی افزود: در حالی دولت از منابع دیگری صرف اجرای 
قانون هدفمندس��ازی یارانه ها به ویژه پرداخت نقدی 
کرده است که طبق قانون، باید 50 درصد از این درآمد 
به صورت نقدی و ما بقی به س��ایر بخش ها به صورت 

نقدی و یا غیرنقدی تخصیص می یافت. 
وی با اش��اره به اینکه دولت 120 هزار میلیارد تومان 
س��الانه به یارانه نقدی اختصاص داده است در حالی 
که س��ایر بخش ها از جمله عم��ران و تولید آس��یب  
دیده اند، گف��ت: دولت از نظر بودجه ای مکلف اس��ت 
که به درآمده��ای ناش��ی از فروش نفت خ��ام کمتر 
 متکی باش��د و وابس��تگی را در طول فرآین��د زمانی

قطع کند. 
ندیمی درباره اصلاح نرخ س��ود و حذف سهمیه بندی 
بنزین نیز تصریح کرد: طبق قانون باید نرخ حامل های 
انرژی ب��ه 90درصد معیار فوب خلیج فارس برس��د و 

نرخ ها بین المللی شود. 
وی گفت: دولت علاوه بر حذف سهمیه بندی بنزین و 
تک نرخی کردن آن، باید یارانه اقشار پردرآمد را حذف 

و یا اینکه مبلغ پرداختی متغیر باشد.
دولت در ای��ن زمینه ح��ق دارد  با تش��خیص درآمد 
 و بررس��ی های قانونی یاران��ه نقدی را ح��ذف و کم و

 زیاد کند.

براس��اس آمار گم��رک، از ابت��دای فروردین ت��ا انتهای 
اردیبهش��ت ماه )طی دو م��اه ابتدای س��ال جاری( تعداد 
چهارهزار و 231 دس��تگاه خودرو به ارزش بیش از  112 
میلیون و 908 هزار دلار و از نظر یورویی به ارزش بیش از 
103 میلیون و 291 هزار یورو به کشور وارد شده است. این 
در حالی است که تعداد خودروی وارداتی در مدت مشابه 
سال گذشته 12 هزار و 767 دستگاه به ارزش دلاری بیش 
از 277 میلیون و 983 هزار دلار و به ارزش یورویی بیش از 

203 میلیون و 15 هزار یورو بود. برهمین اساس، واردات 
خودرو در دو ماه ابتدای امسال نسبت به مدت مشابه سال 
گذش��ته 66 درصد از نظر تع��داد و 59.38 درصد از نظر 
ارزش کاهش یافته اس��ت. گمرک ای��ران اعلام کرد: فقط 
در اردیبهشت ماه امسال 3 هزار و 683 دستگاه خودروی 
س��واری به ارزش بیش از 94 میلی��ون و 869 هزار دلار با 
کاهش 65 درصدی نسبت به مدت مشابه سال گذشته از 

نظر تعداد وارد کشور شده است.

 علی آزاد با اشاره به بدهی وزارت راه و شهرسازی به پیمانکاران
راه سازی و جاده سازی، اظهار داشت:  طلب شرکت های راه سازی 
از وزارت راه، 5 هزار میلیارد تومان   است که با احتساب پروژه های 
در حال اجرا که درواقع بدهی های در راه محسوب می شود، این 
رقم به 7 هزار میلیارد تومان می رسد. وی با بیان اینکه از آبان ماه 
سال گذشته تاکنون وزارت راه پرداختی به پیمانکاران جاده  سازی 
نداشته است، گفت:  این در حالی است که تلاش کرده ایم پروژه ها 
تعطیل نشود و با وجود آنکه پولی دریافت نشد، اما اجرای پروژه ها 

ادامه دارد. دبیر انجمن شرکت های راه سازی بیان کرد:  با وجود 
کمبود منابع مالی، اما موضوع حمایت از دولت برای ما ضروری 
است و تا حدی که توان داشته باشیم پروژه ها را اجرا می کنیم، اما 
به هر حالی یکی از مشکلات اصلی، حقوق کارگران است که باید 
به موقع پرداخت شود. آزاد با تاکید بر اینکه یکی از الزامات دولت 
حفظ اشتغال موجود است، گفت:  بخش خصوصی باید  به طور 
معقول حمایت شود و جهت سازندگی، توسعه و پایداری گام های 

بلندتری برداشته شود.

خروج ۱۱۳ میلیون دلار ارز از کشور بابت واردات خودرو طلب 7000 میلیارد تومانی پیمانکاران راه سازی

محمدرضا سبزعلیپور رئیس مرکز تجارت جهانی ایران و رئیس شورای سیاستگذاری 
اقتصاد مقاومت��ی و بخش خصوصی از س��فر قریب الوقوع رؤس��ا و مدیران هتلهای 
برجسته و بزرگ بین المللی جهان جهت س��رمایه گذرای در صنعت توریسم ایران و 
ساخت هتلهای لوکس با استانداردهای جهانی در تهران خبر داد. وی افزود: صنعت 
گردشگری پس از صنعت نفت و خودرو به عنوان سومین صنعت از لحاظ درآمدزایی 
و گردش مالی در دنیا شناخته میشود. از این رو گردشگری با رشدی خیره کننده ای 
در سراسر جهان روبرو شده و کشورهای مختلف را بر آن داشته است تا برای کسب 

درآمد از طریق این صنعت به اجرای برنامه هایی از جمله گسترش و ایجاد تورهای 
متنوع بمنظور جذب گردشگر بپردازند. 

علیپور فرسودگی هتلهای 4 و 5 ستاره را یکی از چالشهای بزرگ صنعت هتلداری در 
ایران دانست و گفت: بیشتر این هتلها حدود40 الی50 سال عمر دارند؛ پس ضرورت 
ساخت و نوسازی هتلها به شدت احساس میشود اگر چه سرمایه گذاری کلان، ریسک 
بالا، حمایت ناکافی دولت و متولیان و نگرانی از بازگشت سرمایه تاکنون مانع جذب 

سرمایه گذار به این صنعت شده است. 

حمید چیت چیان اظهار داش��ت: بحران امروز آب کشور و وضعیت منابع آبی کشور 
در آینده موضوعی است که مورد توجه دولت قرار دارد و از ابتدای آغاز به کار دولت 
نیز تلاش شده با برگزاری منظم جلسات شورای عالی آب، تمامی مسئولان دولتی 
که فعالیت های تحت مدیریت شان مربوط به آب است در کنار یکدیگر قرار گیرند تا 

بتوانیم به یکپارچگی عمل در رسیدگی به بحران آبی کشور برسیم.
 وزیر نیرو با اش��اره به برنامه دولت ب��رای احیای منابع زیرزمینی آب کش��ور گفت: 
برخی برنامه های تدوین ش��ده به مرحله اجرا رس��یده که از جمل��ه مهمترین آنها 

برنامه 20 س��اله احی��ای مناب��ع زیرزمینی آب اس��ت. وی ادامه داد: ام��ا در بخش 
مصرف آب هنوز نتوانس��ته ایم به نقاط مطلوب برس��یم و فاصله زیادی با الگوهای 
مناس��ب جهانی داریم. وزیر نیرو هم چنین افزود: با وجود اینکه بیش از 90 درصد 
مصرف آب کشور در بخش کشاورزی اس��ت اما راندمان مصرف در این بخش آنطور 
که باید افزای��ش نیافته و در حال حاضر حدود 33 درصد اس��ت که این رقم نش��ان 
 می دهد با وجود اقدامات انجام ش��ده در ای��ن بخش، هنوز باید کارهای بیش��تری 

صورت بگیرد

رئیس مرکز تجارت جهانی ایران خبر داد

سفر قریب الوقوع هتلداران بین المللی برای سرمایه گذرای در ایران
وزیر نیرو با ابراز نگرانی از الگوی مصرف آب گفت:

راندمان مصرف آب در کشاورزی ایران ۳۳ درصد است
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رایزنان اقتصادی ایران در کشورهای مختلف، به 
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منظور شرکت در نشست هم اندیشی بررسی 
فرصت های تجاری ویژه استان اصفهان، به این 
استان س��فر کردند.  این نشس��ت با همکاری 
ش��رکت نمایش��گاه های بین المللی اس��تان 
اصفهان، نمایندگ��ی وزارت ام��ور خارجه در 
اصفهان، استانداری اصفهان و اتاق بازرگانی برگزار شد. 
در این نشس��ت، رای��زن های اقتصادی کش��ورهایی 
چون نروژ، مالزی، ترکیه، هندوستان، اسپانیا، هلند، 
ازبکستان، قزاقستان، تاجیکستان، اکوادور، آذربایجان، 
مراکش، زلاندنو، سریلانکا، فرانسه، کنیا، ژاپن، مکزیک، 
لبنان، گرجس��تان، هلند، فرانس��ه و لهستان حضور 

داشتند. 
تشکیل جلسه همفکری در محل استانداری اصفهان، 
اتاق بازرگانی، بازدید از کاروانسرای تاریخی مادرشاه، 
مجتمع فولاد مبارکه و اصفهان گردی از دیگر برنامه 

های این گروه بود.   
مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی استان 
اصفهان در این نشس��ت با بیان این که این ش��رکت 

س��الانه اقدام به س��ازماندهی و برگزاری پاویون ملی 
ایران در نمایشگاههای معتبر جهان، اعزام هیأت های 
تجاری جهت بازدید از نمایشگاههای تخصصی سایر 
کشورها و همچنین برگزاری جلسات تجاری با صاحبان 
صنایع کش��ورهای هدف می کند، اف��زود: برگزاری 
موفق پاویون ملی ایران در کشورهای اتریش، امارات 
متحده عربی، بلژیک، پاناما، ترکمنستان، ترکیه، چین، 
عربستان سعودی، عمان، فرانسه، قطر، مالزی، اندونزی، 
مجارس��تان و هند، اعزام هیأت تجاری به کشورهای 
اسپانیا، امارات متحده عربی، آمریکای مرکزی، بلاروس، 
چین، روسیه، هند و مالزی و همچنین اخذ نمایندگی 
انحصاری از مراکز نمایش��گاهی قطر، ام��ارات، پاناما، 
عمان، چین، ترکمنس��تان و اتحادیه توسعه تجارت 
خارجی مالزی از جمل��ه فعالیت هایی اس��ت که در 

کارنامه این شرکت به چشم می خورد. 
رسول محققیان، اعلام  کرد: در سال 92 و 93 نمایشگاه 

اصفهان میزبان بیش از 50 هیأت خارجی بوده است.
وی با اش��اره به نقش رایزن های اقتصادی در توسعه 
اقتصاد بین الملل اضافه کرد: ب��ا وجود ظرفیت های 

وسیع و بی نظیر ایران عزیز در زمینه های مختلف اعم 
از صنایع غذایی، فرش و صنایع دس��تی، گردشگری، 
صنعت، خدمات فنی-مهندسی، کشاورزی، پزشکی، 
هسته ای، نانو و بیوتکنولوژی، صنایع هایتک و دیگر 
زمینه ها نقش رایزنان اقتصادی و فرهنگی سفارت های 
جمهوری اسلامی ایران، برای تبیین و احیای فرصت 

های تجاری کشور، نقشی بی بدیل است. 
وی با اعلام این که شاهد حضور بعضاً غریبانه شرکت 
های ایرانی در نمایشگاه های خارج از کشور هستیم، 
تصریح کرد: گاه برخی از رایزنان محترم تنها به بازدید از 
نمایشگاه و حضور در چند غرفه ایرانی، بسنده می کنند 
و کلید زدن ارتباطات اقتصادی و تجاری مش��ارکت 
کنندگان ایرانی با شرکت ها و مس��وولان خارجی را 
به خود غرفه دارانی می سپرند که یا با ادبیات و نحوه 
شکل دهی این ارتباط بیگانه اند و یا راه و مسیر صحیح 
این ارتباط را نمی دانند و چون دستاوردهای لازم را به 
دس��ت نمی آورند، گاهاً از حضور مجدد در نمایشگاه 

های بین المللی سرباز می زنند. 
وی یادآور شد: ما نمی توانیم ماهیِ بخش خصوصی را 
در دریای نمایشگاه و یا بازار خارجی، رها کنیم. بخش 
خصوصی، شاید تولیدکننده خوبی باشد اما در بسیاری 
از موارد، رایزن و مذاکره کننده خوبی نیست و به مأمن 

و تکیه گاهی به نام سفارت نیاز دارد. 

   چشم انداز تشکیل پاویون ایران در 5 قاره 
جهان

مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی استان 
اصفهان، مهم ترین چشم انداز شرکت در سال 1404 
و در عرصه بین الملل را برگ��زاری پاویون جمهوری 
اسلامی ایران در 5 قاره جهان دانست و افزود: با احداث 
نخستین شهرک نمایشگاهی ایران در اصفهان که تا 
سال 97 تکمیل و بهره برداری خواهد شد و حرفه ای 

ترین مرکز نمایشگاهی ایران خواهد بود، زمینه ای برای 
نمایش هر چه بهتر فعالیت تلاشگران اقتصادی کشور، 
و بستری مناس��ب برای حضور مش��ارکت کنندگان 
خارجی در نمایش��گاه های داخلی و نیز بازدید هیأت 

های بین المللی فراهم خواهد شد. 
وی با اش��اره به تأثیر نمایش��گاهها در رونق اقتصادی 
کشورها خاطر نشان ساخت: با توجه به نقش رایزنان 
اقتصادی در توسعه صادرات و رشد تولید و همچنین 
جایگاه حس��اس، ارزنده و کارآمد بخ��ش اقتصادی 
سفارت ایران در دیگر کشورها کاملاً مشخص است که 
همکاری و حمایت های رایزنان اقتصادی و استفاده از 
رهنمودهای آنان تا چه حد می تواند به رشد اقتصادی 
کشور کمک کرده و حضور ایران در بازارهای مصرف 

جهانی را تثبیت سازد.   
به گفت��ه وی، ایجاد ارتباط با بخ��ش خصوصی فعال 
در کش��ورهای مختلفی که به کالا و خدمات و یا بازار 
مصرفی کش��ور ایران نیاز دارند، ایج��اد پل ارتباطی 
تولیدکنندگان ایرانی با مس��وولان، تج��ار، بازرگانان 
و س��رمایه گذاران خارج از کش��ور، تهی��ه بانک های 
اطلاعاتی قوی و جامع از مجموعه های فعال و توانمند 
کش��ورها، در اختیار قرار دادن بان��ک های اطلاعاتی 
کاربردی، توس��عه روابط خارجی و ایجاد زیرساخت 
های لازم برای گس��ترده تر س��اختن دایره ارتباطی 
فعالان بخش خصوصی کش��ور با همتای��ان خود در 
خارج از ایران، ایجاد ارتباط مستقیم با مراجع اقتصادی 
کشور، اتاق های بازرگانی، خانه های صنعت و معدن و 
مراکز نمایشگاهی، شناخت و استفاده از ظرفیت های 
اقتصادی بخش خصوصی در خ��ارج از ایران، هدایت 
بخش خصوصی در جهت ایجاد و شناسایی بازارهای 
جدید بدون اکتفا ک��ردن به حف��ظ بازارهای فعلی، 
انتظارات واقعی بخش خصوصی از رایزن های اقتصادی 

سفارت ها است.

خبر اول
ماهیِ بخش خصوصی را در دریای بازارهای خارجی رها نکنیمگروه اقتصاد

رایزن های اقتصادی 30 سفارت جمهوری اسلامی ایران در اصفهان

علی طیب نیا گفت: افزایش س��رمایه بانک ها در ش��رایط 
فعلی یک ضرورت است و باید برای این مهم برنامه ریزی 
کنیم. به ازای هر واحد افزایش سرمایه بانک ها، 12 واحد 
قدرت وام دهی افزایش خواهد یافت. وزیر اقتصاد افزود: اگر 
افزایش سرمایه بانک ها محقق نشود، حتی از منابع خارجی 
هم نمی توانیم به��ره مند ش��ویم. وی در بخش دیگری از 
سخنان خود، حجم محدود منابع قابل وام دهی و نیز نرخ 
سود بالا را از جمله مشکلات نظام بانکی کشور دانست که 
قدرت وام دهی بانک ها را به شدت کاهش داده است. طیب 
نیا همچنین رقابت ناسالم در بانک های کشور که ریشه آن 

هم در موسسات مالی بدون مجوز و حتی دارای مجوز است 
را از دیگر مشکلات نظام بانکی عنوان کرد و تاکید کرد: از 
یک طرف باید در حوزه اصلاح ساختار نظام بانکی و افزایش 
توان وام دهی بانک ها برنامه ریزی کنیم و از سوی دیگر، 
انتظار داریم با اعمال نظارت موثر بانک مرکزی و قوه قضائیه 
و مجلس شورای اسلامی جلوی فعالیت بخش غیرمنضبط 

گرفته شود و دولت نیز در این زمینه مصمم است.

وزیر صنعت مطرح کرد:
دعوت از ایرانیان مقیم خارج برای سرمایه¬گذاری

وزیر صنعت، معدن و تجارت اظهارداشت: توصیه ما این است 
که واحدهای تولیدی با گرفتن شرکا منابع را به شرکت های 
خود بیاورند و خود را از وابستگی به منابع بانک ها رها کنند. 
وزیر صنعت،  معدن و تجارت با اشاره به ابلاغ قانون رفع موانع 
تولید رقابت پذیر، گف��ت:  در این قانون م��وارد خوبی دیده 
شده که یکی از آن ها این اس��ت که در یک واحد تولیدی چه 
سهامداران و چه غیر س��هامداران منابع مالی را به شرکت ها 
بیاورند که این منابع سه سال در آن شرکت بماند، هزینه های 

پول مش��ابه تسهیلات مش��ارکت بانک ها محاسبه می شود. 
نعمت زاده با اشاره به اینکه این کار برای اولین بار انجام شده 
است، افزود: از ایرانیان خارج از کشور دعوت می کنیم مستقیم 
و یا با مش��ارکت واحدهای موجود در داخل کش��ور سرمایه 
گذاری کنند و همه کمک کنیم تا تولید و صادرات اولویت اول 
کشور باش��د. وی تاکید کرد: باید در بخش کشاورزی و مواد 
غذایی، تقاضا را افزایش دهی��م و بهترین تقاضا بازار داخل و 

صادرات است.

 ??  افت حجم وام دهی بانک ها
?? طرح حذف فعالیت های مخفیانه بانکی

اگر شخص شیعه که خمس نمی دهد، مالی را به من هدیه کند 
که خمسش را نداده، آیا باید خمس آن را بدهم؟  

حضرت آیت الله خامنه ای: بر شخص گیرنده واجب است 
که خمس آن را بدهد.

اقدامات ناروای بورس بازان در نظام 
مالی و معاملات اقتصادی

 اعمال ناروایی که بورس بازان برای کس��ب س��ود و تأثیر گذاری بر 
مبادلات به نفع خود انجام می دهند و نظام مالی اسلامی را مهندسی 

مطلوب و منسجم خارج می کنند عبارتنداز: 
1- دستکاری قیمت ها و س��وق دادن آن ها به س��وی قیمت های 
ناعادلانه. 2- تبانی در معاملات مالی و اقتصادی. 3- اشاعه ی کذب 
و دادن اطلاعات غلط و گمراه کننده به ش��رکت کنندگان در نظام 
مالی. 4- انجام معاملات صوری و دستکاری ناعادلانه بازار. 5- ترویج 
معاملات مبتنی بر اطلاعات داخلی در صورتی که موجب غبن طرف 
مقابل شود )ر.ک: علوی، سید طالب، اصول اخلاقی حاکم بر مهندسی 
نظام مالی اسلامی، دو فصلنامه اخلاق وحیانی، سال دوم، شماره 5، 

پاییز و زمستان 1392 ش، ص 167-168(.

در سمینار خودکفایی ملی در افق تمدن نوین 
اسلامی مطرح شد:

تبدیل تهدید تلاطم به فرصت با 
درونزایی اقتصادی

خانه بیداری اس��لامی اصفهان در روز پنج شنبه میزبان اساتید، 
کارشناسان و دانشجویان تاریخ، فلسفه و اقتصاد در قالب همایش 
خودکفایی ملی در افق تمدن نوین اس��لامی بود که با سخنرانی 
دکتر موسی نجفی استاد تاریخ و مدیریت خانه بیداری اسلامی 
اصفهان در مورد تاریخچه تحریم در جهان اسلام و تاریخ بیداری 
اس��لامی بود که از مصر شروع ش��ده و به جهان تشیع و نهضت 
تنباکوی ایران رسیده و در این مسیر الهام بخش انقلاب هند نیز 
شده اس��ت. وی مطالب خود را این گونه ادامه داد که پیوستگی 
تحریم، مبارزه علیه اس��تعمار را عمیق ک��رده و در تمدن نوین 
اسلامی نیز نیازمند فرهنگ سازی بیشتر و بیان واقعیات تاریخی 
جامعه خود هستیم تا کشور از این مرحله نیز به سلامت عبور کند. 
از همین رو خانه بیداری اسلامی اقدامات فرهنگی خود را در این 

مسیر متمرکز کرده و موفق به برگزاری این همایش شده است.

   جدال با شبح توسعه
در ادامه دو مقاله تخصصی با عناوین جدال با اشباح و نهادسازی 
اقتصاد مقاومتی در چشم انداز تمدن اسلامی توسط نگارندگان 
ارائه شد. عباس معظم مقاله خود را با ماهیتی فلسفی در پنج بند 
ارائه کرد که عبارت بودند از 1-وضع ایران بعد از جنگ های ایران 
و روس 2-عقل در جلوه عصر روش��نگری 3-دیلتای و تاسیس 
علوم انسانی 4-علوم انسانی: شرط امکان توسعه 5-جهانی شدن 
و مصرف و شبح توسعه که چکیده آن بر لزوم بومی سازی تعاریف 
توسعه اقتصادی و تکیه بر علوم انسانی بومی شدن و رجوع به سنت 
های فرهنگی و جغرافیایی برای نیل به توسعه پایدار بود. به گفته 
معظم روند فعلی توسعه که از سوی دولت ها دنبال شده همچنان 
از نظر معنایی تهی است و آن گونه که باید بر اساس تعاریف علوم 

انسانی بومی پایه نهاده نشده است.

   الزامات نهادسازی در اقتصاد مقاومتی
عاطفه صادقی نیز مقاله پایان نامه کارشناس��ی ارشد خود را که 
به بررسی نحوه اجرایی شدن اقتصاد مقاومتی در کشور پرداخته 
بود با این توضیحات ارائه کرد: از آنجا که انقلاب اس��لامی الگوی 
نوینی از حکومت را در جهان امروز رقم زده است مکلف به نوآوری، 
نظریه پردازی و الگوسازی در عرصه های مختلف اعم از فرهنگی، 
اجتماعی و اقتصادی اس��ت. وی در مقاله خود از لزوم نهادسازی 
برای اجرای اقتصاد مقاومتی س��خن گفت که از ارزش��ی در رده 
تاسیس نهادهایی همچون سپاه، کمیته امداد، بنیاد مستضعفان 

احکام
گروه اقتصاد

اقتصاد مقاومتی
سید مهدی سلطانی

خبر

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس در 
گفت وگو با فارس مطرح کرد

انحراف 65 هزار میلیارد 
تومانی در اجراتی هدفمندی با 

پرداخت نقدی به همه اقشار
ایرج ندیمی با اش��اره به گزارش تفریغ بودجه س��ال 
91 کش��ور و درآمد دول��ت از محل هدفمندس��ازی 
یارانه ها اظهار داش��ت: بر اس��اس گزارش کمیسیون 
بودج��ه دول��ت در چن��د س��ال گذش��ته 135 هزار 
میلیارد توم��ان از محل هدفمدی درآمد داش��ته که 
 65 هزار میلیارد توم��ان مازاد ب��ه هدفمندی تزریق

 شده است. 
وی افزود: در حالی دولت از منابع دیگری صرف اجرای 
قانون هدفمندس��ازی یارانه ها به ویژه پرداخت نقدی 
کرده است که طبق قانون باید 50 درصد از این درآمد 
به صورت نقدی و ما بقی به س��ایر بخش ها به صورت 

نقدی و یا غیرنقدی تخصیص می یافت. 
وی با اش��اره به اینکه دولت 120 هزار میلیارد تومان 
س��الانه به یارانه نقدی اختصاص داده است، در حالی 
که س��ایر بخش ها از جمله عم��ران و تولید آس��یب  
دیده اند، گف��ت: دولت از نظر بودجه ای مکلف اس��ت 
که به درآمدهای ناشی از فروش نفت خام کمتر متکی 
باشد و وابس��تگی را در طول فرآیند زمانی قطع کند. 
ندیمی درباره اصلاح نرخ س��ود و حذف سهمیه بندی 
بنزین نیز تصریح کرد: طبق قانون باید نرخ حامل های 
انرژی به 90 درصد معیار فوب خلیج فارس برس��د و 
نرخ ها بین المللی شود.  وی گفت: دولت علاوه بر حذف 
سهمیه بندی بنزین و تک نرخی کردن آن باید یارانه 
اقشار پردرآمد را حذف و یا اینکه مبلغ پرداختی متغیر 
باش��د به دولت در این زمینه حق دارد  با تش��خیص 
درآمد و بررس��ی های قانونی یارانه نق��دی را حذف و 

کم و زیاد کند.

مصطفی مصری پور

آگهی مناقصه )نوبت اول(

سازمان عمران شهرداری اصفهان

آگهی مناقصه

شهرداری اصفهان 

سازمان عمران شهرداری اصفهان در  نظر دارد عملیات زیر را از طریق مناقصه 
عمومی واگذار نماید 

1- عملیات تهیه و اجرای لوله های پلی اتیلن جهت آبیاری و آتش نشانی محوطه 
مرکز همایش های بین المللی اصفهان 

2-عملیات پی کنی، سنگ برداری و خاکبرداری جهت عملیات تاسیسات زیربنایی 
و محوطه سازی مرکز همایش های بین المللی اصفهان 

متقاضیان شرکت در مناقصه می توانند جهت دریافت اسناد از تاریخ نشر آگهی 
لغایت 94/3/21 به س�ازمان عمران ش�هرداری اصفهان واقع در خیابان 22 بهمن، 
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تلفن: 031-32670813

www.Isfahan.ir/sazmanomran :وب سایت

 ش�هرداری اصفه�ان در نظ�ر دارد خدم�ات نظاف�ت و پذیرایی س�اختمان مناط�ق و بعضی
  معاونت های خود را به صورت حجمی از طریق مناقصه به مدت یکسال واگذار نماید. متقاضیان 
می توانند جهت دریافت اس�ناد و مشخصات مورد مناقصه از تاریخ نشر آگهی همه روزه به 
جز ایام تعطیل در س�اعات اداری به امور قراردادها واقع در میدان امام حس�ین )ع( ساختمان 
ش�هرداری مرکزی مراجعه و نس�بت به کسب اطلاعات و تهیه اس�ناد مناقصه اقدام نمایند. 

آخرین مهلت  ارسال پیشنهاد قیمت تا ساعت 14 روز دوشنبه  مورخ 94/4/1 می باشد. 
شرایط مناقصه 

 1-ارایه س�پرده ش�رکت در مناقصه بصورت واریز نقدی به حس�اب س�پرده ش�هرداری یا 
ضمانت نامه بانکی با اعتبار سه ماهه.

2-در صورتیک�ه نفرات اول و دوم ش�رکت کننده از انجام معامله خودداری نمایند س�پرده 
شرکت در مناقصه آنان به ترتیب به نفع شهرداری ضبط خواهد شد. 

3-شهرداری در رد یا قبول  یک یا تمام  پیشنهادها مختار است. 
4-سایر اطلاعات و جزییات مربوطه در اسناد مناقصه مندرج می باشد. 



نمايشگاهي از آثار نگار عباس��ي فر با نام »عنوان« در نگارخانه 
اكنون اصفهان برپاست. هنرمند اين نمايشگاه با بيان اين مطلب 
افزود:  در اين نمايشگاه 40 عكس در سايز10 در 13 با تكنيك 
ميكس مديا در قالب چيدمان ارائه شده است.  نگار عباسي فر 
ادامه داد:  مو ضوع اين آثارحول محور مقوله هويت مي چرخد. 
هويت ما كه تحت فشار و زير عنوان هاي مختلف منگنه مي شود.  

هويت ما كه زير بار اعداد، شناسنامه و هويت ساختگي مان از 
دست مي رود و محكوم مي شود. عناويني تزئيني كه در هر دوره 
از زندگي به آدم منگنه مي شوند وما هم جبرشان را مي پذيريم... 
وي در شرح نمايش��گاهش آورده اس��ت:» در پس چهره های 
فيكس و فريز شده جغرافيای جمعی كه هيچ جا ثبت نمی شود 
پنهان است. به بی اختياری عكس های حبس شده زير پرس 

 توجه كن. اسم ها، مكان ها، اعداد وگذشتگان و آيندگان منگنه هايی
هستند كه روح بهت زده و حيران عكس ها را می فشارند. بدون 
توجه به ايل وتبار ونژاد، حروف و اعداد بر عكس های پرسنلی 

مهر می شوند. «
شايان ذكر است، نمايشگاه» عنوان«  هر روز تا 13 خردادماه از 

ساعت 17 تا 21 در نگارخانه اكنون اصفهان برپاست.  

آیت الله جوادی آملی: اگر انسان به سراغ 
اختلافات برود، به ضرر خود اوست؛ چرا كه 
اين غرور و خودبينی مانند يك ماده انفجاری 
در وجود انسان است كه سرانجام انسان را به 
نابودی خواهد كشاند. اگر اختلافات در بين 
مردم يك جامعه ادامه يابد، فلاكت و ضعف 
نصيب آنها خواهد شد و استقلال ملی آنها را 
از بين خواهد برد. خداوند هماهنگی خاصی 
بين عالم، راهنما و فطرت ايجاد كرده و اين 
هماهنگی به صورتی اس��ت كه نمی ش��ود 
كوچك ترين خدشه واختلافی در آن به وجود 
آورد؛ تا جايی كه حتی دركتاب، ش��ريعت و 

سيرو سلوک انبيا نيز اختلافی وجود ندارد.

دادکان، ریی�س اس�بق فدراس�یون 
فوتبال: همان طور كه سال قبل هم گفتم 
اين واگذاری هيچ گاه انجام نخواهد ش��د و 
همه اين مزايده ها برای سرگرمی مردم است. 
كسانی كه در فرابورس و سازمان های مربوط 
به اين واگذاری كار می كنند هم می دانند كه 
اين كار انجام نخواهد شد و هدف از آن صرفاً 
سرگرم كردن مردم است. اگر اين دو باشگاه 
به خودروسازان واگذار شود اوضاع آنها بهتر 
خواهد شد، اما اين نكته را هم در نظر داشته 
باشيد كه برای موفقيت و قهرمانی يك تيم به 
يك سری عوامل از جمله بازيكن، سرمربی، 

مديريت و امكانات نياز است. 

امین حیایی، بازیگر: من ارتباط خوبی 
با مردم دارم و از آنها انرژی می گيرم. شايد 
در شرايط بسيار سخت وقتی می بينم يكی 
از افراد كن��ارم قرار می گي��رد و تقاضايی 
دارد سعی می كنم انجام دهم و همين امر 
باعث می شود من بسياری از شخصيت ها 
را ببينم و نوع رفت��ار افراد مختلف را مورد 
توجه قرار می دهم. هميش��ه س��عی كردم 
از مردم فاصل��ه نگيرم و ب��ه همين دليل 
مردم هميش��ه به من لطف داشته اند. من 
در ابتدا كه فيلمنامه م��ی خوانم به عنوان 
يك مخاطب به داستان نزديك می شوم و 

خودم را در فيلمنامه نمی بينم.

بهروز افخمی، کارگردان : اگر داستان خطی 
را خوب تعريف كنيم هنوز مش��تری دارد. در 
حال حاضر داستان های خطی تكراری شده اند 
و راه فرار هم شده برُ زدن چند روايت با هم. اين 
راه ها به سرعت كهنه می ش��ود. اگر فيلم های 
موفق ام��روز را ببينيم داس��تان های واقعی 
دارند، مثل »شكارچی روباه« يا »تك تيرانداز 
آمريكايی« و دليل موفقيت آنها هم اين است كه 
واقعيت از تخيل همه ما جلو تر است. اگر حوصله 
تحقيق درباره واقعيت را داشته باشيم، هميشه 
داس��تان هايی وجود دارد كه با روايت خطی و 
داستان گويی سرراست، تماشاگر را جذب كرده 

و دو ساعت پای فيلم نگه دارد.

 انتشار چاپ دوم کتاب
»اصفهان در دوره سلجوقیان«

پس از ظهور اسلام و انقراض دولت ساسانی، ايران در حدود چند 
قرن از وحدت سياس��ی و يكپارچگی محروم بود. اين سرزمين 
نزديك به 200 س��ال از هر نظ��ر تابع خلافت بزرگ اس��لامی 
بود و حكام و كارگ��زاران آن به طور مس��تقيم از مدينه، كوفه، 
دمشق و بغداد تعيين می ش��دند، اما پس از دوره اقتدار خلافت 
عباس��ی، كه تا بعد از خلافت معتصم ادامه داشت، ولايات ايران 
تابع حكام مستقل محلی ش��دند. در ميان اين سلاطين محلی، 
بی ترديد آل سلجوق جايگاه خاصی دارند؛ چراكه قدرت سياسی، 
نظامی و اقتصادی ايش��ان بر ديگر حكومت های محلی ايران تا 
پيش از سقوط بغداد برتری داشت. تس��لط تركان سلجوقی در 
ايران و همچنين جهان متمدن آن روزگار نيز سرمنشا تحولات 
گسترده ای  شد. س��لجوقيان هنگامی پا به عرصه تاريخ نهادند 
كه به س��بب ضعف و فتوری كه خلافت بغداد به آن دچار شده 
بود، حاكميت مذهب تس��نن به شدت تهديد ش��ده و روی در 
سراش��يب س��قوط نهاده بود. آنان با اقدام به موقع خود از اين 
رويداد جلوگيری كردند و باع��ث دوام و بقای حاكميت مذهب 

تسنن شدند و... 
آزاده ربيعی، كارش��ناس ادبی واحد انتشارات سازمان فرهنگی 
تفريحی ش��هرداری اصفهان با بيان اين موضوع به چاپ كتابی 
در همين زمينه ب��ا عنوان »اصفه��ان در دوره س��لجوقيان« و 
نويسندگی دكتر علی اكبر كج باف 
اش��اره كرد و گفت: اين كتاب 
كه چاپ دوم آن در بهار 1394 
به به��ای 10000 تومان ارائه 
ش��ده، ش��امل 8 فصل است. 
علاقه مندان جه��ت تهيه اين 
كتاب می توانند به فروش��گاه 
انتش��ارات س��ازمان واق��ع در 
كتابخانه مركزی، جنب س��الن 
اجتماع��ات مراجع��ه ك��رده 
 و ي��ا ب��ا ش��ماره 32231086 

تماس بگيرند.

طرحی از آینده اسمارت فون ها

باز شدن قفل گوشی با امواج مغزی

قفل كردن اس��مارت فون ها ب��ا روش های مختلف��ی مانند پترن 
يا قرار دادن كلمه ورودی انجام می ش��ود، اما اس��مارت فون های 
آينده با امواج مغزی قفل يا باز می شوند. پيشرفت در حوزه فناوری 
با مش��كلات متعددی همراه اس��ت كه يكی از آنها را می توان در 
نفوذ هكرها به اطلاعات اس��مارت فون ها و تبلت های كاربران و ... 
دانست، به همين دليل كاربران رمزهای عبوری را برای گجت های 
 فناورانه خود اختصاص می دهند تا دسترس��ی هكرها به اطلاعات 
شخصی شان را محدود كنند. يكی از رايج ترين شيوه هايی كه در 
سال های اخير برای باز كردن قفل گجت ها از آن استفاده می شود، 
اثر انگشت يا اسكن عنبيه چشم است، اما اكنون محققان معتقدند 
در آينده ای نه چندان دور قفل اسمارت فون ها با استفاده از امواج 
مغزی كاربران باز خواهد شد. علت استفاده از اين فناوری در اسمارت 
فون های آينده را می توان به اين دليل دانست كه امواج مغزی هر 
شخصی منحصر به فرد بوده و از شخصی به شخص ديگر متغير است 
و امواج مغزی هر ش��خصی عكس العمل های متفاوت��ی را در برابر 
 Blair Armstrong .رويدادهای مختلف از خود نشان می دهد
محقق و سرپرست تيم اسپانيايی است كه بر اين پروژه متمركز شده اند. 
در اين مطالعه به عملكرد مغز و زبان شركت كنندگان پرداخته شد 
و در نهايت سيگنال های متفاوتی از سوی شركت كنندگان به ثبت 
رسيد. در اين مطالعه، كلمات جداگانه ای مربوط به رايانه در اختيار 
داوطلبان قرار گرفت، س��پس مغز هر يك از اعضای شركت كننده 
امواج مختلفی را ارسال كردند. اين آزمايش به اين معناست كه امواج 
مغزی می توانند به عنوان راه حلی جديد و متفاوت برای حفاظت 
از اطلاعات شخصی مورد استفاده قرار گيرند تا هكرها به سادگی به 

اطلاعات كاربران دسترسی نداشته باشند.

 بیماری خاموش را 
بهتر بشناسیم

تغذيه مناسب، ورزش، پوشيدن كفش مناسب و دريافت مقدار كافی 
كلسيم و ويتامين D ، از راه های ساده و مهم در جلوگيری از روند پوكی 
استخوان اس��ت. هورمون پاراتيروئيد و تيروئيد هم تاثير بسزايی در 
ميزان كلسيم بدن دارند. پركاری تيروئيد از عللی است كه با درمان آن 
ميزان كلسيم بدن تنظيم می شود. شمار مبتلايان به پوكی استخوان 
در آمريكا حدود 18ميليون برآورده ش��ده است و بيشتر خانم ها در 

سنين يائسگی را هدف قرار می دهد.
از علائم اوليه پوكی استخوان كاهش تراكم استخوان ها ست كه خطر 
 شكسستگی را افزايش می دهد.گفتنی است؛ اين بيماری از شايع ترين

 بيماری هايی است كه طيف وس��يعی از افراد را ش��امل می شود و 
می تواند موجب كاهش طول عمر افراد شود.

  علائم بیماری خاموش را بشناسیم
پوكی استخوان بيماری شايع خاموشی اس��ت كه از علائم اوليه آن 
شكستگی و يا كاهش طول استخوان ها باشد. از ديگر علائم شناخته 
ش��ده، وجود دز بالای اس��تروئيد در بدن، كمبود وزن شديد، سابقه 
خانوادگی، الگوهای نامناسب تغذيه ای مانند بی اشتهايی، سوء تغذيه، 

عدم استفاده از لبنيات و ساير غذاهای حاوی كلسيم است.

  اثر معکوس داروهای ضدپوکی استخوان
امروزه داروهای برای درمان پوكی استخوان روانه بازار شده است كه 
براساس تحقيقات FDA ، اين داروها تاثير چندانی در درمان ندارد.

شايان ذكر است؛ اين گونه داروها نه تنها اثر درمانی ندارند، بلكه موجب 
مشكلات گوارش، س��وزش س��ردل و افزايش ضربان قلب می شود.

البته برخی از انواع داروها می توانند در دوره زمانی خاصی كارا باشند. 
بيمارانی كه از اين داروها استفاده می كنند، بعد از طول مدت 3 الی 
5 سال بايد روند درمانی آنها بررسی شود تا تصميمات لازم در جهت 

تغيير دز يا قطع مصرف اتخاذ شود.

  مشکل استخوانی برای همه با دارو  میسر نمی شود
در افرادی كه osteopenia تشخيص داده شده، به ندرت دارو تجويز 
می شود، به استثنای شرايطی كه فرد مبتلا به سرطان سينه باشد كه 
در چنين ش��رايطی از مهاركننده های آروماتاز برای درمان استفاده 
می شود. در همين راستا يكی از پزشكان متخصص می گويد تشويق 
بيماران به داشتن فعاليت های جسمانی و ورزش كردن راهی موثرتر 

از درمان های دارويی است.

  تاثیر تغذیه و سبک زندگی در این بیماری
تغذيه مناسب، ورزش، پوشيدن كفش مناسب و دريافت مقدار كافی 
كلسيم و ويتامين D ، از راه های ساده و مهم در جلوگيری از روند پوكی 
استخوان اس��ت. هورمون پاراتيروئيد و تيروئيد هم تاثير بسزايی در 
ميزان كلسيم بدن دارند. پركاری تيروئيد از عللی است كه با درمان آن 
ميزان كلسيم بدن تنظيم می شود. در پايان اين نكته ضروری است كه 
تراكم استخوان پايين دليل اصلی برای شكستگی محسوب نمی شود 
و فقط 20 الی 60 درصد افراد با اين شرايط مستعد شكستگی هستند.

 ترفندهایی برای 
تغذیه سالم در سفر

سفر می تواند مزيت های زيادی داشته باشد. از يافتن مقاصد جديد، 
خوردن غذاهای مختلف و دور بودن از فضای كاری می تواند تعدادی 
از اين مزيت ها باشد. اما س��فر می تواند دام هايی نيز پيش روی شما 
بگذارد كه باعث عدم توجه به خورد و خوراک می شود. از هزينه بالای 
غذای فرودگاه گرفته تا وسوسه به استفاده از رستوران های بين راهی 
و همچنين اس��تفاده از خدمات اتاق می تواند بر سلامت غذايی شما 
تاثير بگذارد و سبك زندگی غذايی شما را عوض كند. اما راه حل اين 
موضوع ساده است. اگر ش��ما رژيم غذايی برای كاهش وزن داريد يا 
به خاطر ديابت بايد از غذاهای خاصی دوری كنيد، بهتر اس��ت قبل 
 از سفر با مشاور غذايی خود مش��ورت كنيد. اگر می خواهيد بر روی 
عادات سالم خود باقی بمانيد، می تواند از ترفندهای زير كمك بگيريد:

   در فرودگاه ها به دنبال غذاهای واقعی باشید 
از غذاهای بسته بندی و از قبل آماده شده و همچنين اسنك ها دوری 
كنيد. آجيل های خام و بدون نمك به همراه ميوه ها می تواند در بين 

وعده های غذايی شما را سر حال نگه دارد.

  زیاد آب بخورید 
سفر می تواند ميزان آب بدن شما را كاهش دهد، بنابراين تا می توانيد 
از كافئين كمتر استفاده كنيد و به جای آن زياد آب بنوشيد. تشنگی 

گاهی به اشتباه با گرسنگی اشتباه گرفته می شود.

  سعی کنید به برنامه غذایی خود پایبند بمانید
طوری برنامه ريز كنيد كه وقتی گرسنه بوديد غذا بخوريد. اگر مجبور 
 هستيد با همكاران يا دوستان غذا بخوريد، سعی كنيد از ميان وعده ها

اس��تفاده كنيد تا اولا قند خون ش��ما پايدار بماند و همچنين باعث 
پرخوری در هنگام خوردن غذا نشود.

  به ارزش غذایی چیزی که می خورید توجه ویژه داشته باشید 
بسياری از رس��توران های زنجيره ای موظف هستند ميزان كالری، 
سديم و چربی مواد غذايی خود را در ديد عموم بگذارند. پس مراقب 

ميزان انرژی كه دريافت می كنيد باشيد.

  غذای سفارشی انتخاب کنید 
اگر قصد خوردن س��اندويچ داريد، از آنهايی كه با نان س��بوس دار و 
گوشت كم چرب درست می شوند اس��تفاده كنيد. به جای استفاده 
از مايونز زياد و سس های پركالری از سبزيجات اضافی استفاده كنيد.

  جایگزین کنید 
در رستوران ها به جای استفاده از چيپس ها و سيب زمينی سرخ كرده 

از سالاد و ميوه ها استفاده كنيد.

  نوع پخت را انتخاب کنید 
 در منوها به دنبال كلم��ات »كاملا پخته« ، »كباب��ی«، »بخار پز« و 

» آب پز« باشيد.

فناوریکافه کتاب
تا 13 خردادماه برپاست؛ 

» عنوان«  در  نگارخانه اکنون  

 تبعات اختلاف
در یک جامعه 

استقلال و پرسپولیس 
واگذار نمی شوند 

 از مردم
 فاصله نمی گیرم  

 داستان خطی
 مشتری دارد 

عکس روز
ایمنا

بازار داغ توت خوردن در اصفهان

ثبت نام كلاس های آموزشی مراكز كانون پرورش 
فكری كودكان و نوجوانان ويژه فصل تابس��تان 
 آغاز شد. با نزديك شدن به فصل تابستان مراكز 
60 گانه كانون ب��ه برگزاری كلاس های مختلف 
آموزشی برای كودكان و نوجوانان علاقه مند به 

حضور در فعاليت های متنوع كانون می پردازد. 
همچنين با توجه به علاقه ك��ودكان و نوجوانان، 
تابس��تان امس��ال برنامه های جديدی از جمله 
رباتيك، فيلم س��ازی برای نوجوان��ان و تقويت 
مهارت ه��ای ذهن��ی )IQ MAS( نيز به ديگر 

فعاليت های كانون اضافه ش��ده است.  مراكز 60 
گانه كانون درتمامی ايام سال فعاليت های متنوعی 
را برای كودكان و نوجوانان برگزار می كنند كه در 
فصل تابستان اين كارگاه ها در سه بخش فرهنگی، 
هنری و ادبی با تعداد بيشتر پذيرای خانواده هايی 
هستند كه به دنبال بهره برداری كامل و مناسب 
از اوقات فراغت فرزندانش��ان هس��تند.گفتنی 
اس��ت؛ علاقه مندان می توانند جهت ثبت نام، تا 
21 خردادماه به هريك از مراكز فرهنگی هنری 

كانون مراجعه كنند.

نمايش��گاهی از آث��ار هن��ری نقاش��ی خ��ط و 
تصويرس��ازی در نگارخانه كوثر برگزار می شود.

مسوول برگزاری اين نمايشگاه ضمن اعلام اين 
خبر گفت: در اين نمايشگاه 11 اثر نقاشی خط در 
ابعاد مختلف يك در يك و 80 در 80 در معرض 
تماشای علاقه مندان قرار گرفته است. ابوالفضل 
 آقايی اف��زود: موضوع اين آث��ار عمدتا به جمله 
» بس��م الله الرحمت الرحيم«  اختصاص دارد. 
وی خاطرنش��ان كرد: همچنين مجموعه ای از 
آثار تصويرسازی از  فروغ اسدی رحمانی در اين 

نمايشگاه موجود است. اين مدرس هنر ادامه داد: 
اين آثار كه در قالب 13 اثر در ابعاد مختلف ارائه 
شده، از لحاظ تصويری و بصری با آثار نقاشی خط 
پيوند و نزديكی دارد و بافت كاری مشتركی در 
آنها به كار رفته است. گفتنی است؛ اين نمايشگاه 
از  9 لغاي��ت 14 خردادم��اه در نگارخان��ه كوثر 
اصفهان واقع در ميدان امام )ره( برگزار می شود. 
علاقه من��دان می توانن��د جهت بازدي��د از اين 
نمايشگاه در ساعات 9 صبح تا 13 و 4 بعدازظهر 

تا 8 مراجعه كنند.

ویژه تابستان در مراکز کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان؛
ثبت نام کلاس های آموزشی آغاز شد

11خردادماه برگزار می شود؛
نشست بررسی جایگاه زنان کشور در مقایسه با آرمان های امام خمینی )ره(

تا 1۴ خردادماه برپاست؛
آثار نقاشی خط و تصویرسازی در نگارخانه کوثر

صاحب امتیاز  شهرداری اصفهان مدیر مسئول دکتر سید مرتضی سقائیان نژاد سردبیر مهندس رضوان اصغری
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سلامتدانستنی
ترجمه: 

امیرحسین واعظ

گروه اطلاع رسانی

نشستی تخصصی با عنوان بررسی جايگاه زنان 
 كشور در مقايس��ه با آرمان های حضرت امام

خمينی )ره( از سوی موسسه تنظيم و نشر آثار 
حضرت امام )ره( برگزار می شود. مسوول روابط 
عمومی موسسه تنظيم و نشر آثار حضرت امام 
خمينی )ره( گفت: در آنچه ك��ه در قالب آثار 

مكتوب از حض��رت امام )ره( بر ج��ای مانده، 
ايشان همواره نس��بت به جايگاه رفيع زنان در 
جامع��ه و اهميت نقش والای آن��ان در تربيت 
نس��ل های آينده تاكيد فراوانی داشتند و اين 
جمله معروف ايشان كه فرمودند از دامان زن 
مرد به معراج می رود، گويای اين مساله است. 

بيات افزود: اما همزمان با فرارسيدن بيست و 
ششمين سالگرد ارتحال ايشان، موسسه تنظيم 
و نشر آثار حضرت امام خمينی )ره( نسبت به 
برپايی يك نشست تخصصی با موضوع جايگاه 
زنان كشور در مقايس��ه با آرمان های حضرت 
امام اقدام كرده است. وی ادامه داد: اين نشست 

با حضور و سخنرانی خانم دكتر گنجی، عضو 
هيات علمی دانشگاه اصفهان برگزار می شود. 
گفتنی است؛ اين مراس��م روز11 خرداد ماه از 
س��اعت 18 لغايت 20 در محل نگارستان امام 
خمينی )ره( واقع در ميدان فيض، روبه روی پل 

خواجو برگزار می شود.
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